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 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 III. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELLERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 1. 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22. maddesinin 1. fıkrasında "Büyükşehir belediyesi 

personeli büyükşehir belediye başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk 

toplantıda büyükşehir belediye meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir. Buna göre, naklen tayin olan 

Eser ATAK Genel Müdür Yardımcısı kadrosuna, naklen tayin olan Ertan DĠKMEN Kalite ve Kurumsal 

GeliĢim Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Daire BaĢkanı kadrosunda görev yapan Güler SAĞIT Bilgi ĠĢlem 

Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Belma ÖZEġ Destek 

Hizmetleri Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan 

Semih KÖK Yapı Tesisleri Dairesi BaĢkanı kadrosuna, UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanı kadrosunda 

görev yapan Mustafa Ceyhun MĠNARECĠ Otobüs ĠĢletme Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Otobüs ĠĢletme 

Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Hakan UZUN UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanı kadrosuna, 

UlaĢım Teknolojileri Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Çağrı ÇELĠK Strateji GeliĢtirme Dairesi 

BaĢkanı kadrosuna, Strateji GeliĢtirme Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Cemal METE Mali 

Hizmetler Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Burhan ERGÜL UlaĢım 

Yatırımları Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Eğitim ve Ġdari ĠĢler ġube Müdürü kadrosunda görev yapan 

Adnan Yavuz ÖZĠZMĠRLĠLER ĠĢ Güvenliği ve Sağlık ġube Müdürü kadrosuna, ĠĢ Güvenliği ve Sağlık 

ġube Müdürü kadrosunda görev yapan Ömer ÇĠÇEKDAĞ Ġç Kontrol ġube Müdürü kadrosuna, ġube 

Müdürü kadrosunda görev yapan EĢref SOYSAL Reklam Yönetimi ġube Müdürü kadrosuna, Güney 

Atölyeler ġube Müdürü kadrosunda görev yapan Sinem ÇALIġKANER ZENGĠNOBUZ Doğrudan 

Temin ġube Müdürü kadrosuna, Ġdari ĠĢler ġube Müdürü kadrosunda görev yapan Zeki BEREK Garaj 

Hizmetleri ġube Müdürü kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Aysun KIRBAġ Eğitim ve Ġdari ĠĢler 

ġube Müdürü kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Uğur CANBULAT Periyodik Bakım ġube 

Müdürü kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Hüseyin TAġTAN Kuzey Otobüs ĠĢletme ġube Müdürü 

kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Ercan DENĠZLĠOĞLU Mali ve Ġdari ĠĢler ġube Müdürü 

kadrosuna, Tekniker kadrosunda görev yapan Hande AKYÜZ Bilgi ĠĢlem Ġdari ĠĢler ġube Müdürü 

kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Sevil DURMAZ Gelirler ve Finansman ġube Müdürü 

kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Selçuk VAROL Bütçe ġube Müdürü kadrosuna, Uzman 

kadrosunda görev yapan Erdinç KIRGÖZOĞLU Muhasebe ġube Müdürü kadrosuna, ġef kadrosunda 

görev yapan Fatma ATALAY Ġhale ĠĢleri ġube Müdürü kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Selim 

DURMAZ Ġdari ĠĢler ġube Müdürü kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Fadime Tunca UYAN 

Ġdari ve Mali ĠĢler ġube Müdürü kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Bilgen AKIL Kalite 

Yönetimi ġube Müdürü kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Nurtaç KAÇAMAK ÇĠMEN 

Proje GeliĢtirme ve Ġnovasyon ġube Müdürü kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Okan 

ULAY Enerji ve Çevre Yönetimi ġube Müdürü kadrosuna, Tekniker kadrosunda görev yapan Nadir 

DEMĠRSOY Akıllı UlaĢım Sistemleri ġube Müdürü kadrosuna, Teknisyen kadrosunda görev yapan 
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Özcan KAYA Merkez Otobüs ĠĢletme ġube Müdürü kadrosuna atanmıĢtır. Meclisimizin bilgilenmelerini 

arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.58555/E.612872) 

 

 2. 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22. maddesinin 1. fıkrasında "Büyükşehir belediyesi 

personeli büyükşehir belediye başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk 

toplantıda büyükşehir belediye meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir.  Buna göre, Ġdaremize 

naklen tayin olan Yıldız DEVRAN Daire BaĢkanı kadrosuna atanmıĢtır. Meclisimizin bilgilenmelerini 

arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.62394/E.614012) 

 

 IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Akdeniz Ģehirleri arasında kültürel diyalog ve iĢ birliği, halk sağlığı ve sosyal güvenlik, Akdeniz 

bölgesi ve çevre koruma politikaları, sürdürülebilir enerji geçiĢinde yeni teknolojiler, Akdeniz'de ülkeler 

arası göç hareketleri, Ģehirlerin yeni göç politikalarının belirlenmesine katkısı ve insan haklarının 

korunmasında iĢ birliği konularında 24-27 ġubat 2022 tarihleri arasında Ġtalya'nın Floransa Ģehrinde 

düzenlenecek olan "Akdeniz ġehirleri Belediye BaĢkanları Konferansı"na, üç gecelik konaklama 

giderleri karĢılanmak üzere Floransa Belediye BaĢkanı Dario NARDELLO tarafından davet edilen Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER ile birlikte ESHOT Genel Müdürlüğü Özel Kalem 

Müdürü kadrosunda görev yapmakta olan Kerem Ziya YANGÖZ'ün de katılması, 24-28 ġubat 2022 

tarihleri arasında görevli-izinli sayılması, ulaĢım (hava yolu ile), günlük harcırah giderleri, Ģehir içi 

ulaĢım giderleri, ve seyahatle ilgili yapılacak olan (pasaport harcı, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan vergisi, 

Covid-19 PCR testleri vb.) tüm yasal giderlerin ESHOT Genel Müdürlüğü Ġnsan Kaynakları ve Eğitim 

Dairesi BaĢkanlığı Bütçesinin 03.3.3.01 YurtdıĢı Geçici Görev Yolluğu Harcama Kaleminden 

karĢılanması hususlarının görüĢülmesi. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.62173/E.611803) 

 

 2. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında yer alan ve önerge eki Teknik Raporda 

durumları belirtilen otobüslerden; 35 Y 0625 plakalı, 2008 model ISUZU Q-BUS marka otobüsün 

Afyonkarahisar-Ġhsaniye Belediye BaĢkanlığına, 35 LE 785 ve 35 KN 436 plakalı 2004 model BMC 

BELDE 260 CB marka otobüslerin Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığına bağlı Sosyal Projeler 

Dairesi BaĢkanlığına, 35 Y 2398 plakalı 2003 model BMC BELDE 260 CB otobüsün Edirne-Küplü 

Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım 

Yat.Dai.BĢk.E.61176/E.610799) 

 

 3. Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma Usul ve 

Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağının görüĢülmesi. (Fen ĠĢl.Dai.BĢk.E.558999) 

 4. ġehit kardeĢi Deniz ARISOY tarafından CumhurbaĢkanlığı ĠletiĢim Merkezine yapmıĢ olduğu 

26/04/2021 tarihli ve 2101917162 baĢvuruya konu; 29/08/2008 yılında Ġzmir ili Yağhaneler mevkiinde 

terör örgütünün bombalı saldırısında Ģehit olan kardeĢi Er Hüseyin ARISOY‟un isminin,  Buca ilçesi, 

Buca/EĢrefpaĢa arasında bulunan köprüye verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Sosyal 

Hiz.Dai.BĢk.E.560846) 

 5. Konak ilçesi, Kültür Mahallesinde bulunan zeminde mevcut yollardan önerge eki krokide gösterilen 

Ģekilde, Dr. Mustafa Enver Bey Caddesi'nin bir kısmının niteliğinin sokak olarak düzenlenerek Brezilya, 

1382 no‟lu Sokağın bir kısmının düzenlenerek Kolombiya ve ayrıca 1380 no‟lu Sokağın isminin Fransa 

olarak yeniden isimlendirilmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.606775) 

 

 6. Belediyemiz Muhtarlık ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığının rutin çalıĢmalarından olan Buca ilçesine bağlı 

mahalle muhtarları ile yapılan toplantıya konu; mevcut imar planı üzerinde yapılan incelemede, Adnan 

Kahveci Caddesi‟nin devamı olarak planlanmıĢ olan 149, 154 ve 194 no‟lu sokakların bir bütün halinde 

değerlendirilerek niteliğinin caddeye dönüĢtürülmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs 

Dai.BĢk.E.569416) 
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 7. Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezinde 17/01/2022 tarihli ve 59936 sayı ile kayıtlı baĢvuruya 

konu; Urla ilçesi, Bademler Mahallesinde bulunan 15014 no‟lu sokağa "Erol TAġ" isminin verilmesi 

talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.590626) 

 

 8. Bornova Belediye BaĢkanlığının 29/01/2022 tarihli ve 70581 sayılı yazısı ve eki 08/01/2022 tarihli ve 

2200134887 sayı ile kayıtlı CĠMER baĢvurusuna konu; Bornova ilçesi, Ergene Mahallesinde bulunan 

mevcut 464 no‟lu sokağın "Kavalalı Kemal ELMACI" olarak isimlendirilmesi talebinin görüĢülmesi. 

(Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.593130) 

 

 9. Aliağa Belediye BaĢkanlığının 01/02/2022 tarihli ve 60759 sayılı Yazısı ve eki krokilerde; imar planı 

ve kadastral parsellerdeki YeniĢakran Mahallesinde bulunan 3220, 3222/1, 3251 no‟lu Sokaklar ile 

ÇeĢme Önü ve 2.Çevre Yolu Caddesinin önerge eki krokilerde belirtildiği Ģekilde düzenlenmesi ayrıca 

Bahçedere Mahallesinde bulunan Bahçedere Kümeevlerinin niteliğinin değiĢtirilerek sokak olarak 

yeniden düzenlenmesi talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.599121) 

 

 10. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde yer alan koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Güzelbahçe ve Urla 

ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 359 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 21.099 

metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırı, Güzelbahçe Belediye 

Meclisinin 05/01/2022 tarihli ve 5 sayılı Kararı ile Urla Belediye BaĢkanlığının 09/12/2021 tarihli ve 

35071 sayılı yazısı ekinde iletilen Kararın, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı 

Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.570269) 

 

 11. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde yer alan koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Güzelbahçe ve 

Seferihisar ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 124 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 

8.320 metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırı, Güzelbahçe Belediye 

Meclisinin 05/01/2022 tarihli ve 6 sayılı Kararı ile Seferihisar Belediye Meclisinin 07/12/2021 tarihli ve 

88 sayılı Kararının, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda 

görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.569385) 

 

 12. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde yer alan koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Karaburun ve Urla 

ilçelerinin ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 268 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 14.719 

metrelik kısım sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırı, Karaburun Belediye 

Meclisinin 04/01/2022 tarihli ve 6 sayılı Kararı ile Urla Belediye BaĢkanlığının 25/11/2021 tarihli ve 

33299 sayılı yazısı ekinde iletilen Kararın, Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı 

Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.570495) 

 

 13. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Ġzmir Alevi Kültür Derneği Yamanlar Cemevi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Kültür ve 

San.Dai.BĢk.E.607097) 

 

 14. Çiğli ilçesindeki hizmet binası ve Tuzla balıkçı barınağında faaliyet gösteren S.S Sasalı ve Çevre 

Köyleri Su Ürünleri Kooperatifinin ortakları tarafından yıl boyunca ortalama 9 ton su ürünleri avcılığı 

yapılan ve insan beslenmesi için önemli bir protein kaynağı olan su ürünlerinin çabuk bozulan bir yapıya 

sahip olması nedeniyle, üretiminden tüketimine kadar geçen aĢamada uygun koĢullar altında nakli ve 

muhafaza edilmesi gerekmekte olup, küçük ölçekli balıkçılığı ve kıyı balıkçısı diye tabir edilen 

balıkçıların üretim koĢullarının ve gelir getirici faaliyetlerinin desteklenmesi, sürdürülebilir balıkçılığın 

devamlılığı açısından, su ürünlerinin hijyen koĢullarında nakli ve muhafazası için 1 adet (1 Ton) 

kapasiteli Dikey Tip Yaprak Buz Makinesinin Belediyemiz tarafından temin edilerek adı geçen 

Kooperatifin desteklenmesi amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S Sasalı ve Çevre 

Köyleri Su Ürünleri Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz. Dai. BĢk. E.572472) 
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 15. Menderes ilçesi, Özdere Ahmetbeyli balıkçı barınağında faaliyet gösteren S.S Özdere Ahmetbeyli Su 

Ürünleri Kooperatifinin ortakları tarafından yıl boyunca ortalama 40 ton su ürünleri avcılığı yapılan ve 

insan beslenmesi için önemli bir protein kaynağı olan su ürünlerinin çabuk bozulan bir yapıya sahip 

olması nedeniyle, üretiminden tüketimine kadar geçen aĢamada uygun koĢullar altında nakli ve 

muhafaza edilmesi gerekmekte olup, küçük ölçekli balıkçılığı ve kıyı balıkçısı diye tabir edilen 

balıkçıların üretim koĢullarının ve gelir getirici faaliyetlerinin desteklenmesi, sürdürülebilir balıkçılığın 

devamlılığı açısından, su ürünlerinin hijyen koĢullarında nakli ve muhafazası için 1 adet (1 Ton) 

kapasiteli Dikey Tip Yaprak Buz Makinesinin Belediyemiz tarafından temin edilerek adı geçen 

Kooperatifin desteklenmesi amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S Özdere 

Ahmetbeyli Su Ürünleri Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz. Dai. BĢk. E.572547) 

 

 16. Seferihisar ilçesi, Sığacık balıkçı barınağında faaliyet gösteren S.S Sığacık Su Ürünleri 

Kooperatifinin ortakları tarafından yıl boyunca ortalama 30 ton su ürünleri avcılığı yapılan ve insan 

beslenmesi için önemli bir protein kaynağı olan su ürünlerinin çabuk bozulan bir yapıya sahip olması 

nedeniyle, üretiminden tüketimine kadar geçen aĢamada uygun koĢullar altında nakli ve muhafaza 

edilmesi gerekmekte olup, küçük ölçekli balıkçılığı ve kıyı balıkçısı diye tabir edilen balıkçıların üretim 

koĢullarının ve gelir getirici faaliyetlerinin desteklenmesi, sürdürülebilir balıkçılığın devamlılığı 

açısından, su ürünlerinin hijyen koĢullarında nakli ve muhafazası için 1 adet (1 Ton) kapasiteli Dikey Tip 

Yaprak Buz Makinesinin Belediyemiz tarafından temin edilerek adı geçen Kooperatifin desteklenmesi 

amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S Sığacık Su Ürünleri Kooperatifi arasında 

imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz. Dai. 

BĢk. E.572506) 

 

 17. Foça ilçesi, belediye balık halinde faaliyet gösteren S.S. Foça Merkez Su Ürünleri Kooperatifinin 

ortakları tarafından yıl boyunca ortalama 150 ton su ürünleri avcılığı yapılan ve insan beslenmesi için 

önemli bir protein kaynağı olan su ürünlerinin çabuk bozulan bir yapıya sahip olması nedeniyle, 

üretiminden tüketimine kadar geçen aĢamada uygun koĢullar altında nakli ve muhafaza edilmesi 

gerekmekte olup, küçük ölçekli balıkçılığı ve kıyı balıkçısı diye tabir edilen balıkçıların üretim 

koĢullarının ve gelir getirici faaliyetlerinin desteklenmesi, sürdürülebilir balıkçılığın devamlılığı 

açısından, su ürünlerinin hijyen koĢullarında nakli ve muhafazası için 1 adet (1 Ton) kapasiteli Dikey Tip 

Yaprak Buz Makinesinin Belediyemiz tarafından temin edilerek adı geçen Kooperatifin desteklenmesi 

amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile S.S. Foça Merkez Su Ürünleri Kooperatifi 

arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal 

Hiz. Dai. BĢk. E.578422) 

 

 18. Belediyemiz Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanlığına bağlı Bilgi Ağları ġube Müdürlüğü görev tanımına 

giren DıĢ Birimlerin Merkez ile Bağlantısının Sağlanması Amacıyla MPLS, VPN ve ADSL Bağlantı 

Hizmeti Alımı;  WĠzmirNet Ücretsiz Ġnternet Hizmeti Alımı; Sayısal Trunk Telsiz Sistemi Bakım 

Onarım Hizmeti Alımı; Telefon GörüĢmeleri Ġçin Ses Hizmeti Alımı; Özel Servis Numaraları Ġçin Ses 

Hizmeti Alımı iĢlerinin gelecek yıllara yaygın yüklemeleri olarak 01/10/2022 tarihi itibariyle 24 aylık 

ihaleler halinde yapılabilmesi hususunun görüĢülmesi. (Bilgi ĠĢl.Dai.BĢk.E.548121) 

 

 19. Gaziantep'te düzenlenen Türkiye ġehitkamil Arena Kulüpler Arası Kısa Kulvar Genç ve Açık YaĢ 

Yüzme ġampiyonası‟nda Erkekler 50 metre kurbağalamada 24.95'lik derecesiyle yarıĢı ilk sırada bitirip 

Dünya Rekorunu kıran Emre SAKÇI ile Romanya'da düzenlenen Gençler ve Yıldızlar Dünya Plaj 

GüreĢi ġampiyonasında Dünya ġampiyonu olması sebebiyle GüreĢçimiz Miraç SARAÇ'a 4 er adet Ata 

Altını karĢılığı olan Türk Lirasının, Uluslararası Ritmik Cimnastik Turnuvasında birinci olan Burçak 

ġENMAN'a 2 adet Ata Altını karĢılığı Türk Lirasının ödül olarak verilmesi ve söz konusu ödüllerin 

Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler bütçesinden karĢılanması 

hususlarının görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Hiz. Dai.BĢk.E.590638) 
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 20. Karaburun ilçesine bağlı muhtelif mahallelerde, mahalle sakinleri tarafından taziye yemeklerinin 

verilmesi, düğün ve niĢan gibi ortak etkinliklerde kullanılmak üzere çelik taĢıyıcılı sundurma (alaçık) 

yapılması talebine yönelik sosyal ve kültürel ihtiyaçların karĢılanması amacıyla mülkiyeti Ġlçe 

Belediyesine ait alanlara çelik taĢıyıcılı sundurmaların (alaçıkların) Belediyemizce yapılabilmesi 

kapsamında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Karaburun Belediyesi arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Yapı ĠĢl. Dai.BĢk.E.578280) 

 

 21. Mülkiyeti Balçova Belediyesine ait olan tapunun 418 ada, 137, 138, 139, 140, 141, 142, 143, 144, 

145 parsellerinde kayıtlı olan Korutürk Mahallesi, Vali Hüseyin Öğütcen Caddesi No: 55 adresinde 

faaliyet gösteren Balçova Spor Kompleksi kapalı spor salonu zemininin yenilenmesi talep edilmiĢ olup, 

söz konusu kapalı spor salonunun zemin yenileme iĢinin Belediyemizce yapılabilmesine yönelik, Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile Balçova Belediyesi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde 

yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Yapı ĠĢl.Dai.BĢk.E.598684) 

 

 22. Konak Belediye Meclisinin; Konak Belediyesi Fen ĠĢleri Müdürlüğü tarafından yürütülen geçiĢ 

hakkı bedelleri ve kazı ruhsatına konu ilgili ücretlerin, genel uygulama kapsamında Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi 2022 Mali Yılı Bütçesinde yer alan Fen ĠĢleri Dairesi BaĢkanlığı Altyapı Koordinasyon ġube 

Müdürlüğü Gelir Tarifesi doğrultusunda değiĢtirilerek 2022 Mali Yılı Tarife Cetvellerine önerge ekinde 

yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde eklenmesi ve buna göre tahsil edilmesine yönelik, 04/02/2022 tarihli 

ve 46 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.609143) 

 

 23. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi sınırları içerisinde, 2022 yılı içinde verilecek 

kazı ruhsatlarında önerge eki tabloda yer alan gelir tarifesinin uygulanmasına yönelik, 07/01/2022 tarihli 

ve 39 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.593231) 

 

 24. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesi ĠĢletme ve ĠĢtirakler Müdürlüğünce iĢletilen 

tesislerde verilen hizmetlerle ilgili, güncellenen ve tarifeye eklenen önerge eki tablolarda belirtilen 

fiyatların uygulanmasına yönelik, 07/01/2022 tarihli ve 40 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kararlar Dai.BĢk.E.593406) 

 

 25. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; mülkiyeti KarĢıyaka Belediyesine ait olan Ģantiye tesisleri içerisinde 

yer alan asfalt üretim tesisimizde üretilen asfaltın plent altı 1 ton satıĢ fiyatının 600,00-TL (KDV dâhil) 

olarak belirlenmesine yönelik, 07/01/2022 tarihli ve 42 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kararlar Dai.BĢk.E.593441) 

 

 26. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediyesinin 2022 Mali Yılı Gelir Ücret Tarifesinin 

10‟uncu bölümünde yer alan Fen ĠĢleri Müdürlüğü ücret tarifesindeki bazı kalemlerin önerge eki tabloda 

gösterildiği Ģekilde değiĢtirilmesine yönelik, 05/01/2022 tarihli ve 22/16 sayılı Kararının görüĢülmesi. 

(Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.593300) 

 

 27. Bergama Belediye Meclisinin; Bergama Belediyesinin 2022 Mali Yılı Gelir Ücret Tarifesinin l‟inci 

bölümünde yer alan Mali Hizmetler Müdürlüğü ücret tarifesine önergede yer alan tabloda belirtildiği 

Ģekilde otopark ücret tarifelerinin eklenmesine yönelik, 05/01/2022 tarihli ve 22/19 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.594162) 

 

 28. Balçova Belediye Meclisinin; önergede yer alan 2022 yılı Periyodik Kontrol Ücretinin taban fiyat 

üzerinden ilgili idare payının %10 olarak belirlenmesine yönelik, 01/02/2022 tarihli ve 11 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kararlar Dai.BĢk.E.609141) 

 

 29. Belediye Meclisimizin 11/11/2021 tarihli ve 05.1294 sayılı Kararı ile uygun görülerek                  

04/01/2022-02/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçe sınırları içindeki 1/5000 ölçekli 

Kızılay Mahallesi Revizyon Nazım Ġmar Planına; Kuran Ġlimlerine ve Milli Kültüre Hizmet Vakfı 

tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.606064) 
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 30. Belediye Meclisimizin 11/11/2021 tarihli ve 05.1294 sayılı Kararı ile uygun görülerek                

04/01/2022-02/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçe sınırları içinde 1/5000 ölçekli 

Kızılay Mahallesi Revizyon Nazım Ġmar Planı'na; söz konusu planda belirlenen kullanım kararlarının, 

yapılaĢma koĢullarının ve Düzenleme Ortaklık Payı (DOPO) Oranlarının yeniden değerlendirilmesi 

talebiyle, önerge eki listede yer alan 11 adet dilekçe ile yapılan itirazların incelenmesi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.606028) 

 

 31. Belediye Meclisimizin 11/11/2021 tarihli ve 05.1294 sayılı Kararı ile uygun görülerek             

04/01/2022-02/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçe sınırları içindeki 1/5000 ölçekli 

Kızılay Mahallesi Revizyon Nazım Ġmar Planı'na; söz konusu alanda daha önce onaylanmıĢ olan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planının geçerliliğini devam ettirmesi talebiyle önerge eki listede yer alan 16 adet 

dilekçe ile yapılan itirazların incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.606058) 

 

 32. Belediye Meclisimizin 11/11/2021 tarihli ve 05.1294 sayılı Kararı ile uygun görülerek             

04/01/2022-02/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçe sınırları içindeki 1/5000 ölçekli 

Kızılay Mahallesi Revizyon Nazım Ġmar Planı'na; söz konusu planın, plan onama sınırı ve çevresiyle 

birlikte yeniden değerlendirilmesi talebiyle, önerge eki listede yer alan 19 adet dilekçe ile yapılan 

itirazların incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.606001) 

 

 33. Buca ilçesi Çaldıran Mahallesi sınırları içerisinde yer alan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

Revizyonu önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.607970) 

 

 34. Bayraklı ilçesi, Adalet ve Manavkuyu Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.602541) 

 

 35. Bayraklı ilçesi, Fuat Edip Baksı, Alparslan ve Cengizhan Mahalleleri 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.603359) 

 

 36. Konak Belediye Meclisinin 01/03/2021 tarihli ve 48 sayılı Kararı ile uygun görülen ve Belediye 

Meclisimizin 12/07/2021 tarihli ve 05.770 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun bulunarak onaylanan 7221 

sayılı Kanun ile 3194 sayılı Ġmar Kanununun 8. maddesine eklenen hüküm doğrultusunda Konak 

Belediyesi ilçe sınırı içerisinde yer alan ve yürürlükteki, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında bina 

yükseklikleri „Serbest' olarak belirlenmiĢ olan ada/parsellerdeki bina yüksekliklerinin belirlenmesine 

iliĢkin 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine 27/09/2021-26/10/2021 tarihleri arasındaki 

askı süresi içerisinde Akdeniz Mahallesi, 7491 Ada, 1 Parsel maliki Passtel Gıda ve Ġhtiyaç Maddeleri 

Pazarlama ĠnĢ. Müh. Tur. San. ve Tic. A.ġ. tarafından yapılan itiraza yönelik, Konak Belediye Meclisinin 

01/12/2021 tarihli ve 240 sayılı Kararının incelenerek karara bağlanması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.607372) 

 

 37. Konak Belediye Meclisinin 01/03/2021 tarihli ve 48/2021 sayılı Kararı ile uygun görülen ve Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye Meclisinin 12/07/2021 tarihli ve 05.770 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun 

bulunarak onaylanan 7221 sayılı Kanun ile 3194 sayılı Ġmar Kanununun 8. maddesine eklenen hüküm 

doğrultusunda Konak Belediyesi ilçe sınırı içerisinde yer alan ve yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planında bina yükseklikleri „Serbest' olarak belirlenmiĢ olan ada/parsellerdeki bina yüksekliklerinin 

belirlenmesine iliĢkin 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine 27/09/2021-26/10/2021 

tarihleri arasındaki askı süresi içerisinde yapılan 15 adet itiraza yönelik, Konak Belediye Meclisinin 

01/12/2021 tarihli 225, 226, 227, 228, 229, 230, 231, 232, 233, 234, 235, 236, 237, 238 ve 239 sayılı 

kararlarının incelenerek karara bağlanması hususunun görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.607416) 
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 38. Ġzmirdeniz Projesi (2. Bölge) Alaybey Tersanesi-Alsancak Limanı arası kıyı kesimine iliĢkin, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı ile 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği ve Ġlavesi 24/05/2021 

tarihinde onaylanmıĢ olup; 10/06/2021-09/07/2021 tarihleri arasında Ġzmir Valiliği (Mülga Çevre ve 

ġehircilik Ġl Müdürlüğü) tarafından askıya çıkarılmıĢ ve bu kapsamda tarafımıza iletilen Sahil Güvenlik 

Komutanlığı (Sahil Güvenlik Ege Deniz Onarım Destek Komutanlığı) ve ĠçiĢleri Bakanlığının (Sahil 

Güvenlik Komutanlığı), Milli Savunma Bakanlığının (Lojistik Genel Müdürlüğü/Ġzmir ĠnĢaat Emlak 

Bölge BaĢkanlığı) ve Devlet Su ĠĢleri Genel Müdürlüğü tarafından yapılan itirazların incelenmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.603607) 

 

 39. Buca Belediye Meclisinin 06/12/2021 tarihli ve 162 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çaldıran 

Mahallesi sınırları içerisinde yer alan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.607995) 

 

 40. Bayraklı Belediye Meclisinin 04/01/2022 tarihli ve 6 sayılı Kararı ile uygun görülen;  Fuat Edip 

Baksı, Alparslan ve Cengizhan Mahalleleri 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.603562) 

 

 41. Belediye Meclisimizin 11/10/2021 tarihli ve 05.1146 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

04/11/2021–03/12/2021 tarihleri arasında Bayraklı Belediyesi tarafından askıya çıkarılan, Bayraklı 

Ġlçesinde hasar gören veya 6306 sayılı Kanun kapsamında, riskli bulunan yapıların yıkılarak yeniden 

yapılaĢmasına iliĢkin talepler doğrultusunda, yapıların yapıldıkları tarihten günümüze imar mevzuatında 

meydana gelen değiĢiklikler dolayısıyla ortaya çıkan inĢaat alanı kayıplarının giderilerek, dönüĢümün 

hızlandırılması amacıyla yapılaĢma koĢullarının yeniden belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı Plan Notu önerisine askı süresi içerisinde yapılan itirazlar içerisinden Bayraklı 

Belediye Meclisinin 04/01/2022 tarihli, 2 ve 3 sayılı Kararı ile uygun bulunan itirazlar doğrultusunda 

hazırlanan, Plan notlarının 6. maddesinde yer alan Rezerv Yapı Alanları ibaresine "(Bakanlık Makamının 

08/04/2021 tarihli ve 745348 sayılı Oluru ile ilan edilen alanlar hariç)" ifadesinin eklenmesine yönelik, 

1/1000 Uygulama Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.603673) 

 

 42. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 120 sayılı Kararı ile uygun görülen; Adalet ve 

Manavkuyu Mahalleleri 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.602859) 

 

 43. Torbalı Belediye Meclisinin 03/12/2021 tarihli ve 247 sayılı Kararı ile uygun görülen; Belediye 

Meclisimizin 18/10/2019 tarihli ve 05.905 sayılı Kararı ile kabul edilen, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar 

Planı DeğiĢikliği doğrultusunda hazırlanan, Pancar Mahallesi, 1684, 2078, 2079, 2080, 2082, 2083, 

2084, 2085, 2087, 2088, 2089 ve 2090 parselleri kapsayan alanda "Kapalı Spor Alanı", "Belediye 

Hizmet Alanı", "Otopark Alanı" ve "Tarımsal Nitelikli Alan" olarak belirlenmesi talebine yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği ve Ġlavesi önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.581658) 

 

 44. Torbalı Belediye Meclisinin 08/01/2021 tarihli ve 1/12 sayılı Kararıyla uygun görülen; Ayrancılar 

Mahallesinde yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Yençok:Serbest (Hmax:Serbest)" 

koĢulu bulunan muhtelif ada ve parsellere yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.581712) 

 

 45. Tire Belediye Meclisinin 22/10/2021 tarihli ve 84 sayılı Kararı ile uygun görülen; Cumhuriyet 

Mahallesinde, "Konut Alanı, Otopark ve Park Alanı" kullanım kararlarında kalan 1436 ada, 1 parselde 

Park ve Otopark alanının kaldırılarak "Konut Alanı" olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.581757) 
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 46. 01/01/2022-31/12/2022 tarihleri arasında tam zamanlı sözleĢmeli personel olarak çalıĢtırılacak 

personele ödenecek ücretler 12/01/2022 tarihli ve 66 sayılı Meclis Kararı ile tespit edilmiĢ olup,  söz 

konusu Meclis Kararı ile 4.228,00-TL net aylık ödenmesi tespit edilen 9 adet Teknisyen kadrosundan 2 

adedinin ücretinin iptal edilmesi ve 15/02/2022-31/12/2022 döneminde ihtiyaç nedeniyle Meclis Karar 

tarihinden sonra göreve yeni baĢlayacak olan sözleĢmeli personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2022 

tarihine kadar ödenmek üzere, adedi ile birlikte unvanı belirtilen kadrolar karĢılık gösterilerek Hazine ve 

Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 2022-3 sayılı Genelgenin 2. 

maddesi doğrultusunda; 1 Adet ġehir Plancısı 6.446,00-TL ve 1 Adet Mühendis 6.446,00-TL tespit 

edilen net ücret ile söz konusu Genelgenin 3. maddesinde belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi 

hususlarının görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eği.Dai.BĢk.E.611423) 

 

 47. Belediyemizce yürütülmekte olan YaĢayan Parklar Projesi kapsamında yer alan ve proje çalıĢmaları 

devam eden, Bayraklı ilçesi, Doğançay Mahallesi, 40283 ada, 9 parsel üzerinde bulunan ve önerge eki 

krokide iĢaretlenen sosyal tesis yerinin iĢletme hakkının Belediye Meclisimizce belirlenecek süre ve 

bedel ile ĠZDOĞA A.ġ.‟ye devri ile konuya iliĢkin hazırlanan Protokolün kabulü hususunun 

görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.608479) 

 

 48.  Belediyemizce projelendirilen Olivela Zeytin Bisiklet Rotası Ekoloji Aktivite Eğitim Alanının yer 

aldığı, Güzelbahçe ilçesi, Yelki Mahallesi, 2302 ada, 46 ve 66 parseller üzerinde bulunan ve  önerge eki 

krokide iĢaretlenen sosyal tesis yerinin iĢletme hakkının Belediye Meclisimizce belirlenecek süre ve 

bedel ile ĠZDOĞA A.ġ.‟ye devri ile konuya iliĢkin hazırlanan Protokolün kabulü hususunun 

görüĢülmesi. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.608182) 

 

 49. 35. Uluslararası Ġzmir Festivali ve 29. Ġzmir Avrupa Caz Festivali Düzenlenmesine yönelik Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Ġzmir Kültür Sanat ve Eğitim Vakfı arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan  ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu Protokol‟ün imzalanabilmesi 

için BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Kültür ve San. 

Dai.BĢk.E.611765) 

 

 50. 8 Mart Dünya Kadınlar Günü, 25 Kasım Kadına Yönelik ġiddete KarĢı Uluslararası Mücadele Günü, 

11 Ekim Dünya Kız Çocukları Günü ve 5 Aralık Kadınlara Seçme ve Seçilme Hakkının Tanınması Günü 

etkinlik ve planlamalarında kullanılmak üzere, toplumsal cinsiyet eĢitliğinin ana akımlaĢtırılması 

hedefiyle "Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Uluslararası AfiĢ YarıĢması" gerçekleĢtirilmesi planlanmakta 

olup, söz konusu afiĢ yarıĢmasının, oluĢturulan Seçici Kurul, DanıĢma Kurulu ve Raportörlerden oluĢan 

listeyi içeren ve önerge ekinde sunulan YarıĢma ġartnamesi doğrultusunda gerçekleĢtirilebilmesi, ödül 

kazanan birinciye 15.000,00-TL, ikinciye 10.000,00-TL, üçüncüye 8.000,00-TL ve mansiyon alan 3 

yarıĢmacının her birine 5.000,00-TL olarak belirlenen ve kiĢilerin Ģahsi hesaplarına ödenmesi Ģeklinde 

gerçekleĢecek tutarların, Belediyemiz Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığına bağlı Kadın ÇalıĢmaları ġube 

Müdürlüğü Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler Bütçe kodundan karĢılanabilmesi hususlarının 

görüĢülmesi. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.609458) 

 

 51.  Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Sivil Dernekler Federasyonu statüsünde bulunan Trakya Ġzciler 

Birliği Federasyonu (TĠB) arasında farklı engel gruplarının ve tüm engelsiz yaĢ gruplarının sığınmacı, 

mülteci ve göçmenlere izcilik eğitimi verilmesi, bireylerin ve ailelerin çağdaĢ bilgi ve beceriler 

edinmesi, doğa ile uyumlu yaĢamayı öğrenmesi, kendi kendilerine yeterli hale gelmeleri, grupların çevre 

ve doğa koruma gibi etkinliklerin birlikte düzenlenmesine ihtiyaç duyulduğundan,  Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Trakya Ġzciler Birliği Federasyonu arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu Protokol‟ün imzalanabilmesi için BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Sayın Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Sosyal 

Prj.Dai.BĢk.E.589216) 
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 52. Beydağ Belediye Meclisinin; günün ekonomik Ģartları göz önünde bulundurularak ve her bir tarife 

üzerinde tek tek inceleme yapılarak yeniden düzenlenip 2022 yılında uygulanacak olan tarifelerin 

Beydağ Belediyesince önerge eki listede belirtildiği Ģekliyle uygulanmasına yönelik, 04/02/2022 tarihli 

ve 10 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.610760) 

 

 53. Menderes Belediye Meclisinin; Menderes Belediyesi 2022 Yılı Katı Atık Tarifesi Cetveline; 

"Kirleten öder ilkesine uygun olarak 0 (sıfır) tüketimli abonelerde Katı Atık Bedelinin tahakkuk 

etmemesi, 1 (bir) ton tüketiminde Katı Atık Bedeli tahakkuk etmesi" ve "Gaziler, Ģehit aileleri ve 

camiiler Katı Atık Bedelinden muaftır." ibarelerinin eklenmesine yönelik, 04/02/2022 tarihli ve 48 sayılı 

Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve Kar. Dai.BĢk.E.610754) 

 

 54. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Resmi Tesis" 

kullanımında kalan; Mustafa Kemal Mahallesi, 8337 ada, 1 parselin özel mülkiyete konu 493,49 m²‟nin 

zemin kamulaĢtırma iĢlemlerinin yapılabilmesi için Buca Belediyesinin 2020-2024 yıllarını kapsayan 

VII. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasına yönelik, 04/02/2022 tarihli ve 31 sayılı Kararı ile 

uygun görülmüĢ olup; konunun Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye 

Meclisimizin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.610417) 

 

 55. Buca Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "KreĢ" 

kullanımında kalan; Dumlupınar Mahallesi, 8340 ada, 1 parselin kamulaĢtırılması için Buca 

Belediyesinin 2020-2024 yıllarını kapsayan VII. BeĢ Yıllık Ġmar Programına Ek olarak alınmasına 

yönelik, 04/02/2022 tarihli ve 26 sayılı Kararı ile uygun görülmüĢ olup; konunun Ġlçe Belediyelerinin 

imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye Meclisimizin 14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı 

Kararı doğrultusunda görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.610237) 

 

 56. Torbalı ilçesi, Pancar Mahallesi, 144, 145, 146, 148, 1830, 1831, 1832, 2061, 2062 ve 2063 parselleri 

kapsayan alanda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.593555) 

 

 57. Ġzmir 2 Numaralı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 18/11/2009 tarihli ve 5251 

sayılı Kararı ile 3. Derece Arkeolojik Sit Alanı olarak tescillenen; KemalpaĢa ilçesi, Ulucak Mahallesi, 

834, 835, 836, 837, 838, 842, 843, 844, 845, 848, 849, 850, 851, 852 ile 3740 numaralı parsellerin yer 

aldığı bölgeye iliĢkin hazırlanan ve Belediye Meclisimizin 24/05/2021 tarihli, 05.521 sayılı Kararı ile 

uygun bulunarak onaylanan, 1/5000 ölçekli Koruma Amaçlı Nazım Ġmar Planına uygun olarak 

hazırlanan; Ulucak Ġstiklal Mahallesi, 1. Etap 230 ada, 19, 20, 21, 22, 23 parseller (eski 835, 838, 842, 

843, 844 parseller) 1/1000 ölçekli 3. Derece Arkeolojik Sit Alanı Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı 

ve Plan Açıklama Raporu önerisinin; 2863 sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu 

kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.609878) 

 

 58. Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu Müdürlüğünün 27/01/2022 tarihli ve         

E-2139693 sayılı Yazısı eki, 17/01/2022 tarihli ve 13299 sayılı Kararı ile Ġzmir 1 Numaralı Kültür ve 

Tabiat Varlıklarını Koruma Kurulunun 23/06/1988 tarihli, 394 sayılı Kararı ile tescil kaydının kaldırıldığı 

tespit edilen; 187 ada, 72 parselin, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planı DeğiĢikliğinde 

tescil taramasının kaldırılması ve 1/500 ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliğinde tescil taramasının 

kaldırılarak 1. derece uyumlu yapı lejantında düzenlenmesi Ģeklinde tadilen uygun bulunduğundan, bu 

kapsamda yeniden düzenlenen 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Revizyon Ġmar Planı DeğiĢikliği ve 1/500 

ölçekli YerleĢim Planı DeğiĢikliği. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.610524) 

 

 59. Bayraklı ilçesi, Alurca Mahallesi, 25415 ada, 5 parselde kayıtlı taĢınmazın "Özel Yükseköğretim 

Alanı" olarak belirlenmesine yönelik parsel malikince hazırlatılan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.613589) 
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 60. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türkiye Ġsrafı Önleme Vakfı arasında müĢterek çalıĢmaların 

yürütülmesine iliĢkin usul ve esasların belirlenmesi amacıyla imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu “Protokol”ün imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e yetki verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Sosyal 

Prj.Dai.BĢk.E.613005) 

 

 61. Ġnsan Kaynakları ve Eğitim Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan Hizmet Ġçi Eğitim Yönetmeliği 

Taslağının görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.609653) 

 

 62. Fotoğraf sanatı aracılığı ile Ġzmir'deki arkeolojik zenginliklerin belgelenmesi, amatör-profesyonel 

fotoğrafçılar ile gençlerin bu alanlara çekilmesi, kentimize ait görsel bellek oluĢturulması ve Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesinin geleceğe dönük çalıĢmalarında fotoğraf sanatını kullanarak güzel bir miras 

bırakılması amacıyla ''Ġzmir'in Arkeolojik Mirası'' konulu Ulusal Fotoğraf YarıĢması düzenlenecek olup, 

önerge ekinde yer alan Ģartnamede; jüri üyeleri ve raportör ödemeleri ile 18 yaĢ üstü ve 18 yaĢ altı 

kategori ödüllerinin 872 numaralı projenin Etüt Proje BilirkiĢi Ekspertiz Giderleri Bütçe kodundan; 

Türkiye Fotoğraf Sanatı Federasyonu YarıĢma Onay ve Hizmet Katılım Bedelinin Diğer Hizmet Alımları 

Bütçe kodundan ödenmesi hususlarının görüĢülmesi. (Kent Tar. ve Tan.Dai.BĢk.E.590608) 

 

 63. Bornova Belediye Meclisinin; Bornova Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesinde Spor ĠĢleri 

Müdürlüğü, Kültür ĠĢleri Müdürlüğü, Fen ĠĢleri Müdürlüğüne ait 2022 yılı Ücret Tarifelerinin revize 

edilmesi, Etüt ve Proje Müdürlüğüne ait 2022 yılı Ücret Tarifelerine iliĢkin gerekli açıklamaların önerge 

eki listede belirtildiği Ģekliyle eklenmesine yönelik, 01/02/2022 tarihli ve 58 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.612561) 

 

 64. Gaziemir Belediye Meclisinin; Gaziemir ilçesi sınırları içerisinde Altyapı Kazıları ile ilgili Denetim, 

Tespit ve Cezai iĢlemler Gaziemir Belediyesince uygulanacağından, gerekli tarifeler belirlenmiĢ ve 2022 

yılında kullanılacak olan birim fiyatlar 13/10/2021 tarihli ve 93 sayılı 2022 Mali Yılı Bütçe Kararnamesi 

ile kabul edilmiĢ, ancak son dönemdeki dövizlerdeki yükseliĢ ve buna bağlı olan fiyatlardaki artıĢ 

mevcut birim fiyatların güncellenmesi zorunluluğu doğurmuĢ, ayrıca kazı izni/ruhsatı verilen yerlerde 

mevcut üst kaplamanın ilgili altyapı kuruluĢlarınca zamanında yenilenmemesi ve vatandaĢın bu 

durumdan mağdur olması da tedbirler kapsamında rayiç listesine ek cezai iĢlem düzenlenmesi ihtiyacı 

oluĢtuğundan bu kapsamda önerge eki listede belirtilen Tarife Cetveli ile Fen ĠĢleri Müdürlüğünün 2022 

Mali Yılı Bütçe Ücret Tarifesinin uygulanmasına yönelik, 04/02/2022 tarihli ve 21 sayılı Kararının 

görüĢülmesi. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.612274) 

 

 V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Belediyemizin paydaĢlarından biri olduğu Bornova Kültür Adası Projesi kapsamında Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Bornova Belediye BaĢkanlığı, Hizmet Sektörü ÇalıĢanları Eğitim ve 

DayanıĢma Derneği, Ġzmir Levantenler Derneği ve Dünya Kenti Ġzmir Derneği arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün Plan ve Bütçe Komisyonunca oyçokluğu ile 

uygun bulunduğuna, Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Kent Konseyi – Avrupa Birliği ve DıĢ 

ĠliĢkiler Komisyonlarınca; “Protokol süresinin 2 yıl süre ile sınırlandırılması yönündeki” değiĢiklikle 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor.  (Kent Tar. ve Tan.Dai.BĢk.E.549375)  

 

 2. Bölgemizde yaĢayan gençlerimizin yorum yapabilme, problem çözebilme yetisini arttırmak, analitik 

düĢünme, çözüm yolları için araĢtırmacı, yenilikçi ve hayal gücünü kullanabilen bireyler olarak 

yetiĢmelerine katkı sunabilmek amacıyla geçtiğimiz günlerde yapılan LGS sınavına Ġzmir‟de 8. sınıfı 

bitiren 640 okulumuzdan 52.500 mezun gençlerimizden LGS‟de en yüksek baĢarı puanı alanların 

arasında kura ile belirlenecek 100 asil, 25 yedek öğrencilerimizin Uzay Kampı Eğitim Programı‟na 

katılmaları ve katılım ücretinin de Ġzmir BüyükĢehir Belediyemiz tarafından karĢılanması, eğitim 

programının 2021-2022-2023 yıllarını kapsayacak Ģekilde yıllara sari tekrarlanması farklı gençlerimizce 

dönüĢümlü olacak Ģekilde ESBAġ Ege Serbest Bölgesi Uzay Kampı ile eğitim programı baĢlatılması ve 
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Meclis Üyelerimizce gönüllü ortak Komisyon oluĢturulması, oluĢturulacak Komisyonca söz konusu 

eğitim programı, katılım Ģartları vb. konularının belirlenmesi, yapılacak çalıĢmaların sonuçlarının 

Meclisimiz Gündemimize getirilerek karar alınmasına yönelik Yazılı Önergenin; Hukuk – Plan ve Bütçe 

– Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Aile ve Çocuk Komisyonlarınca „Yıllara sarih olarak giderleri 

Belediyemizce karşılanmak suretiyle ESBAŞ Ege Serbest Bölgesi Uzay Kampı Eğitim Programlarından 

faydalanması içeriğine sahip önergenin; Belediyemiz nezdinde ki eğitim program ve çalışmalarından 

gençlerimizin faydalandırılması yönündeki çok yönlü destek programlarının sürdürüldüğü, eğitim ve 

eğitime destek çalışmalarının Belediyemiz bünyesinde sürdürülmesi yönünde çalışmaların (Uzay Kampı 

dahil) yapılmasının uygun olacağı gözetilerek‟ Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oyçokluğu ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir Belediyesi Meclis Üyesi Fikret MISIRLI, Hüsnü 

BOZTEPE. E.267934)   

 

 3. Belediye Meclisimizin 13/08/2021 tarihli ve 05.926 sayılı Kararı ile onaylanan, 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı DeğiĢikliği doğrultusunda hazırlanan, Torbalı Belediye Meclisinin 03/12/2021 tarihli ve 247 

sayılı Kararı ile uygun görülen; KuĢçuburun Mahallesi, 825 parselin bir kısmında "Tarımsal Nitelikli 

Alan"; 827 parselin bir kısmında E:0.30 Yençok: 5.50 m yapılaĢma koĢullarındaki "Otel Alanı" 

belirlenmesi talebine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oyçokluğu ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Tarım, Orman ve Hayvancılık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.543870) 

 

 4. 5199 sayılı Hayvanları Koruma Kanununda yeni düzenlemelere göre yerel yönetimlerin görev ve 

sorumlulukları ile yetkilerinin yeniden düzenlenmesi kapsamında Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve 30 

Ġlçe Belediyemizce Sokak Hayvanları bakım, tedavi ve rehabilitasyon hizmeti veren açılmıĢ ve açılacak 

olan “Bakım Evleri Standartları ve Uygulama Esasları” belirleneceği Yönetmelik hazırlanması ve söz 

konusu Yönetmeliğe iliĢkin Ġlçe Belediyelerimizce de uygulanacak yönetmelik çalıĢmalarının yapılması 

ve çıkacak Raporun Meclisimize sunulması için Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonumuza Meclisçe 

görev verilmesine yönelik Yazılı Önergenin; Hukuk – Plan ve Bütçe – Çevre ve Sağlık Komisyonlarınca; 

“Önergenin Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonu tarafından takip, takdir, değerlendirme ve 

sonuçlandırılması”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna, Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonunca; 

“Önerge ile ilgili çalışmalarımız devam ettiğinden önergenin gündemde bırakılması”nın oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor.   (BüyükĢehir Belediye Meclis Üyeleri Raife 

KARABATAK, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Fikriye ARSLAN, Aybars YILDIRIM, Bülent SÖZÜPEK, Yahya 

YILDIZ, Turgut PINAR, Erol ÇOMAK, Fikret MISIRLI E.402749) 

 

 5. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi 2021 Kasım Ayı 7. BirleĢiminde oybirliği ile geçen Ġklim 

DeğiĢikliği ve Çevre Koruma Kontrol Dairesi BaĢkanlığı bünyesinde “Deniz Koruma Müdürlüğü” 

kurulma kararına istinaden, kurulacak Müdürlüğün; Yönetmelik, Yönerge, ÇalıĢma Usul ve Esaslarını, 

görev, yetki ve sorumluluklarını, faaliyet alanlarını tanımlamak amacıyla ilgili Kurum, kuruluĢlar ve 

kiĢilerle görüĢüp Rapor hazırlamak üzere bir çalıĢma yapılmasının gereği üzerine Deniz ve Kıyı Alanları 

Komisyonuna yetki ve izin verilmesine yönelik Yazılı Önergenin; Hukuk Komisyonunca; “İlgili 

komisyonun çalışmalarını kendi bünyelerinde önerge kapsamında sürdürebileceği, konunun bu aşamada 

Meclisimizce alınabilecek bir karar oluşturmayacağı gözetilerek karar verilmesine yer olmadığı”nın 

oybirliği ile uygun bulunduğuna, Çevre ve Sağlık Komisyonunca; “Deniz Koruma Müdürlüğü 

Çalışma Usul ve Esaslarının oluşturulmasına destek olmak amacıyla Komisyonun çalışmalarına devam 

etmesi için herhangi bir karar alınmasına gerek olmadığı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna, Ġklim 

DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonunca; “Deniz Koruma Müdürlüğü Çalışma Usul ve Esaslarının 

oluşturulmasına destek olmak amacıyla Komisyonun çalışmasını değerli buluyor, Komisyonumuzca 

karar oluşturulmasına gerek olmadığı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna, Deniz ve Kıyı Alanları 

Komisyonunca; “18/01/2022‟de yapılan Komisyon Toplantımızda, ilgili önergemize Koordinasyon 

Toplantı Tutanağı ile Katılımcı Listesi eklenilmiş olup, toplantıların devam etmesi nedeniyle önergenin 

gündemde bırakılması”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir 

Belediyesi Meclis Üyeleri Hakan BARÇIN, RaĢit DĠRĠM, Fayıka ÖNER, Erhan UZUNOĞLU, Oğuzhan 

ÖZġAHĠN.E.506445) 
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 6. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türkiye Polifonik Korolar Derneği Ġzmir ġubesi arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile söz konusu “Protokol”ün 

imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor - Kent Konseyi 

Komisyonları Raporu.  (Kültür ve San.Dai.BĢk.E.529351) 

 

 7. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Bozburun Ticaret Odası Çok Programlı Anadolu 

Lisesi/Marmaris/MUĞLA arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

kabulü ile söz konusu “Protokol”ün imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki 

verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik 

ve Spor Komisyonları Raporu.  (Gençlik ve Spor Hiz.Dai.BĢk.E.464506) 

 

 8. Ġzmir Uluslararası Transplant Oyunlarının, 1 - 15 Haziran 2022 tarihleri arasında Ġzmir‟de 

gerçekleĢtirilebilmesi amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve Uluslararası Rotary 2440. Bölge 

Federasyonu arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile 

söz konusu “Protokol”ün imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – 

Kent Konseyi - Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonları Raporu. (Gençlik ve Spor 

Hiz.Dai.BĢk.E.542024) 

 

 9. Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile Bergama Belediye BaĢkanlığı ve S.S Göbeller Mahallesi 

Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

“Protokol”ün kabulüne yönelik “Meclisimizin 13/01/2022 tarihli ve 05.90 sayılı Kararı gereği, karar 

verilmesine gerek olmadığı”nın oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – 

Tarım, Orman ve Hayvancılık – Kooperatifler Komisyonları Raporu. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.404488) 

 

 10. Kozak yaylasında tarımsal çeĢitliliğinin geliĢtirilmesi amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

BaĢkanlığı ile Manisa Bağcılık AraĢtırma Enstitüsü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge 

ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Tarım, 

Orman ve Hayvancılık – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonları Raporu. (Tarımsal 

Hiz.Dai.BĢk.E.510991) 

 

 11. Sosyal Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı Sosyal Hizmetler ġube Müdürlüğünce yürütülmekte olan 211 

no'lu “Ġhtiyaç Sahibi Öğrencilere Yardım Projesi” kapsamında, 2021-2022/2022-2023/2023-2024 eğitim 

ve öğretim yılı için ihtiyaç sahibi öğrencilere dağıtımı planlanan eğitim kartlarının (kırtasiye malzemesi 

desteği), ilimizdeki kırtasiyeci esnafına destek olabilmek ve odalara kayıtlı üye iĢyerlerinde kullanımının 

sağlanabilmesi adına, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Ġzmir Ticaret Odası Koordinesinde Tire Ticaret 

Odası, Selçuk Ticaret Odası, Aliağa Ticaret Odası, Menemen Ticaret Odası, ÖdemiĢ Ticaret Odası, 

Bergama Ticaret Odası, Bayındır Ticaret Odası ve Torbalı Ticaret Odası arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Sosyal Hiz.Dai.BĢk.E.556156) 

 

 12. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Smyrna, Phokaia, Panaztepe, Teos, Metropolis, Erythrai, 

Limantepe, Klaros, Klazomenai, Nif (Olympos) Dağı, Ayasuluk Tepesi ve St. Jean Anıtı, Bayraklı 

Tepekule Höyüğü (Eski Smyrna), YeĢilova ve Ulucak Höyük Kazı BaĢkanlıkları arasında imzalanmak 

üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokollerin kabulü ve söz konusu Protokoller kapsamında 

yer alan kazılara yönelik desteğin sonraki yıllarda da devam edebilmesine yönelik düzenlenecek Ek 

Protokollerin imzalanabilmesi için BaĢkanlık Makamına yetki verilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Kent Konseyi 

Komisyonları Raporu. (Kent Tar. ve Tan.Dai.BĢk.E.511803) 
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 13. Belediyemiz sınırlarında kalan ve T.C. Karayolları II. Bölge Müdürlüğü sorumluluk sahasında yer 

alan 550-09 K.K.No'lu Ġzmir Çanakkale yolunun 48+500 km‟sinde "KasımpaĢa Mahallesi Menemen 

Garajı Güneyi 1043 Sokak ile Ġnkilap Caddesi KesiĢimi Yaya Üst Geçidi ĠĢi”nin Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi tarafından yapılması amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile T.C. Karayolları II. Bölge 

Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.533910) 

 

 14. Belediyemiz sınırlarında kalan ve T.C. Karayolları II. Bölge Müdürlüğü sorumluluk sahasında yer 

alan 550-09 K.K.No'lu Ġzmir Çanakkale yolunun 53+500 km‟sinde "Zeytinlik Mahallesi Çanakkale 

Asfaltı Üzeri Haldun KoĢay Anadolu Lisesi Yol Ayrımı Yaya Üst Geçidi ĠĢi”nin Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi tarafından yapılması amacıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile T.C. Karayolları II. Bölge 

Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım 

Dai.BĢk.E.533869) 

 

 15. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile TCDD III. Bölge Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan 

ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – 

Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu. (UlaĢım Dai.BĢk.E.514049) 

 

 16. Kadınların, yerel karar alma mekanizmalarında eĢit temsil edildiği, eğitim, hukuk, sosyal hizmet, 

psikolojik danıĢmanlık ve sağlık hizmetlerine eĢit ve kolay eriĢim sağladığı, çalıĢma yaĢamında eĢit yer 

aldığı ve fırsatlardan eĢit yararlandığı, Ģiddete maruz kalmadığı ve kentin kadınların özgürce ve güvenle 

kullanımına uygun düzenlendiği Kadın Dostu Kent Ġzmir Vizyonu doğrultusunda kentin tüm ilgili 

paydaĢları ile hazırlanan “Yerel EĢitlik Eylem Planı”nın kabulü ile imzalanabilmesi için BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER‟e yetki verilebilmesi hususlarının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Aile ve Çocuk 

Komisyonları Raporu. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.554932) 

 

 17. 7. Uluslararası Sanat Yoluyla Sevgi, BarıĢ ve HoĢgörü Altın Fırça Suluboya Festivali kapsamında 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Uluslararası Suluboya Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve 

önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – 

Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonları Raporu. (Kültür ve San. Dai.BĢk.E.538066) 

 

 18. "Ġzmir Akdeniz Bienali/Izmir Mediterranean Biennial" kapsamında, Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanlığı ile K2 ÇağdaĢ Sanat Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer 

alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – Avrupa Birliği ve 

DıĢ ĠliĢkiler – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Kültür ve San. Dai.BĢk.E.553615) 

 

 19. Belediye Meclisimizin 16/12/2021 tarihli ve 1487 sayılı Kararı ile ESHOT Genel Müdürlüğünden 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Toplum Sağlığı Dairesi BaĢkanlığına bedelsiz devri yapılan 35 DB 3473 

plakalı TEMSA AVENUE LF tipi 2013 model otobüsün kan bağıĢı ve eğitim faaliyetlerinde kullanılmak 

üzere Türkiye Kızılay Derneği Ege Bölge Kan Merkezi Müdürlüğüne geçici süre ile tahsisinin 

yapılabilmesi amacıyla, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Türkiye Kızılay Derneği Ege Bölge 

Kan Merkezi Müdürlüğü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

kabulü ile söz konusu “Protokol” ün imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa 

Tunç SOYER‟e yetki verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Hukuk – 

Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Toplum Sağ.Dai.BĢk.E.550339) 

 

 20. Belediyemiz Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığına bağlı Kadın ÇalıĢmaları ġube Müdürlüğü çatısı 

altında hizmet alan vatandaĢlara yönelik Acil Sağlık Eğitimleri, bilinçlendirme ve farkındalık çalıĢmaları 

düzenlenebilmesi, BirleĢmiĢ Milletler Kadın Birimi ĠĢbirliğinde düzenlenen EleĢtirel Erkeklik 

ÇalıĢmaları kapsamında iletiĢim kurulan erkek gruplarına yönelik erkek sağlığı eğitimleri 

planlanabilmesi, konulara iliĢkin seminerler, konferanslar, atölyeler düzenlenebilmesi, Derneğin 
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uygulamakta olduğu "Acil KomĢum Eğitimi" projesi kapsamında tanıtıcı, bilgilendirici afiĢler, yazılı ve 

görsel metinler ve filmler hazırlanabilmesi amacıyla; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Herkes Ġçin Acil 

Sağlık Derneği arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün kabulü ile 

söz konusu “Protokol”ün imzalanabilmesi için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç 

SOYER‟e yetki verilmesinin; Hukuk – Plan ve Bütçe – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Aile ve Çocuk 

Komisyonlarımızca oybirliği ile uygun bulunmuĢ, Engelsiz Ġzmir Komisyonumuzca “Herkes için Acil 

Sağlık Derneğine ait yükümlülüklerin a) bendinde yer alan maddeye ek olarak (Engelli bireylere yönelik 

karşılaştıkları engel gruplarına nasıl davranmaları gerektiğine dair temel bakım ve yaklaşım eğitimi 

verilmesi) maddesinin eklenmesi kaydı ile” değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.551419) 

 

 21. Umut Atölyesi Balçova Evi Projesi ile Ġzmir'de radyoterapi tedavisi almak zorunda kalan ve 

ekonomik yoksunluk içerisinde olan kadınlara ücretsiz olarak faydalanabilecekleri geçici barınma 

imkanı sağlanması, bu kadınların psikolojik ve bedensel rehabilitasyonlarının desteklemesi amacıyla, 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Sağlıkta Kalite Derneği (SAĞKAL) arasında imzalanmak üzere 

hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol” ve eki Gizlilik SözleĢmesinin; Plan ve Bütçe – Hukuk 

Komisyonlarınca; “İBB Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı İç Yönetmelik Şartnamesine haiz kişilerin 

belirlenmesi şartıyla” oybirliği ile uygun bulunduğuna, Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Çevre ve Sağlık 

– Aile ve Çocuk Komisyonlarınca; “Protokol‟ün 7.1 maddesinde Belediye; Onur Mahallesi Hale Sokak 

No:15 Kat:3-4 Balçova/İZMİR adresinde yer alan mülkiyeti Belediyeye ait taşınmazı, işbu Protokol 

kapsamında gerçekleştirilecek proje amacına hizmet etmek üzere kullanılması hususunda iş birliği 

yapar.” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek 

Rapor. (Sosyal Hiz.Dai.BĢk.E.496749) 

 

 22. Mevlana Mahallesi 1746/2 Sokak No:1/1 Bornova/ĠZMĠR ve Adalet Mahallesi 1594/1 Sokak 

No:15/1 Bayraklı/ĠZMĠR adreslerindeki 2 adet ekmek satıĢ büfesinin iĢletme hakkının Belediye 

Meclisince belirlenecek süre ve bedel ile Grand Plaza A.ġ‟ye devri ile konuya yönelik Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi ile Grand Plaza A.ġ arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan 

Protokol‟ün; “Mevlana Mahallesi 1746/2 Sokak No:1/1 Bornova/İZMİR adresindeki ekmek satış 

büfesinin 154,00-TL/yıl+KDV bedel ile Adalet Mahallesi 1594/1 Sokak No:15/1 Bayraklı/İZMİR 

adresindeki ekmek satış büfesinin 788,00-TL/yıl+KDV bedel ile 5 yıllığına işletme hakkının Grand Plaza 

Gıda Otelcilik Turizm İşletmeleri A.Ş.‟ye devredilmesi” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.533219) 

 23. Mülkiyeti Belediyemize ait, Buca ilçesi, Aydoğdu Mahallesi, 8179 ada, 3 parselde kayıtlı taĢınmaz 

üzerinde bulunan, Buca Sosyal YaĢam Kampüsü dahili, Aydoğdu Mahallesi 1263 Sokak No:1/D 

Buca/ĠZMĠR adresindeki sosyal tesisin iĢletme hakkının, Belediye Meclisimizce belirlenecek süre ve 

bedel ile Grand Plaza A.ġ.'ye devri ile konuya iliĢkin hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün; 

“5 (Beş) yıllığına 26.000,00-TL/yıl+KDV bedelle işletme hakkının Grand Plaza Gıda Otelcilik Turizm 

İşletmeleri A.Ş.‟ye devredilmesi” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.548803) 

 

 24. Belediyemiz mülkiyetindeki, Konak ilçesi, Kahraman Mescit Mahallesi, 120 ada, 27 parselde kayıtlı 

533 m²‟lik alanın otopark olarak iĢletilmesine yönelik iĢletme hakkının, Belediye Meclisince 

belirlenecek süre ve bedel ile önerge eki Protokol hükümleri doğrultusunda ĠZELMAN A.ġ‟ye devri 

hususunun; “İzmir ili, Konak ilçesi, Kahraman Mescit Mahallesi, 120 ada, 27 parselde kayıtlı 533 m²‟lik 

alanın otopark olarak işletilmek üzere 5 yıllığına, otoparktan elde edilen gelirin %30‟u bedel ile işletme 

hakkının İZELMAN Gen. Hiz. Oto. Özel Eğit. İtf. Sağ. Hiz. Tic. A.Ş.‟ye devredilmesi (işletme hakkı bedeli 

olan %30 üzerinden KDV‟de ödenecektir.)” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – ġirketler Komisyonları Raporu. (Emlak 

Yön.Dai.BĢk.E.533410) 
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  25. Pandemi dönemi süresince Kiraz - ÖdemiĢ - Otogar güzergâhında UKOME kararları ile yolcu 

taĢıma hakkını elinde bulunduran araç sahiplerinin üyesi bulunduğu S.S. 27 no'lu Ġzmir ili Kiraz ilçesi 

Küçük Oto. Motorlu TaĢıyıcılar Kooperatifi ile 7144 sayılı Kanunun tarifi çerçevesinde; Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanlığı UlaĢım Koordinasyon Merkezi (UKOME) 

tarafından onaylanacak güzergâhlar ile sınırlı olmak üzere, idarece oluĢturulacak hatlar ile ilgili toplu 

taĢıma hizmetlerini iĢletmesi, Elektronik Ücret Toplama Sistemine dâhil edilmesi, Belediye 

Meclisimizce belirlenmiĢ olan yolculuk tarifelerine uygun olarak tahsil edilen ücretlerin Ġdare gelirlerine 

alınması, Ġdaremiz tarafından bölge genelindeki mevcut hat yapıları, yolculuk sayıları ve toplu ulaĢım 

ihtiyacı göz önüne alınarak hazırlanan iĢ planı çerçevesinde belirlenen km‟ler üzerinden, km bazlı 12 ay 

süreli ihale gerçekleĢtirilmesi ve yeni sözleĢmenin imzalanması hususlarının oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe – UlaĢım – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. 

(ESHOT-UlaĢım Pln.Dai.BĢk.E.56752/E.550226) 

  

 26. Belediye Meclisimizin 13/05/2013 tarihli ve 05.700 sayılı Kararı ile onaylanan Sosyal Projeler 

Dairesi BaĢkanlığı Kadın ÇalıĢmaları ġube Müdürlüğü Yönetmeliğinin 40. maddesi gereğince, “Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi Kadın Sığınma Evi Harçlık Belirleme Komisyonu” tarafından imza altına alınan 

ve önerge ekinde yer alan 2022 Yılı Harçlık Miktarının, 01 Ocak 2022 baĢlangıç tarihi olarak kabul 

edilerek onaylanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Aile ve Çocuk – 

Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonları Raporu. (Sosyal Projeler Dai.BĢk.E.530942) 

 

 27. Mülkiyeti Belediyemize ait olan Fahrettin Altay Mahallesi, MithatpaĢa Caddesi No:1175 Ece 

Apartmanı D:21 Karabağlar/ĠZMĠR ve Bostanlı Mahallesi 2009 Sokak No:19 D:2 KarĢıyaka/ĠZMĠR 

adreslerinde bulunan taĢınmazların Misafirhane olarak kullanılması ve misafirhaneler için Hazine ve 

Maliye Bakanlığınca hazırlanan Kamu Sosyal Tesislerine ĠliĢkin Tebliğ gereğince önerge ekinde yer alan 

2022 Yılı Ücret Tarifesine istinaden Mali Hizmetler Dairesi BaĢkanlığı tarafından Ġdari ĠĢler ġube 

Müdürlüğü Gelir Bütçesine gelir tarifelerinin eklenmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (ĠĢlet.ve Des.Hiz.Dai.BĢk.E.551804) 

 

 28. Park ve Bahçeler Dairesi BaĢkanlığına bağlı Kuzey Alanları Bakım ġube Müdürlüğünün sorumluluk 

sahasında bulunan Bayraklı ilçesi, Manda Çayı kıyı düzenlemesi kapsamında yapımı tamamlanan parka 

“Lucien Arkas Parkı” isminin verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu 

Raporu.  (Park ve Bahçeler Dai.BĢk.E.522958) 

 

 29. KarĢıyaka Belediye BaĢkanlığının almıĢ olduğu Meclis Kararına istinaden, Park ve Bahçeler Dairesi 

BaĢkanlığına bağlı Kuzey Alanları Bakım ġube Müdürlüğünün sorumluluk sahasında bulunan KarĢıyaka 

ilçesi, Hasan Türker Futbol Sahasının önünde bulunan yeĢil alana “Malik Yaylım Parkı” isminin 

verilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Park ve Bahçeler 

Dai.BĢk.E.533181) 

 

 30. Belediyemiz Muhtarlıklar ve Yerel Hizmetler ġube Müdürlüğünde 25/11/2021 tarihli ve 1316071 

sayı ile kayıtlı baĢvuruya konu; Bayraklı ilçesi, Org.Nafiz Gürman, GümüĢpala, Yamanlar ve Doğançay 

Mahallelerinin ortak yolu olan 7020 no‟lu Sokağın niteliğinin cadde olarak değiĢtirilerek “Atatürk” 

isminin verilmesi talebinin; “Sokak niteliğinin değiştiği göz önüne alınarak 7020 no‟lu Sokağın Cadde 

olarak tanımlanması ile „Atatürk Caddesi‟ isminin verilmesi” Ģeklindeki görüĢ doğrultusunda oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.539855) 

 

 31. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, ÇeĢme ve Urla ilçelerinin ortak 

sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 422 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 47.632 metrelik kısım 

sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırı, ÇeĢme Belediye Meclisinin 07/12/2021 

tarihli ve 167 sayılı Kararı ile Urla Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 489 sayılı Kararının, 

Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.520081) 
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 32. KomĢu ilçelerle olan sınırlarda Adres ve Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğe uygun olarak 

düzenlenen ve önerge ekinde koordinat özet cetveli ile krokisi bulunan, Seferihisar ve Urla ilçelerinin 

ortak sınırına ait 1 no‟lu noktadan baĢlayıp, 603 no‟lu noktada son bulan yaklaĢık 27.447 metrelik kısım 

sayısal olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu ortak ilçe sınırı, Seferihisar Belediye Meclisinin 07/12/2021 

tarihli ve 89 sayılı Kararı ile Urla Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 490 sayılı Kararının, 

Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.520922) 

 

 33. CumhurbaĢkanlığı ĠletiĢim Merkezinde (CĠMER) 12/11/2021 tarihli ve 2105518546 sayı ile kayıtlı 

elektronik posta baĢvurusuna konu; Seferihisar ilçesi, Turabiye Mahallesinde bulunan mevcut 25 no‟lu 

Sokağın Çakabey Caddesi veya Çakabey Sokağı olarak değiĢtirilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu.  (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.520167) 

 

 34. Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezinde 19/09/2019 tarihli ve 386699 sayı ile kayıtlı baĢvuruya 

konu; Urla ilçesi, Limantepe Arkeoloji Kazı Alanında görev yapmıĢ olan “Prof. Dr. Hayat Erkanal”ın 

isminin bu kazı alanına yakın olan 2129 ve 2034 no‟lu Sokaklardan birine verilmesi talebinin oybirliği 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.540752) 

 

 35. Belediyemiz HemĢehri ĠletiĢim Merkezinde 31/10/2021 tarihli ve 1264790 sayı ile kayıtlı baĢvuruya 

konu; Çiğli ilçesi, Aydınlıkevler ve Maltepe Mahallelerinin ortak yolu olan “Cemil Meriç” Caddesi 

isminin değiĢtirilmesi talebinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. 

(Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.541282) 

 

 36. Güzelbahçe ilçesi, Yaka Mahallesi 2013 ada, 5 no‟lu parselde kayıtlı 300,36 m² alanlı taĢınmazdaki 

Belediyemize ait 8170/30031 (81,71 m²) hissenin diğer hissedar Cevat DĠNÇ adına satıĢının 

yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. 

(Emlak Yön. Dai.BĢk.E.491055) 

 

 37. Beydağ Belediyesine ait Cumhuriyet Mahallesi, 4730 no‟lu Parselde (1400,00 m²) , Arsa vasfıyla 

kayıtlı taĢınmazın 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrol Kanununun 45. maddesi ve Kamu 

Ġdarelerine Ait TaĢınmazların Tahsis ve Devri Hakkında Yönetmelik‟in 12. ve 13. maddeleri gereği, 

Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi adına bedelsiz devri hususu, Beydağ Belediye Meclisinin 02/04/2021 

tarihli ve 37 sayılı Kararı ile uygun görülmüĢ olup; Beydağ Belediyesi adına kayıtlı taĢınmazın Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi adına bedelsiz devir alınmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk 

– Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu.  (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.542135) 

 

 38. Seferihisar Belediye Meclisinin; Seferihisar Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesi Gelir Tarife 

Cetvelinde Fen ĠĢleri Müdürlüğünün çeĢitli ücretler tablosuna önerge ekinde yer alan listede bulunan 

gelir kalemlerinin eklenmesi ve belirtilen gelir kalemlerinde değiĢiklik yapılmasına yönelik, 04/01/2022 

tarihli ve 17 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu 

Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.551375) 

 

 39. Seferihisar Belediye Meclisinin; Seferihisar Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesi Gelir Tarife 

Cetvelinde Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğünün gelir kalemlerinde önerge ekinde yer alan tabloda 

listelendiği Ģekilde değiĢiklik yapılmasına yönelik, 04/01/2022 tarihli ve 18 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu.  (Yazı ĠĢl.ve Kararlar Dai. 

BĢk.E.551373) 

 

 40. Seferihisar Belediye Meclisinin; Seferihisar Belediyesinin 2022 Yılı Evsel Katı Atık Ücreti 

tarifesinin önerge ekinde yer alan haliyle uygulanmasına yönelik 04/01/2022 tarihli ve 7 sayılı Kararının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu.  (Yazı 

ĠĢl.ve Kararlar Dai. BĢk.E.551366) 
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 41. Urla Belediyesi Fen ĠĢleri Müdürlüğü 2022 Mali Yılı Bütçesinin "6.5.7.90. Diğerleri" ödenek 

kaleminden; Park ve Bahçeler Müdürlüğü 2022 Mali Yılı bütçesinin, önergede yer alan listede 

belirtilmiĢ olan ödenek kalemlerine aktarma yapılmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan 

ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.557740) 

 

 42. Kınık Belediye Meclisinin; Kınık Belediye BaĢkanlığı 2021 yılı Ekim Ayı Meclisinde almıĢ olduğu 

2022 yılı tarife cetveli Atıksu Altyapı ve Evsel Katı Atık Bertaraf Tesisleri ĠĢyeri Katı Atık Ücret Tarifesi 

Konutlar, Özürlü Aboneler, Fırınlar, Pastane Börek ve Unlu Mamüller, Tarım Hayvan Damları (Küçük 

ve Büyük BaĢ), Küçük iĢletmeler (70 m² kadar Bakkal, Züccaciye, fotokopi, berber, büfe, manav, 

tuhafiye, çay ocağı, kırtasiye vb.), Bakkal-Market (70 m² ve 120 m² arası ), Lokantalar, Mandıra süt 

iĢletmeleri, Kasaplar, Kahvehaneler, Lokal, Bilardo salonları vb. (70 m² üzeri) yerleri kapsayan 2020 yılı 

Ekim Ayı Meclisinde almıĢ olduğu 2021 yılı tarife cetvelinde uyguladığı Atıksu Altyapı ve Evsel Katı 

Atık Bertaraf Tesisleri ĠĢyeri Katı Atık ücretlerinin önerge ekinde yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde 

uygulanmasına yönelik,  05/01/2022 tarihli ve 1/7 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢl.ve 

Kararlar Dai. BĢk.E.555411) 

 

 43. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanlığı ile Ġzmir Tarihi Kemeraltı Esnaf Derneği arasında Kemeraltı 

Tarihi Kent Merkezinde gerçekleĢtirilmesi planlanan faaliyetlere yönelik imzalanmak üzere hazırlanan 

ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – 

Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Esnaf ve Meslek Odaları – Kent Konseyi Komisyonları 

Raporu. (Kent Tar. ve Tan.Dai.BĢk.E.549357)  

 

 44. Emlak Yönetimi Dairesi BaĢkanlığının 27/12/2021 tarihli ve 520944 sayılı Yazısıyla, yürürlükteki 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Anadolu Caddesi ile Kemal Baysak Bulvarı arasında bağlantı 

sağlayan 40.00 mt geniĢliğindeki yolun Anadolu Caddesine bağlandığı döner kavĢağa" bir kısmı isabet 

eden KarĢıyaka ilçesi, ġemikler Mahallesi, 439 ve 441 parsellerin kısmen kamulaĢtırılması amacıyla 

Belediyemizin 2020-2025 yıllarını kapsayan 10. BeĢ Yıllık Ġmar Programına ek olarak alınmasının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh. 

Dai.BĢk.E.557046) 

 

 45. Bayındır ilçesinde, tarımda üretilen ürünlerin katma değerini yükseltmek ve ihracata yönelik üretim 

yapmak amacıyla Ġzmir Ticaret Odası, Ege Bölgesi Sanayi Odası, Ġzmir Ticaret Borsası ve Ege Ġhracatçı 

Birlikleri ortaklığında, Bayındır Tarıma Dayalı Ġhtisas Çiçekçilik Organize Sanayi Bölgesi (TDĠOSB) 

kurulması planlanan, 08/01/2021 tarihli Ģartlı görüĢ yazımız dikkate alınarak yer seçimi kesinleĢen ve 

1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı ile Ġzmir Doğu Bölgesi 1/25000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planında "Tarım Alanı" belirlenen bölgede ve "Sulama Alanı" sınırları içerisinde kalan 

alanın; Çevre ve ġehircilik Bakanlığınca 24/09/2021 tarihinde onaylanan Ġzmir-Manisa Planlama 

Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği kararları doğrultusunda "Organize Sanayi 

Bölgesi" (Tarıma Dayalı Ġhtisas Organize Sanayi Bölgesi) olarak düzenlenmesine yönelik olarak, 

1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢikliği ve Ġzmir Doğu Bölgesi 

1/25000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık – Tarım, Orman ve Hayvancılık – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.541006) 

 

 46. Belediye Meclisimizin 14/07/2021 tarihli ve 05.827 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun bulunarak 

27/09/2021 – 26/10/2021 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Konak ilçesi, Göztepe Mahallesi, 931 ada, 2, 

3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13 ve 14 parseller ile 2668 ada, 12, 13, 14 ve 35 parsellere yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine, askı süresi içinde 931 ada, 2, 3, 5, 7, 11, 12, 13 ve 14 

parsellerin vekili Fahri ALPASLAN tarafından yapılan itirazın Konak Belediye Meclisinin 01/12/2021 

tarihli ve 241/2021 sayılı Kararı ile Belediyemizce değerlendirilmesine karar verildiği anlaĢılmıĢ olup, 

söz konusu itirazın; Hukuk – Ġmar ve Bayındırlık Komisyonlarımızca  “Yapılan incelemede itirazın yasa 

gereği reddine veya uygunluğuna ilişkin öncelikle Konak Belediye Meclisince karara bağlanması, 

itirazın uygun bulunması hâlinde ise plan önerisi hazırlanarak Belediyemize iletilmesi gerektiği 
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anlaşıldığından bu aşamada Komisyonlarımızca karar verilmesine yer olmadığının” oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552219) 

 

 47. Belediye Meclisimizin 14/07/2021 tarihli ve 05.827 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun bulunarak 

27/09/2021 – 26/10/2021 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Konak ilçesi, Göztepe Mahallesi, 931 ada 2, 

3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13 ve 14 parseller ile 2668 ada 12, 13, 14 ve 35 parsellere yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine, askı süresi içinde 931 ada, 9 parsel maliki Ġnci ERKUġ 

tarafından yapılan itirazın Konak Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 244/2021 sayılı Kararı ile 

Belediyemizce değerlendirilmesine karar verildiği anlaĢılmıĢ olup, söz konusu itirazın Hukuk – Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonlarımızca “Yapılan incelemede itirazın yasa gereği reddine veya uygunluğuna 

ilişkin öncelikle Konak Belediye Meclisince karara bağlanması, itirazın uygun bulunması hâlinde ise 

plan önerisi hazırlanarak Belediyemize iletilmesi gerektiği anlaşıldığından bu aşamada 

Komisyonlarımızca karar verilmesine yer olmadığının” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552403) 

 

 48. Belediye Meclisimizin 14/07/2021 tarihli ve 05.827 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun bulunarak 

27/09/2021 – 26/10/2021 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Konak ilçesi, Göztepe Mahallesi, 931 ada 2, 

3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13 ve 14 parseller ile 2668 ada 12, 13, 14 ve 35 parsellere yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine, askı süresi içinde 931 ada, 8 parsel maliki Mehmet 

TAYFUN tarafından yapılan itirazın Konak Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 243/2021 sayılı 

Kararı ile Belediyemizce değerlendirilmesine karar verildiği anlaĢılmıĢ olup, söz konusu itirazın Hukuk 

– Ġmar ve Bayındırlık Komisyonlarımızca “Yapılan incelemede itirazın yasa gereği reddine veya 

uygunluğuna ilişkin öncelikle Konak Belediye Meclisince karara bağlanması, itirazın uygun bulunması 

hâlinde ise plan önerisi hazırlanarak Belediyemize iletilmesi gerektiği anlaşıldığından bu aşamada 

Komisyonlarımızca karar verilmesine yer olmadığının” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552314) 

 

 49. Belediye Meclisimizin 14/07/2021 tarihli ve 05.827 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun bulunarak 

27/09/2021 – 26/10/2021 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Konak ilçesi, Göztepe Mahallesi, 931 ada 2, 

3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13 ve 14 parseller ile 2668 ada, 12, 13, 14 ve 35 parsellere yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine, askı süresi içinde 931 ada 10 parsel maliki Devrim ÖZ 

tarafından yapılan itirazın Konak Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 242/2021 sayılı Kararı ile 

Belediyemizce değerlendirilmesine karar verildiği anlaĢılmıĢ olup, söz konusu itirazın Hukuk – Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonlarımızca “Yapılan incelemede itirazın yasa gereği reddine veya uygunluğuna 

ilişkin öncelikle Konak Belediye Meclisince karara bağlanması, itirazın uygun bulunması hâlinde ise 

plan önerisi hazırlanarak Belediyemize iletilmesi gerektiği anlaşıldığından bu aşamada 

Komisyonlarımızca karar verilmesine yer olmadığının” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552042) 

 

 50. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisinin 24/05/2021 tarihli ve 05.563 sayılı Kararı ile değiĢiklikle 

uygun görülerek BaĢkanlık Makamınca 22/06/2021 tarihinde onaylanan, KarĢıyaka Belediyesince 

12/08/2021-10/09/2021 tarihleri arasında askıya çıkarılan, KarĢıyaka ilçesi, Atakent ve Bostanlı 

Mahalleleri sınırları içerisinde T. Emlak Kredi Bankası A.O. Ġzmir Bostanlı Konutları Sitesi 1. Etap 

Konutlarına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliğine askı süresi içerisinde yapılan 

itirazlar kapsamında KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/11/2021 tarihli ve 253 sayılı Kararı 

doğrultusunda hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – Kentsel DönüĢüm Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.545675) 

 

 51. Menderes ilçesi, Görece Cumhuriyet, Hürriyet ve KasımpaĢa Mahalleleri sınırları içerisinde 

hazırlanan yaklaĢık 223 hektarlık alana yönelik, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni 

Planı değiĢiklik teklifinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.546767) 
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 52. Menderes ilçesi, Görece Cumhuriyet, GazipaĢa, Gölcükler, Cüneytbey ve Altıntepe Mahalleleri 

sınırları içerisinde hazırlanan yaklaĢık 313 hektarlık alana yönelik, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir 

Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢiklik teklifinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.546840) 

 

 53. Torbalı ilçesi, Muratbey Mahallesi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Revizyonu DeğiĢikliği ve Plan 

Raporunun oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.592616) 

 

 54. Bergama ilçesi, Zafer Mahallesi, 1313 ada 2, 4 parselleri kapsayan alanda “Sağlık Tesisi Alanı”nın, 

“Özel Sağlık Tesisi Alanı”na dönüĢtürülmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.471557) 

 

 55. Menderes ilçesi, Özdere Cumhuriyet Mahallesinde, 1173 ada 24, 28, 29 no‟lu parsellere isabet eden 

Sosyal ve Kültürel Tesis Alanı ile 1172 ada 31, 37 no‟lu parsellere isabet eden Belediye Hizmet Alanının 

Park ve YeĢil Alan olarak, 1205 ada 10 no‟lu parseldeki Park Alanın bir kısmının Belediye Hizmet Alanı 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.554951) 

 

 56. Belediye Meclisimizin 17/09/2021 tarihli ve 05.1065 sayılı Kararı ile 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni 

Planında “Kentsel YerleĢik Alan” olarak belirlenen; Menderes ilçesi, Gümüldür Fevzi Çakmak Mahallesi 

sınırları içerisinde yer alan 6,6 hektarlık alana yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.542549) 

 

 57. ÇeĢme ilçesi, Ovacık Mahallesi 8194 ada, 1, 2, 3, 4, 5 ve 6 parsellerin yürürlükteki 1/5000 ölçekli 

Nazım Ġmar Planında "Orta Yoğunluk Konut Alanı" olarak belirlenen kullanım kararının "Mevcut Konut 

Alanı (Brüt Yoğunluğuna Göre) Yüksek" ve "Park" olarak değiĢtirilmesine yönelik parsel maliki 

vekilince hazırlanarak iletilen, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.547851) 

 

 58. Kınık ilçesi, Türkcedit Mahallesi, 171 ada 11-12-13-14-15-51-52 parseller ile 171 ada, 76 parsele 

(eski 171 ada, 16 parsel) yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.552015) 

 

 59. Torbalı Belediye Meclisinin 05/10/2021 tarihli ve 223 sayılı Kararı ile uygun görülen; Muratbey 

Mahallesi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu Önerisi ile Plan Açıklama Raporunun 

değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.543302) 

 

 60. Belediyemiz Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Menemen ilçesi, Tuzçullu 

Mahallesi dâhilinde bulunan, mevcut zeminde mezarlık olarak kullanılan, tarla vasıflı Seyrek Belediyesi 

adına kayıtlı 161 ada, 10 parsel no‟lu taĢınmazın imar planlarında "Mezarlık Alanı" olarak 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Sosyal Hizmetler 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.553765)  

 

 61. Bergama ilçesi, Zafer Mahallesi, 1525 ada, 1 parsele ait 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği 

ile Bergama Belediye Meclisinin 02/11/2021 tarihli ve 21/142 sayılı Kararı ile uygun görülen, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.545166) 
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 62. Belediyemiz Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Aliağa ilçesi, Samurlu 

Mahallesi, 334 numaralı parselin tamamı ile 337 ve 354 numaralı parsellerin bir kısmının “Mezarlık 

Alanı” olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – 

Sosyal Hizmetler Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552573) 

 

 63.  Torbalı ilçesi, TaĢkesik Mahallesi, 412 ile 271 parsellerin ve parseller arasında kalan tescil harici 

alanın bir kısmının "Mezarlık Alanı" olarak belirlenmesi, 273 parselin bir kısmında Otopark Alanı 

ayrılmasına yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Sosyal Hizmetler 

Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.546417) 

 

 64. Belediyemiz Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Foça ilçesi, Hacıveli (Bağarası) 

Mahallesi dâhilinde bulunan mevcut zeminde mezarlık olarak kullanılan mezarlık vasıflı Kamu Orta 

Malı (KOM) mülkiyetindeki 506109 ada, 147 ve 506108 ada 238 no'lu parseller, Ģahıs mülkiyetindeki 

506108 ada, 239 no'lu parsel, mülkiyeti Foça Belediyesi ile Ģahıslara ait 509109 ada, 149 parsel no‟lu 

taĢınmazların; imar planlarında "Mezarlık Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisine yönelik, 12/01/2022 

tarihli ve E.553822 sayılı BaĢkanlık Önergesinin; “sehven „509109‟ olarak yazılan ada numarasının 

„506109‟ olarak tashih edilerek” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Sosyal 

Hizmetler Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.553822) 

 

 65. Buca Belediye Meclisinin 04/11/2021 tarihli ve 141 sayılı Kararı ile uygun görülen; Tınaztepe 

Mahallesi, 632 ada, 1 parselin 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda ada form ve imar 

hatlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.549620) 

 

 66. Karabağlar Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 247 sayılı Kararı ile uygun görülen; YeĢilyurt 

Mahallesi, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Ticaret+Konut Alanı (TĠCK)" kullanımında kalan 

13134 adanın ġükrü Karaduman Caddesi ve Yıldız Caddesinden cephe alan parsellerinde, "bitiĢik nizam 

4 kat (B-4) ve bitiĢik nizam 6 kat (B-6)" yapılaĢma koĢullarını ayıran kademe hattı (ada ayrım çizgisi) ile 

mülkiyet çizgilerinin uyumlandırılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.555992) 

 

 67. Karabağlar Belediye Meclisinin 02/11/2021 tarihli ve 238 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Karabağlar Mahallesi, 30904 ada, 1 parselin güneyinde kalan, yürürlükte bulunan Uygulama Ġmar 

Planında kamuya terkli Park Alanı içerisinde 6.00 m x 4.00 m =24 m² ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.579094) 

 

 68. Bornova Belediye Meclisinin 02/11/2021 tarihli ve 263 sayılı Kararı ile uygun görülen; Erzene 

Mahallesi, 31 L IV a (25 Ö IV b) , 31 L IV b (25 Ö III a) paftada, 121/1 Sokak üzerinde yer alan 8832 

ada, 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13 ve 14 parsellerin bulunduğu imar adasındaki ön bahçe 

mesafesinin yapı nizamı değiĢtirilmeden "0" (sıfır) olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.535039) 
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 69. Bornova Belediye Meclisinin 02/11/2021 tarihli ve 261 sayılı Kararı ile uygun görülen, Çamdibi-

GaziosmanpaĢa Mahallesi, Kamil Tunca Caddesi üzerinde yer alan, 23OIa, 24OIVd paftadaki 9044 ada, 

1 parselin bulunduğu imar adasında ön bahçe mesafesinin 0 (sıfır), kuzey cephesinde yapı yaklaĢma 

mesafesinin 3 metre, doğu ve batı cephelerinde 5 metre belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.530532) 

 

 70. Ġzmir 1 Numaralı Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 28/09/2020 tarihli ve 11291 sayılı 

Kararı doğrultusunda, Konak ilçesi, Ġsmet Kaptan Mahallesi, 1028 ada, 18 parselin tescil gösteriminin 

iĢlenmesi ve 1028 ada 10, 14, 24, 25, 26 ve 28 parsellerin koruma alanı olarak belirlenmesi koĢuluyla 

değiĢiklikle, Belediye Meclisinin 18/06/2021 tarih, 05.714 sayılı Kararı ile uygun bulunmuĢ olup; 

Koruma Bölge Kurulunun 29/11/2021 tarihli ve 13090 sayılı Kararı ile plan notunun, ''İzmir 1 Numaralı 

Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun 28/09/2020 tarihli ve 11291 sayılı Kararı doğrultusunda 

koruma alanı olarak belirlenen alanda kalan parsellere ilişkin yapılaşmaya esas (yapılaşma nizamının, 

yapı yüksekliğinin, çekme mesafelerinin belirlenmesine ilişkin) tüm iş ve işlemlerin Koruma Bölge 

Kurulu tarafından değerlendirilmesi gerekmektedir.'' Ģeklinde düzeltilmesi koĢuluyla değiĢiklikle uygun 

bulunduğundan, anılan Koruma Bölge Kurulu Kararı doğrultusunda yeniden hazırlanan, 1/1000 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.549517) 

 

 71. Konak Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 220 sayılı Kararı ile uygun görülen; Halkapınar 

Mahallesi 1558 Sokağın güneyinde kalan, yürürlükte bulunan Uygulama Ġmar Planında kamuya terkli 

Park Alanı içerisinde 4.00 m × 4.00 m ebatlarında bir adet "Regülatör Alanı" belirlenmesine yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.542354) 

 

 72.  Konak Belediye Meclisinin 01/11/2021 tarihli ve 203 sayılı Kararı ile uygun görülen ve Belediye 

Meclisimizin 12/02/2021 tarihli ve 05.175 sayılı Kararı ile kabul edilerek 05/04/2021 tarihinde 

onaylanan Konak 1. Etap (Alsancak-Kahramanlar Bölgesi) 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Plan 

Uygulama Hükümleri doğrultusunda, Alsancak Limanının giriĢ kısmından baĢlayarak, doğuda Alsancak 

Garı ve demiryolu, batıda Ġzmir Körfezi, güneyde FevzipaĢa ve Gazi Caddeleri ile sınırlanan ve 

Alsancak Bölgesi olarak adlandırılan alana yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Plan 

Notu önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.518920) 

 

 73. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 121 sayılı Kararı ile uygun görülen; Turan 

Mahallesi, 25M-2a pafta, 36836 ada, 1 parselin batısında bulunan kamuya terkli Park Alanı içerisinde 

6.00 m × 4.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.531426) 

 

 74. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 122 sayılı Kararı ile uygun görülen; Onur 

Mahallesi, 26M-1b pafta, 25995 ada, 8 parselin kuzeyinde bulunan kamuya terkli Park Alanı içerisinde 

6.00 m × 4.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.531373) 

 

 75. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 123 sayılı Kararı ile uygun görülen; Postacılar 

Mahallesi, 26M-4b pafta, 2444 ada 55 parselin doğusunda bulunan kamuya terkli Park Alanı içerisinde 

6.00 m × 4.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.531337) 
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 76. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 124 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yamanlar 

Mahallesi, 26M-4d pafta, 25340 ada, 1 parselin doğusunda bulunan kamuya terkli Park Alanı içerisinde 

6.00 m × 4.00 m ebatlarında bir adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre 

ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.531258) 

 

 77. Bayraklı Belediye Meclisinin 01/11/2021 tarihli ve 114 sayılı Kararı ile uygun görülen; GümüĢpala 

Mahallesi, 25M-IIa pafta, 36822 ada, 1, 4, 5, 6, 7, 9, 10 no‟lu parselleri kapsayan (B-3) BitiĢik Nizam 3 

Kat YapılaĢma KoĢullu Konut alanında, ön bahçe mesafesinin sıfır olarak belirlenmesi amacıyla 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.523138) 

 

 78. Bayraklı Belediye Meclisinin 04/11/2021 tarihli ve 116 sayılı Kararı ile uygun görülen; Mansuroğlu 

Mahallesi, 25N-IIIc ile 25O-IVd paftalarda, 8490 ada, 1 parselde kayıtlı taĢınmazın yapı yaklaĢma 

mesafelerinin yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.523156) 

 

 79. Torbalı Belediye Meclisinin 03/12/2021 tarihli ve 247 sayılı Kararı (2. madde) ile uygun görülen; 

YazıbaĢı Mahallesi, 346 ada, 2 numaralı parselin kuzeyinde kalan, yürürlükte bulunan Uygulama Ġmar 

Planında kamuya terkli Park Alanı içerisinde 4.00 m × 4.00 m ebatlarında bir adet "Regülatör Alanı" 

belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.539914) 

 

 80. Belediyemiz Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Torbalı ilçesi, Gazi Mustafa 

Kemal Mahallesi, mülkiyeti BüyükĢehir Belediyemize ait 238 ada, 1 no‟lu parselde bulunan mevcut 

mezarlık alanındaki gömülerin 7213/5 Sokak üzerine taĢmıĢ olduğundan imar planında yol olarak 

belirlenen kısımda mülkiyet sınırlarını koruyacak Ģekilde imar hatlarının yeniden düzenlenmesi ve 

parselin kullanım kararının "Mezarlık Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.555652) 

 

 81. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 18/10/2021 tarihli ve 180 sayılı Kararı ile uygun görülen; Bozdağ 

Mahallesi, 367 adanın imar hatlarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552533) 

 

 82. KemalpaĢa Belediye Meclisinin 02/08/2021 tarihli ve 149 sayılı Kararı ile uygun görülen; Armutlu 

Hürriyet Mahallesinde 3194 sayılı Ġmar Kanununun 18. madde uygulaması esnasında oluĢan 

sorunlarının giderilmesi amacıyla imar adalarının yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552458) 

 

 83. Buca Belediye Meclisinin; Kocatepe Mahallesi, 367 no‟lu Sokağın Planlı Alanlar Yönetmeliğinin 

ilgili maddeleri kapsamında, yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine 

yönelik, 06/12/2021 tarihli ve 153 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.521896) 
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 84. Bergama Belediye Meclisinin; III. Derece Arkeolojik Sit Alanı sınırları içerisinde kalan ve 

04/07/2012 tarihli ve 12/54 sayılı Karar ile onaylı, 1/1000 ölçekli Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar 

Planında ''BitiĢik Nizam 5 Katlı YapılaĢma KoĢullu Konut Alanı'' kullanım kararında bulunan Ġnkılap 

Mahallesi, 144 ada, 154 parselin bulunduğu, Ġsmet Ġnönü Caddesinin; Planlı Alanlar Tip Ġmar 

Yönetmeliğinin ilgili maddeleri kapsamında yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda 

yer alabilmesine yönelik, 21/10/2021 tarihli ve 136 sayılı Kararının, 2863 sayılı Kültür ve Tabiat 

Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında Koruma Bölge Kuruluna iletilmek üzere oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Esnaf ve Meslek Odaları 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.538494) 

 

 85. Menderes Belediye Meclisinin 07/12/2021 tarihli ve 262 sayılı Kararı ile uygun görülen; Özdere 

Cumhuriyet Mahallesinde, 1173 ada 24, 28, 29 no‟lu parsellere isabet eden Sosyal ve Kültürel Tesis 

Alanı ile 1172 ada 31, 37 no‟lu parsellere isabet eden Belediye Hizmet Alanının Park Alanı olarak, 1205 

ada 10 no‟lu parseldeki Park Alanının bir kısmının Belediye Hizmet Alanı olarak belirlenmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.554518) 

 

 86. Menderes Belediye Meclisinin 07/12/2021 tarihli ve 265 sayılı Kararı ile uygun görülen; 1/25.000 

ölçekli Çevre Düzeni Planında ''Kentsel YerleĢik Alan'' olarak belirlenen, Gümüldür Fevzi Çakmak 

Mahallesi sınırları içerisinde yer alan 6,6 hektarlık alana yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.542533) 

 

 87. Urla Belediye BaĢkanlığının 29/11/2021 tarihli ve 33823 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

Denizli Mahallesi, 3843 ada, 6, 7 ve 8 parsellerin, A-2, TAKS: 0.20, KAKS: 0.40 yapılaĢma koĢullu 

Konut Alanı olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.552164) 

 

 88. Urla Belediye BaĢkanlığının 11/11/2021 tarihli ve 31896 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

Bademler Mahallesi, 313 ada, 1 parsel, 312 ada, 1 parsel ve 263 ada, 31, 119, 120 parsellerin yer aldığı 

alanda 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.509699) 

 

 89. Urla Belediye BaĢkanlığının 29/11/2021 tarihli ve E.33825 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; 

Ġskele Mahallesi, 4440 ada, 5 ve 6 parsellerin ve 4440 ada, 1 parselin imar hatlarının mülkiyet sınırlarına 

göre yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Ġskele Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.541112) 

 

 90. Urla Belediye BaĢkanlığının 10/11/2021 tarihli ve E.31781 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen; 

Zeytinalanı Mahallesi, 3100 ada, 5 parselde imar hatlarının yeniden belirlenmesi ve park alanının 

içerisinde bir adet "Trafo Alanı" ayrılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.540339) 

 

 91. Urla Belediye BaĢkanlığının 29/11/2021 tarihli ve E.33824 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen;  

Ġçmeler Mahallesinde, ÖzelleĢtirme Yüksek Kurulunun 04/05/2018 tarihli ve 2018/52 sayılı Kararı ile 

onaylanan imar planının mahkeme kararları doğrultusunda, 6 no‟lu plan notunun kaldırılmasına ve 

planda 2681 ada, 3 parselde yer alan Lise Alanının yapılaĢma koĢulunun "E: 1.00", "Yençok: 3 Kat" 

olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Ġçmeler Revizyon Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin; “Plan önerisi iletilen alanın Özelleştirme Dairesi Başkanlığı yetkisinde kalan özelleştirme 
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kapsamında imar planı yapılarak onaylanan plan sınırları içinde kaldığı ve 3194 sayılı Kanunun ek-3. 

maddesinde belirtilen süreçler tamamlanmadan plan değişiklik yapma yetkisi bulunmadığından ilgili 

idarece plan çalışmasının yürütülmesi gerektiğinden karar alınmadan ilçesine iadesinin” oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.550572) 

 

 92. Urla Belediye BaĢkanlığının 24/11/2021 tarihli ve 33212 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

Bademler Mahallesi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı doğrultusunda, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı Plan Uygulama Hükümlerinin 2.1.3. maddesine plan notu ilave edilmesine yönelik hazırlanan, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.512062) 

 

 93. Dikili Belediye Meclisinin 04/08/2021 tarihli ve 129 sayılı Kararı ile uygun görülen; ĠsmetpaĢa ve 

GazipaĢa Mahallelerinde belirlenen bölgelerde mevcut imar plan notlarının uygulanmasına yönelik 

hazırlanan, Taks değerinin korunarak Kaks değerinin kaldırılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu.  (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.553588) 

 

 94. Seferihisar Belediye Meclisinin 01/12/2020 tarihli ve 75 sayılı Kararı ile uygun görülen; Camikebir 

Mahallesi L17c-07b-2a paftada park alanında 1 adet, Hıdırlık Mahallesi L17c-07b-2d paftada park 

alanında 1 adet, Sığacık Mahallesi 30L-4B paftada park alanında 2 adet olmak üzere toplamda 4 adet 

Trafo Alanı belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve 

Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.554348) 

 

 95. ÇeĢme Belediye Meclisinin 02/11/2021 tarihli ve 2021/14-160 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Sakarya Mahallesi, 204 ada, 18 parselin "Belediye Hizmet Alanı (Belediye Binası ve Kültür Merkezi)" 

olarak belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.547624) 

 

 96. Foça Belediye Meclisinin 04/10/2021 tarihli ve 225 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenifoça 

Mahallesi, Bağarası Mahallesi ve Yenibağarası Mahallesinde 6.00 m x 4.00 m ebatlarında 15 adet Trafo 

Yeri ayrılmasına yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile kısmen 

uygun bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.518466) 

 

 97. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/11/2021 tarihli ve 62 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Kahramandere Mahallesi, 1608 ada, 1 parsel ve çevresine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.545386) 

 

 98. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/11/2021 tarihli ve 61 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yelki 

Mahallesi, 2104 no‟lu imar adasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği 

önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.546730) 

 

 99. Mülkiyeti Belediyemize ait Güzelbahçe ilçesi, Yelki Mahallesinde, yürürlükteki imar planında 

Belediye Hizmet Alanı olarak belirlenmiĢ olan 2110 ada, 6 parselde Etüd ve Projeler Dairesi 

BaĢkanlığımızca yapılacak proje kapsamında parselin yapılaĢma koĢullarının yeniden düzenlenmesi ve 

plan notu belirlenmesine yönelik 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.608212) 
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 100. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 01/12/2021 tarihli ve 69 sayılı Kararı ile uygun görülen; Belediye 

Meclisimizin 01/03/2021 tarihli ve 05.196 sayılı Kararı ile kabul edilen; Ġzmir Ġli genelinde 30/10/2020 

tarihinde meydana gelen deprem sonucunda 7269 sayılı Kanun kapsamında ağır ve orta hasarlı olarak 

tespit edilen yapılar ile 01/01/1998 tarihinde yürürlüğe giren "Afet Bölgelerinde Yapılacak Yapılar 

Hakkında Yönetmelik" öncesinde ruhsat alarak yapılmıĢ yapılar veya 6306 sayılı Yasa kapsamında riskli 

yapı olarak belirlenen yapıların dönüĢümüne iliĢkin yapılacak plan ve uygulama çalıĢmalarında uyulacak 

usul ve esaslar kapsamında tespit edilen "Mevcut Plandaki Durumu Korunacak Alanlar (K)" sınırı ve bu 

alanlarda yapılacak uygulamalara yönelik iĢ ve iĢlemleri belirleyen 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

Notu önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Kentsel DönüĢüm – 

Deprem ve Afet Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.541156) 

 

 101.  KarĢıyaka ilçesi, Cumhuriyet Mahallesi sınırları içerisinde Anadolu Caddesinin kuzeyi ve Sosyal 

Konutlar olarak bilinen bölgede yaklaĢık 29 hektarlık alanı kapsayan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

Revizyonu önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – 

Kentsel DönüĢüm Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.509251) 

 

 102. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 06/10/2021 tarihli ve 228 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Cumhuriyet Mahallesinin bir kısmını kapsayan ''2. Etap 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama Ġmar Planı'' 

önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.505854) 

 

 103. KarĢıyaka Belediye Meclisinin 01/10/2021 tarihli ve 221 sayılı Kararı ile uygun görülen; 

Cumhuriyet Mahallesinin bir kısmını kapsayan "1.Etap 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama Ġmar Planı" 

önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.505594) 

 

 VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 VII. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

 

2. BÖLÜM 

2022 YILI ġUBAT AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak No   : 97509404-301.04-2/2                                      Toplantı Tarihi   : 15/02/2022  

Toplantı Yeri : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi   Toplantı Saati     : 18.00     

                          No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                          (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

                                                  

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, 

Fikret AKTAġ, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, 

Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Ali Emrah KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan 

AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, 

Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU AġIK, Serdar 

SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, 

Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan 

YILDIZ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, Ġbrahim 

ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Ufuk AYKOL, 

Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Mehmet 

TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, Musa ÖZCAN, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, 

Halil ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Bülent KÖKLÜ, Ertan 

CERTEL, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, Adil 

KIRGÖZ, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer 
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TOPÇU, Fayıka ÖNER, ġükrü SÜREROĞLU, Nuri CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, RaĢit DĠRĠM, 

Hakan BARÇIN, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun 

YILMAZLAR, Refik SÜREN, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, Raife KARABATAK, 

Mustafa SOLMAZ, Burçin Kevser TOURCHIAN, Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper 

GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Dilek 

YILDIZ, Hüsnü BOZTEPE, Göksel DĠNÇER, Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Ali GÖNEN, Murat 

ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali 

AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol 

ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN,  Hakan 

ERTANE, Kemal SEVĠNÇ, Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, 

Salahattin ġAHĠN, Hakan ġĠMġEK, Turgut PINAR, Nezih ÖZUYAR, Hasan ÜNAL, Alpaslan 

KOPARAL. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Muhittin 

SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Mustafa ĠDUĞ, Mehmet Atilla BAYSAK, Selim Utku 

GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Mithat TEKĠN, Mehmet ERĠġ, Ali BOR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, 

Mustafa KAYALAR, Erkan ÖZKAN, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, Murat CĠHAN, Seda 

ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Ali ENGĠN, Onur YĠĞĠT, Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, 

Aybars YILDIRIM, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Fatih GÜRBÜZ, Alp ATAY, Özdem Mustafa 

ĠNCE, Ruhi SELEK, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, Özgür Erman ÇAĞLAR, Aydın 

PEHLĠVAN (Menemen Belediye BaĢkan Vekili), ġevket HASIRCI, Galip ATAR, Hakan KOġTU, 

AĢkın UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha ÖZÇINAR, Uğur 

DEMĠREZEN, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Halil AKBULUT, Cüneyt 

UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Serdar AKSOY, Murtaza DAYANÇ                 

(Urla Belediye BaĢkan Vekili) 
 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar 2022 Yılı ġubat Ayı Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

Meclisinin Olağan Toplantısının II. BirleĢimini açıyorum. Toplantı yeter sayımız vardır. Gündem 

Maddelerine geçiyoruz ama ondan önce birkaç hususu sizlerle paylaĢmak istiyorum Değerli 

ArkadaĢlar. Ġçimizde epeyce hukukçu arkadaĢımız var, onların huzurunda hukuka dair söz yapmak 

istemiyorum ama önemli gördüğüm, onların da önemli gördüğünü düĢündüğüm birkaç cümleyi 

paylaĢacağım. Alman hukukçu  Rudolf von Jhering der ki;  “Usul keyfiliğin can düşmanı, 

hürriyetin ikiz kardeşidir.” der. Gerçekten de çok önemli bir söz bu hukuk açısından. Usul 

keyfiliğin can düĢmanı, çok güzel veczetmiĢ kendisi. Ayrıca yine hepimiz biliyoruz ki, hukukçular 

konuĢurken birbirleri arasında, birbirlerine hep atıf yaparlar. Derler ki; “Usul esasın önünde gelir.” 

ġimdi dolayısıyla… Bunları niçin söylüyorum? Bunları Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi‟nin bir 

usul dâhilinde yönetilmesi gerektiğini… Bana Yönetmeliğin Sayın Bakanlığımız tarafından 

hazırlanan Yönetmeliğin böyle bir görev verdiğini, bu Yönetmelik çerçevesinde burada oturan her 

kimse, bugün benim, yarın baĢka bir arkadaĢımız olabilir. Ama Yönetmelikler çerçevesinde Meclisi 

yönetip, suhuletle söz hakkının kullanılmasını adilce sağla, İzmir‟in çıkarına olan konuların 

tartışılmasını ve oradan Meclis Üyelerinin ortaya koyduğu katkıların çıkmasını sağla, İzmir‟in 

yararına Önergeleri de, İzmirliye hizmet için Meclis‟ten geçmesine hizmet et. Görev bu, Meclis 

BaĢkanına verilen görevler bu. Meclis BaĢkanı Vekili olarak… Sıfatıyla… Ben de tabii ki bu 

söylediğim esaslar çerçevesinde Bakanlığımızın hazırladığı Yönetmelik çerçevesinde yönetmeye 

gayret ediyorum Meclisimizi ve Meclisimiz tabii ki, bu Yönetmeliğin Esaslarını Bakanlığımızın 

değiĢtirmesi durumunda çok rahatlıkla, hangi Usul ve Esaslarla yönetilecekse yarın bir Yasa 

değiĢikliğiyle, bir Yönerge değiĢikliğiyle, Yönetmelik değiĢikliğiyle Gündeme gelir onlara tabii 

kılarız. Yani bizim sonuçta baĢvuracağımız baĢka bir kaynak yok Değerli ArkadaĢlar. Bunu 

özellikle belirtmeyi bir vazife addettim kendime. Biliyorsunuz diğer önemli konu; bizim Meclis 

Üyelerimiz içinde bir Sosyolog, Değerli Profesör arkadaĢımız var; Özkan YILDIZ. Kendisi göç 

konusunda da çalıĢan bir arkadaĢımız. Göç, Türkiye‟nin çok önemli bir sorunlarından bir tanesi. 

Ülkemiz doğasından gelen o yaklaĢımıyla, dayanıĢmacı, yardımsever yaklaĢmasıyla, ülkemizde 

bugün kimilerine göre 4 milyon, kimilerine göre 4,5 milyon… Sayısı ne olursa olsun. Özellikle 

https://tr.wikipedia.org/wiki/Rudolf_von_Jhering
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büyük çoğunluğu Suriyeli olmak üzere, sığınmacılara ev sahipliği yapmaktadır. Yerel Yönetimler, 

Merkezi Hükümetimiz kamplarda ya da normal diğer kamp dıĢındaki hayatlarda bu insanlarımızla 

her zaman karĢılaĢıyoruz ve onlara kolaylıklar sağlıyorlar, hizmet için onlara da yönelik birtakım 

faaliyetler içine giriyorlar. ġimdi Özkan Hocamızın göçmenlerle ilgili, göçle ilgili bir sunumu 

olacak. 15-16 dakikalık bir sunum, onu izleyeceğiz, ondan sonra Gündemimize geçeceğiz. Hocam 

buyurun. 

 

(ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE MECLĠS ÜYESĠ ÖZKAN YILDIZ TARAFINDAN 

ĠZMĠR’DEKĠ SURĠYELĠLER SORUNLAR, BEKLENTĠLER ve GELECEK ALGISI ĠLE 

ĠLGĠLĠ SUNUM YAPILDI.) 

 

II. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederiz Hocam, çok sağ olun. Değerli ArkadaĢlar Gündemimize 

devam ediyoruz. Gündem DıĢı KonuĢma Talebi isteyen arkadaĢımız var mı?  

ÖZGÜR HIZAL: Gündem dıĢı değil ama usul konusundaki… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Özgür Bey, Özgür Bey‟e söz verdim arkadaĢlar, buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Çok Kıymetli Meclis, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Özkan 

Hocamıza da kıymetli sunumları için Ģükranlarımı sunuyorum. ġimdi Meclis‟in açılıĢından önce 

usul noktasında birtakım açıklamalar yaptınız. Evet, usul önemlidir, esasın önünde değerlendirilir 

birçok defa ve Meclis‟in de yönetim biçimi ve Ģekli noktasında da elbette ki yasa koyucunun bizlere 

önümüze koymuĢ olduğu Yasalar ve Yönetmelikler çerçevesinde Meclis‟in yönetilmesi söz 

konusudur. Tabii bu açıklamayı neden yapma ihtiyacı duyduğunuzu da bilemiyorum, bununla ilgili 

net bir açıklama yapmadınız. Biz yaklaĢık 2,5 yıldır görev süremizin, ki 2,5 yılın üzerine çıktığımızı 

düĢünüyorum, 2,5 yıldan fazla bir süredir burada bir Meclis Oturumu yapıyoruz. Ayın 3 günü 

dönem dönem daha fazla yaptığımız oluyor. Bazı dönemlerde, bazı Meclis Oturumlarında elbette ki 

sert tartıĢmalarımız oluyor, sert eleĢtirilerimiz oluyor karĢılıklı ancak biz bu usul tartıĢmalarını çok 

öncede bitirdiğimizi düĢünüyorum. Usul-i anlamda burada, bu Meclis‟te bir sorunun artık 

kalmadığını hepimiz biliyoruz. Birtakım ufak dokunuĢlarla bazı revizyonlar elbette ki yapıyoruz. 

Ama Ģu da bir gerçek ki, mesela ben Ģu anda konuĢmamı ayağa kalkarak yapıyorum ama 

Yönetmeliğin hiçbir yerinde Meclis Üyesi ayağa kalkar demez, ben oturarak da yapabilirim ya da 

Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızın herhangi biri de oturarak da yapabilir. Dolayısıyla 150 yıllık bir 

Belediyeden bahsediyoruz ve bu Belediye‟nin birtakım teamülleri var ve bu teamüller çerçevesinde 

bu Meclis bugüne kadar hamdolsun buraya kadar geldi. Güzel kararlar da çıkardı, eleĢtirdiğimiz 

kararlar da var. Dolayısıyla özetle Ģunu söylemek istiyorum arkadaĢlar, Sayın BaĢkan; evet, usul 

önemli evet, yasa koyucunun bizlere, önümüze koyduğu Yasalar ve Yönetmelikler önemli ama 

teamüller de bizim için çok değerli ve önemli gelenekler. Dolayısıyla bugüne kadar bu Meclis 

süreci nasıl iĢlediyse, bundan sonraki sürecin de aynı Ģekilde iĢleyeceği kanaatindeyim, hepinizi 

sevgi ve saygıyla selamlıyorum. (2 dakika 35 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL çok teĢekkür ederim. Gerçekten önemli bir konuya temas 

ettiniz; teamüller, onlar da doğru. TeĢekkür ederim Sayın AK Parti Sözcüsü‟nün açıklamaları için. 

Gündem DıĢı söz almak isteyen arkadaĢımız? Sevgili KardeĢim buyurun.  

HAKAN ġĠMġEK: BaĢkan‟ım liste mi yapacaksınız? 

MECLĠS BAġKANI: Yok yok böyle vereceğim, zaten çok da fazla yok Ģu an. Buyurun. 

HIDIR ALPTEKĠN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Sayın Müdürlerimiz, Kıymetli Basın 

Mensupları. Hepinizi saygıyla, sevgiyle, muhabbetle selamlıyorum. Hepimizin bildiği gibi ġubat 

Ayındayız, bu ayla ilgili hatırlatmayı istedim. 28 ġubat Postmodern Darbesi‟nin 25. yıl dönümü.                

28 ġubat Türk Demokrasi tarihinde kara bir lekedir. MeĢru Hükümete karĢı giriĢilmiĢ ahlak dıĢı bir 

saldırıdır. Darbecilik sadece Hükümete değil Vatana ihanettir. 28 ġubat sadece bir Hükümet Darbesi 

değil vatandaĢların birbirine düĢman edilmesi, baĢörtülü kızlarımızın zulme uğraması, Devlet‟in 

milyarlarca Dolar‟ının çalınmasıdır, 25 banka batırılmıĢ, yandaĢlara peĢkeĢ çekilmiĢtir. Türkiye‟nin 

itibarı yok edilmiĢtir. Darbecilik insanlık suçudur, darbecilik milli iradeye düĢmanlıktır, darbecilik 

ahlaksızlıktır. Saygılar sunuyorum, hayırlı akĢamlar. (1 dakika 2 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim Değerli Meclis Üyem. Ġzel Hanım buyurun. Hakan Bey 
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sonra size de vereceğim. Nasıl? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Tabii buyurun, buyurun. 

ĠZEL ZENGĠNOBUZ DERĠNSU: Sayın BaĢkan‟ım Değerli Meclis Üyeleri, Çok Kıymetli 

Ġzmirliler. Dünkü mezarlıklarla ilgili Soru Önergesi‟nin üzerine biz aslında bu konuyu Ġlçe 

Meclislerimizde defalarca Gündeme getirdik, çok da uzun uzadıya tartıĢtık fakat bu konuyla ilgili 

burada da söz alma zaruretimiz maalesef ki geliĢti. Sürece Ģöyle kısaca bir bakacak olursak, çok 

kısa bir konuĢma yapmak istiyorum. Ġzmir‟in mezarlık problemi sadece Gaziemir‟den ibaret değil. 

Fakat biz bunu Gaziemir‟de iliklerimize kadar hissediyoruz. ġöyle ki; BüyükĢehir Yasası‟nın                

2004 yılında çıkmasıyla birlikte süreçlerin tamamlanması 2005 ve 2006 yıllarında tüm mezarlık 

iĢleri BüyükĢehirlere devrediliyor, 50 kilometre çaptaki ilçelerde. Bizim ilçemiz Gaziemir ve Sarnıç 

50 kilometre çapında olduğu için 2005 ve 2006 yılında mezarlıklarını BüyükĢehrimize devrediyor. 

Ardından Kasım 2012‟de 6360 sayılı bir Torba Yasa ile tüm büyükĢehirlerin kırsal ilçeleri de dâhil 

olmak üzere, tüm mezarlık iĢleri büyükĢehirlerde, BüyükĢehir Belediyesi‟ne bağlanıyor. Doğal 

olarak büyükĢehirlerin ekonomik kaynakları sebebiyle de göçlerin yoğun olması sebebiyle oluĢan 

yoğun ölümler, nüfusun yaĢlılığı bugün yaĢadığımız mezarlık problemini ortaya çıkartıyor. ġimdi 

bu mezarlık problemiyle ilgili olarak taleplerimize gelecek olursak; Kurum görüĢleri alınmıĢ,                      

Ġl Hıfzıssıhha Kurulundan Valilik imzasıyla “Mezarlık Alanı” olarak ilan edilebilecek yerlerin 

tahsisleri talep edilmiĢtir. Bunlardan 5 tanesini dile getirmek istiyorum Sayın BaĢkan‟ım.                   

Buca ilçesi, Kırıklar Mevkiinde, 1061 ve 1062 parseller, 168 nokta… 168 bin 370 metrekare.               

2017 yılında talep edilmiĢ ve hâlâ sonuçlanmıĢ değil. Bayraklı ilçesindeki Doğançay Mezarlığı‟nın 

kuzeyinde bulunan 418 no‟lu parsel, 180 bin 500 metrekare hâlâ daha tahsisi beklenmektedir. 

Güzelbahçe ilçesi, Büyükkaya Mevkii, 1020 ada, 9 parsel civarı, 350 bin metrekare ve hâlâ daha 

tahsisi beklenmektedir. Urla ilçesi, Gülbahçe Mezarlığı‟nın kuzeyi 333 ada, 404 no‟lu parsel,             

20 bin metrekarelik alan hâlâ daha tahsisi beklenmektedir ve Gaziemir, Sarnıç bölgesinde bulunan 

Sarnıç Mezarlığı‟nın bitiĢiğindeki ormanlık alan 64 bin 732 metrekare ve buranın da maalesef ki, 

hâlâ daha tahsisi beklenmektedir. Ġlçemizle ilgili olan talebe değinmek istiyorum, özellikle buna 

değinmek istiyorum; 2016 yılında 15 Kasım‟da ilk resmi yazısı yazılmıĢ ve 2016 yıllarının 

baĢlarında Ģifahi görüĢmelere baĢlamıĢ resmi yazıda, elimde tutmuĢ olduğum resmi yazıda Ģifahi 

görüĢmelerle ilgili olarak da bir cümle de olsa beyan bulunmakta. Ve bakıyorum 2016 yılında 

baĢlamıĢ olan bu süreç 6 Temmuz 2021‟de yine bir yazıyla, Nisan ayında bir kez daha talep edilmiĢ 

12 Nisan 2021‟de. 6 Temmuz 2021‟de diyor ki; “Burası ağaçlandırılacak alan o yüzden uygun 

görülmedi.” Hâlbuki tüm Kurum görüĢleri var. Bunun üzerine bu Meclis‟te yapılan görüĢmelerin 

ardından Bornova Meclis Üyemiz bu konuyu bir kez daha Gündeme getirmiĢti Temmuz ayında. 

Tekrar yazı yazılıyor bu ret yazısı üzerine. 30 Temmuz 2021, elimde tutmuĢ olduğum yazı. Yine                   

a, b, c, d, e, f diye tüm yazıları ilgi tutularak gönderilmiĢ bir metin ve yine sonuç kısmına bakıyoruz, 

diyor ki; “Bu yazımızda 25 Ağustos 2021‟de reddediliyor, ilgili müracaatınız, sahanın ormancılık 

faaliyetini engelleyeceği değerlendirildiğinden uygun bulunmamıştır.” Burası ağaçlandırılacak alan 

olarak ormancılık faaliyetlerinde kullanılacakmıĢ. Fakat bir de Aliağa örneğimiz var.  Ocak Ayının 

sonlarında karĢımıza çıktı. AraĢtırdığıma göre bugün ulaĢtığım bilgiler bu Ģekilde; Aliağa‟da                  

102 hektar alan 2019 yılında önce bir firmaya tahsis ediliyor ücretsiz olarak ve 2022 yılının Ocak 

Ayında bu 102 hektarlık alan, ağaçlandırılacak alan olmaktan çıkarılarak sanayi parseli haline 

dönüĢtürülüyor. Sayın BaĢkan‟ım, bu çifte standart değil de nedir? Biz baĢta Gaziemirliler olarak 

bunu defalarca dile getirdik, en acılı günümüzde 104 kilometre yol gidip geliyoruz. Bu bize reva 

mıdır? Mazotun, benzinin 15 liraları aĢtığı bugünlerde bu acılı günlerde 2016 yılından beri…  

MECLĠS BAġKANI: Ġzel Hanım… 

ĠZEL ZENGĠNOBUZ DERĠNSU: Verilen bu mücadele yazılan yazılar reva mıdır? 

MECLĠS BAġKANI: Sayın Hatip, eğer toparlarsak memnun olacağım.  

ĠZEL ZENGĠNOBUZ DERĠNSU: Toparlıyorum BaĢkan‟ım. Süreçle ilgili kısaca bilgilendirmede 

bulundum, umarım Salahattin Bey‟in Soru Önergesi‟ne de kısmen olsa buradan sözlü olarak bir 

cevap vermiĢizdir. Zaten birimimiz de ayrıntılı olarak tekrar yazılı cevabını sunacaktır diye 

düĢünüyorum. Ancak bu çifte standardı kabul etmediğimizi tekrar belirtmek istiyorum. Bu 

Ġzmirlinin mezar problemi çözülene kadar ve ben bundan sonra burada her türlü eylemi de yapmaya 

da hazırım. Bazen Ģakayla karıĢık dile getiriyordum; “Bir gün mezar taĢıyla geleceğim.” diye ama 

sanırım süreç oraya doğru gidiyor. 2016‟dan beri verdiğimiz bu yazıĢmalar ve mücadele sonuç 
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verinceye kadar, bundan sonra her Mecliste bu konuyu konuĢmak istiyorum BaĢkan‟ım sevgilerimi 

sunuyorum. (6 dakika 43 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim Sayın Meclis Üyem. Evet,  buyurun Selçuk Meclis Üyemiz 

söz almak istedi, buyurun efendim. Mikrofonu verebilir miyiz acaba rica etsem. Özgür Bey teĢekkür 

ederim.  

SEMA YEġĠLÇĠMEN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Aslında söz almak istemiyordum ama konu mezarlıktan açılınca siz de biliyorsunuz bizim ilçemizde 

de inanılmaz derecede sıkıntılarımız var. Mezar yerimiz bitmek üzere ve gömü alanı arıyoruz, daha 

öncede bize söylemiĢtiniz görüĢmemizde ama BüyükĢehir Belediyesi buna el atmazsa 

çözemeyeceğiz Sayın BaĢkan‟ım. Özellikle istirham ediyorum, ilçemin mezarlık sorununun bir an 

önce çözülmesini. TeĢekkür ediyorum. (30 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Biz teĢekkür ediyoruz, çok haklısınız. Sayın BOZTEPE buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, hepinizi sevgiyle selamlıyorum. Evet, 

siz de en baĢta Meclis açılırken yaptığınız konuĢmada usulden bahsettiniz, doğru. Daha Ģurada                     

3 dakika önce bir usul hatası ve bir yanlıĢ olay yaĢadık. Ġzel KardeĢimiz üstüne olmayan bir 

vazifeyle en son dedi ki; “Verdiği Soru Önergesi‟ne de cevap vermiĢ oldum.” dedi. O cevabı bir 

Meclis Üyesi değil, Cumhuriyet Halk Partisi‟nin bir temsilcisi değil onu Divan‟da oturan siz 

olabilirsiniz ya da bürokrat arkadaĢların yazılı cevabı olur ve buna cevap verirler. Bu iĢ…(Salondan 

ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tabii ki kendisi sadece soru 

sorabilir dediği gibi. Yani çünkü Kurumun içinde herhangi bir birimde çalıĢtığı yok, Belediye 

BaĢkanı değil, Belediye BaĢkan Vekili değil, bir bürokrat değil herhangi bir Ģey olmadığı için de bu 

kendisinin de kardeĢimizin bilmediğinden dolayı heyecanına veriyorum. Varsın biz de sevdiklerimiz 

için… Tabii ki mezarlık önemli bir konu, devamlı biz de sırası gelince sizleri rahatsız ediyoruz, 

Genel Sekreterimizi rahatsız ediyoruz bu konularda, desteklerini istediğimiz oluyor. Biz 

sevdiklerimizin arkasından 104 kilometrede gideriz, 1040 kilometrede de gideriz. Ulus, 

ulusumuzun, yurdumuzun gittiği kadar da gideriz. Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ġzel‟ciğim Ģimdi beni konuĢturtma otur oturduğun yerde, güzel kardeĢim 

otur, otur bak biraz sonra Gündem… Bırak Ģimdi dur sen, dur sen. Değerli ArkadaĢlar yine usul 

konusunda dediniz, yine Belediye ÇalıĢma Yönetmeliği, Belediye ÇalıĢma Yönetmeliği bir Meclis 

Üyesi mazeretli de olsa, mazeretli de olsa Meclis‟i 1 yıl toplam toplantı sayısının %50‟sinin 

fazlasına katılamadıysa Meclis Üyeliği Meclis içinde düĢürülür. ġimdi burada buna benzer birçok 

arkadaĢımızın ilçelerinde, özellikle en baĢta Sayın Mustafa ÖZUSLU, Meclis‟te, Meclislere falan 

katıldığını pek göremiyoruz. Canlı yayınlarda baktığımız zaman kendisini göremiyoruz. ġimdi bu 

da aynı Ģekilde tartıĢılacak bir konu. Ama biz ne yaptık? Biz en baĢta her Ģeyi iyi niyetle,  bu kent 

için hakikaten de çıkınca burada baĢka Ģeylerden bahsedersek bu kentin dıĢına çıkarsak tabii ki               

o zaman olmaz. Yani biz kendi yaĢantımızla ilgili konulara girersek olmaz tabii ki ama bu kentle 

ilgili konuĢuyorsak, bu kentle ilgili neyi konuĢuyorsak bence bırakın konuĢsun insanlar. Hem                 

AK Parti Grubu olsun, hem Milliyetçi Hareket Partisi, hem ĠYĠ Parti, hem de Cumhuriyet Halk 

Partisi bütün arkadaĢlarımız özgürce fikirlerini söylesin, kendi kentleriyle ilgili düĢüncelerini 

söylesin. Ne demiĢtik biz; “Ortak akıl” demiĢtik. Tunç SOYER‟in iĢte seçim vaatlerinde olsun, daha 

önceki konuĢmalarında olsun, kanaat önderliği, ortak akıl gibi söylemlere bakınca burada ortak 

aklın kaybolduğunu, yavaĢ yavaĢ kaybolduğunu görüyoruz, bu da bizi tabii ki üzüyor. Sayın 

BaĢkan‟ım biliyorsunuz bizim esas konuya geleyim ben. Sayın BaĢkan Meclis… Seçim 

zamanlarında ve daha sonra da söyledi bunları dedi ki; “Ben İzmir‟deki sadece İzmirli 

vatandaşların değil, aynı zamanda flamingoların da aynı zamanda bu kentteki tüm canlıların da 

başkanı olacağım.” dedi. Oysa üzülerek görüyoruz ki Sayın BaĢkan bıraksın flamingoların baĢkanı 

olmasını, bıraksın diğer canlıların baĢkanı olmasını bu kentteki bütün yani 4,5 milyon yaĢayan 

insanlar içinde ayrımcılık yaptığını görmekteyiz. Flamingolara gelir isek, sanırım siz de KuĢ 

Cenneti‟nde birlikte beraberdiniz sanırım. Fakat biz bugüne kadar iki toplantı yaptık sadece, o da 

2019 yılında ve daha sonra bir Genel Kurul yapıldı, onun dıĢında flamingolarla ilgili geçen Çiğli 

Belediyemiz de bununla ilgili bir belgesel hazırladı, kendilerini de tebrik ediyorum. Biz 3 yıldır 

flamingolarla ilgili olsun, KuĢ Cenneti‟ndeki kuĢlarla ilgili bir adım atmıĢlığımız yok. Rica 
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ediyorum, rica ediyorum, ki bugün gene okudum bir yerde dünyada buradaki flamingoların, bu 

cinsteki flamingoların %10‟u Türkiye‟de ve Çiğli KuĢ Cenneti‟nde yaĢamakta. Ne yaptık? Hiçbir 

adım atmadık. Yani ne yapıyoruz? Sadece söylüyoruz, sadece üflüyoruz, sadece konuĢuyoruz, bu 

kadar, gerisi yok. Lütfen bu konuya ilgili de çalıĢma yaparsak sevinirim. Flamingoların baĢkanı 

olmak sadece söylemle olmuyor, Ģimdilik hepinizi sevgiyle selamlıyorum. (5 dakika 16 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ediyorum Sayın BOZTEPE. Hakan Bey buyurun.  

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis, Çok Değerli Ġzmirliler hepinizi saygı ve sevgiyle 

selamlıyorum. Tabii ki belli bir süre geçtikten sonra bu Ģekilde bir Meclis yönetme iradeniz oluĢtu, 

biz her Ģekilde kurallara uyan bir durumda hareket edeceğimizi bildiriyoruz yine söyleyeceklerimizi 

söylemekten geri kalmayız, ister baĢında olsun, ister sonunda olsun, ister herhangi bir maddede 

olsun. Tabii ki siyasetçilere ya da siyasetle meĢgul olanlara ya da bu Meclis‟te seçilmiĢ insanların 

ne söyleyeceğini ben karar veremem ancak genç arkadaĢlarımız, bazı Ģeyleri söylerken sadece kâğıt 

üzerinde olana değil de iĢin mevzuatına hâkim olmaları gerekir. Biraz evvel Aliağa‟dan bir örnekle 

bahsedildi. Bazı konular ulusal güvenliği ilgilendiren konulardır. Bu tür açık Meclislerde bile 

konuĢulması, tartıĢılması uygun olmayabilir. O örnek tam örtüĢmeyen bir örnek olarak sadece 

kendisine hatırlatayım, o konuyu burada kapatayım. Dolayısıyla dün Ġzmir için önemli projelerden 

bir tanesi olarak görebileceğimiz Buca Metrosu‟nun, 13 kilometrelik bir Buca Metrosu‟nun temel 

atma töreni yapıldı. Burada dün Meclis geç baĢladığı için çok hızlı bir Ģekilde Meclis Oturumunu 

bitirdik. Cumhuriyet Halk Partisi Sözcüsü ArkadaĢımız o projenin 765 milyon Euro‟luk bir proje 

olduğunu ifade etti. Sağlanan kredinin de iĢte 4 yıl ödemesiz belli vadeleri olduğunu söyledi.                

Tabii ki, hemen bu hesaptan gidersek daha 2 ay önce ihalesini tamamlamıĢ olduğumuz Buca 

Metrosu‟nun 3 milyar 950 milyon küsuratı olabilir TL‟ye bittiğini ve onayladığını Sayın Tunç 

SOYER BaĢkan‟ımız burada coĢkuyla ifade ederek anlattı, en son karara bağlanmıĢtı. Neydi? 

Hatırlatıyorum; 9 milyara yakın teklifler vardı, 7 milyara yakın teklifler vardı, aynı iĢ içerisinde.                    

3 milyar 950 milyondan düĢük de teklifler vardı ama kıyaslamalı, örneklemeli sonuçlamalardan 

sonra 3 milyar 950 milyona bu iĢ bitmiĢ oldu. ġimdi 3 milyar 950 milyonu dövize kur‟a 

böldüğümüzde 250 milyon civarı bir rakam karĢımıza, Euro civarı bir rakam karĢımıza çıkıyor 

Sayın BaĢkan. Çok Değerli Ġzmirliler lütfen buraya kilitlenelim; ben Nilay Hanım‟a hemen geldim, 

dün akĢam yanına gittim, sordum dedim; “Bu bir çeliĢki, bu rakam neydi, söyleyebilir 

misiniz?”dedim, belki yanlıĢ duydum diye sordum. 765 milyon Euro olarak ifade etti. Teyit etmek 

için Genel Sekreterimizin yanına gitti. Dedim; “Bu aradaki 510-520 milyon Euro‟luk kısım neyi 

ifade ediyor?” Bu da tren setlerinin alımı için olduğu söylendi. ġimdi ben Ģunu ifade ediyorum;                

500 milyon Euro‟luk kaç adet tren seti alacaksın? Çünkü adede göre değiĢebilir. ġimdi bilmediğim 

için bu konuda yorum yapamayacağım. Ġlk toplantı olmadığı için de Soru Önergesi veremiyorum, 

arzu ederseniz Mart Ayındaki ilk toplantıda bunu Soru Önergesi haline getiririm, yazılı bir cevap 

verirsiniz, arzu ederseniz bu söylemlerimi usule uygun değil ama Soru Önergesi olarak 

cevaplayabilirisiniz sonrasında. 

MECLĠS BAġKANI:  Yok, yani…  

HAKAN ġĠMġEK: ġimdi…  

MECLĠS BAġKANI:  Cevaplanabilir bunlar. 

HAKAN ġĠMġEK: Yani yapılan 3 milyar 950 milyon TL‟lik bu Metro ihalesi; tünel yapımı, ray 

yapımı, elektrik, sinyalizasyon ve istasyon yapımı olsa gerek. Çünkü detaylı araĢtırmasını 

Denetleme Komisyonu‟ndaki arkadaĢ biliyor. Geri kalan 500 milyon Euro‟luk harcama eğer tren 

setiyse sizden gelen cevaba göre benim buna bir sonraki Oturumlarda söyleyeceklerim var, 

Ġzmirliler de bu iĢe iyi kilitlensinler, ne söyleyeceklerimiz sizin cevabınıza göre gelecektir. TeĢekkür 

ediyorum. (4 dakika 47 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim Değerli Meclis Üyem. Özan Bey buyurun.  

ÖZAN PARLAR: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri, Değerli Hazırun. Kayseriliye 

sormuĢlar, “Ġki kere iki kaç eder?” diye, “Alırken mi satarken mi?” demiĢ. ġimdi Hakan Bey Resmi 

olarak belirlenmiĢ, dünya standartlarında bir metro ihalesinde bu kadar büyük bir farklılık olmasının 

doğru olmadığını, Ġzmir kamuoyuyla paylaĢmak istediğini söyledi. Tabii kendisine bilimsel 

anlamda, teknik anlamda cevap verilecektir. Ancak kendi ilçesinde, satılmıĢ olan büyük bir 

araziyi… Yanılmıyorsam 340 bin metrekarelik bir yer… Gibi bir yerin satımıyla ilgili de                  

“Ulusal savunma.” diyor. Tam bir Kayseri hikâyesi gibi gördüm, affınıza sığınarak. Değerli 
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ArkadaĢlarım, bakın BütünĢehir Yasasına göre sadece iktidar partisinin Ġlçe Belediye BaĢkanları mı 

BüyükĢehir Meclis Oturumlarına katılması gerekiyor? Ben Ģimdi onu hatırladım Hüsnü Bey‟in 

söylediğinden. Çünkü 3 yıla yakındır buradayız. Adalet Kalkınma Partili ve Milliyetçi Hareket 

Partili Ġlçe Belediye BaĢkanlarımızı hiç burada görmedik.  Hiç gelmediler, acaba onları mı belirtti 

diye düĢündüm arkadaĢımız? O arkadaĢlarımız da gelirse tanırız diye düĢünüyorum burada. Bunu 

kendilerine soru olarak ben de sormak istiyorum. Değerli ArkadaĢlarım esas konuya geliyorum. 

Halkın sorunu ne? Halkın sorunu pahalılık, zamlar. ġubat 2021‟de motorinin fiyatı 6,59 TL iken, 

2022‟de 15,40 TL‟ye çıkıyor. ESHOT lastik tekerlekli araçlarla Ģu an bir kiĢinin biniĢ maliyeti 9,91 

lira. Bunun tabii ki 5 küsur lirasını Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi hemĢehrilerinin bu zamlar rüzgarı 

altında ezilmemesi için karĢılamak zorunda ve de otobüs fiyatlarına zam yapmıyor. Ancak 5 lirayı 

karĢılamak durumundayız. ESHOT‟un durumuna baktığımızda bir günlük geliri 997 bin lira iken, 

bir günlük motorin harcaması 1 milyon 772 bin lira. Sürdürebilirliği olmayan bir Ģey bunlar. 

Pahalılık, pahalılığı indirmek için gıdada %7 - %8‟i %1‟e indirerek hiç bir Ģey yapamazsınız. 

Sadece popülist bir yaklaĢımdır bu çünkü pazarda aldığınız mandalinada, patlıcanda KDV zaten 

uygulanmayan bir materyaldir. Var mısınız indirelim akaryakıt fiyatlarını, Mersin‟den Ġstanbul‟a 

giden portakal yüklü bir kamyon, Mersin‟de portakalın kilosu 2 lirayken Ġstanbul‟a vardığında               

10 lirayı geçiyor. Buna nasıl önlem bulacaksınız? Kara yoluyla taĢımacılığa dayanan bir ülke 

taĢımacılık sistemi ve sonuçta bir tır Mersin‟den Ġstanbul‟a 20 bin liraya gidiyor. Bakın Değerli 

ArkadaĢlarım bu fakirleri daha da fakirleĢtiren, zengini zenginleĢtiren bir stratejidir, bu stratejiden 

acilen dönülmesi gerekmektedir. Elektrik zammı, yılbaĢının ilk gününde %50 ile %125 arasında 

geliyor. Burada ezilen kim? Dar gelirli, dar gelirli, emekli… YeĢilyurt‟ta 2 oda 1 salon dairede 

yaĢayan bir vatandaĢ klimayla ısınma ihtiyacını karĢılayan vatandaĢ, 1000 liranın üstünde elektrik 

faturası ödüyor. Asgari ücreti 4.253 lira yapmıĢınız ne yazar. Eğer bunları çözmediğiniz takdirde 

fakirleri öldüreceksiniz, yoksullaĢtıracaksınız. Değerli ArkadaĢlarım dar gelirliğe bu sıkıntıyı reva 

görmeyelim. Enerji zammından hemen geriye dönmemiz lazım. Eğer enerjiye zam yaptığınız 

takdirde, ülkede iğneden ipliğe her Ģeye zam gelecektir. Bu daha baĢlangıç, siz bunun iki ay 

sonrasını görün hele. Sanayi ürünleri fahiĢ fiyatta artmıĢtır, arttığından dolayı insanların alım gücü 

olmadığından alamamaktadır ve bu sürecin sonunda pek çok imalathane, fabrika, atölye kapanmak 

zorunda kalacaktır. Üretimden uzaklaĢan bir zihniyettir, bugünkü yaklaĢım. Ġnsanları Türk Halkını 

açlığa, yoksulluğa mahkum etmektir bu yaklaĢım.  

MECLĠS BAġKANI: Özan Bey toparlar mısınız? 

ÖZAN PARLAR: Bu yanlıĢ yaklaĢımdan bir an önce dönülmesi gerekmektedir.  

MECLĠS BAġKANI: Toparlar mısınız? 

ÖZAN PARLAR: Hepinize saygılar ve sevgiler sunuyorum, teĢekkür ederim. (5 dakika 5 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim, sağ olun. Murat Bey buyurun. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Size vereceğim.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam.  

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis hepinizi saygıyla selamlarım. Sözlerime 

baĢlamadan önce hepimizin haber alma hakkı ve gerçekleri öğrenme hakkını savundukları, bu 

ülkede olup bitenler konusunda hepimizi bilgilendirmek için çaba sarf ettikleri için, üçüncü kez 

cezaevine giren gazeteciler Murat AĞIREL ve BarıĢ PEHLĠVAN‟ı buradan saygıyla selamlıyorum. 

Yine çıkacaklar, yine gerçekleri yazmaya devam edecekler. 3 yıla yakın zamandır, bu Meclis‟te 

hepimiz görev yapıyoruz. Ġktidar ve Muhalefet bütün Grupların derdi, Ġzmir‟in iyi olması. Daha iyi 

bir Ġzmir hedefliyoruz ve burası Ġzmir, Ġzmir halkının nezaketini, Ġzmir halkının birbirine gösterdiği 

hoĢgörüyü, Ġzmir halkının derdini en doğru kelimelerle ifade etmek konusundaki zekâsını, bilincini 

bu Meclisin Üyeleri de göstermek zorundadır, bu Ģehrin siyasetçileri de göstermek zorundadır. 

Çünkü biz bu halkı temsilcileriyiz. Bize oy veren insanlar, böyle insanlar. Ġzmir‟in Meclis 

Üyeleriyiz. Elbette ki eksiklikleri ve yanlıĢları eleĢtirmek, elbette ki daha iyisini kovalamak Ġktidar 

Grupları‟nın olduğu gibi Muhalefetteki Grupların da görevidir. Ama bunu az önce söylediğim 

Ġzmir‟e yaraĢır bir tonla, Ġzmir‟e yaraĢır üslupla dile getirmek hepimizin görevi. 2-3 gündür 

Ģehrimizde bir tartıĢma yürüyor ve bu tartıĢmada hepimizin, Ġzmir‟in, bütün Ġzmir‟in, flamingoların 

da BaĢkanı olan Sayın Tunç SOYER‟e, doğrusu bir Ġzmirliye yakıĢmayan sözlerle karĢı çıkılıp, 

sözler ediliyor. Ve iĢin kötüsü Sayın BaĢkan‟ın pek çok defa dile getirdiği Ģey, açıklamalar, sözler, 

bu konudaki yorumları hiç yokmuĢ gibi, hiç söylememiĢ gibi davranılarak yapılıyor bu. Elbette ki 
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BaĢkan‟ın söylediklerini yanlıĢ bulabilir, eksik bulabilir, daha fazlasını talep edebilir insanlar. Ama 

hiç yokmuĢ gibi söylemek, sanki hiç bu konuda tek bir açıklama bile yapmadığını söylemek, yakıĢı 

kalan bir durum değil. Mesela; “Buca Metrosu Ġhalesindeki Ģaibe ile ilgili tek bir açıklama 

yapmadı.” deniyor Sayın SOYER için. Oysa bu Meclis‟teki herkes bilir ki, Aralık ayında yapılan I. 

Meclis Toplantısında sizin Ģimdi oturduğunuz yerden Sayın SOYER bu konudaki eleĢtirilere cevap 

verdi. Tekrar söylüyorum; cevabını eksik bulabilirsiniz, daha fazla açıklama isteyebilirsiniz, 

inandırıcıda bulmayabilirsiniz ama “Hiçbir açıklama yapmadı.” demek yakıĢı kalan bir Ģey değil. 

Yine bu ülkenin… Bu Ģehrin BaĢkanına; “Vicdanının ve aklının sesini tamamen susturmuĢ” 

tanımlaması yapmak, “Yalan söylediğini” söylemek, “Kirli siyaset yapıyorsun” demek, 

“Utanmadan ve kızarmadan” diye tanımlamak. Bu Meclis‟in hiçbir Üyesine, bu Ģehirde siyaset 

yapan hiç kimseye yakıĢan sözler değildir. Meramımızı daha iyi kelimelerle anlatabiliriz. Ve yine 

Ġzmir Halkının ödediği vergilerden, ki bu ülkenin en yüksek oranda vergi veren 3. bazen de 4. Ģehri 

olmaktadır bu Ģehir. Ve kamu yatırımlarından aldığı payda 71. sıradadır Ġzmir. Bu Ģehrin 

insanlarının kazancından pay alarak ödediği vergilerden, kendi payına düĢen kısmını almasını, katkı 

payı almıĢ olarak tanımlamak da yakıĢı kalır bir Ģey değil. Bu Ģehir kimseden yardım, hibe almıyor. 

Bu Ģehir ödediği vergilerin karĢılığını alıyor, bu Ģehir ödediği vergilerin karĢılığının Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ve Ġlçe Belediyeleri aracılığıyla kendisine harcanmasını istiyor ve bunu talep 

ediyor. Bu Ģehrin bütün Yerel Yöneticileri hangi partiden olursa olsun, bütün Yerel Yöneticileri bu 

Ģehrin daha fazla yatırım alması için ve bu Ģehirde yaĢayan insanların daha müreffeh bir hayatları 

olması için çaba sarf ediyor, o yüzden bu Ģehrin yöneticilerinin hiçbirisi açığını, yalanını, 

karanlığını Ģovla örtmeye çalıĢmıyor.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın AYDIN toparlar mısınız? 

MURAT AYDIN: TeĢekkür ediyorum, saygılar sunarım. (4 dakika 51 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim, sağ olun. Evet, Özgür Bey vereceğim, Erhan Bey buyurun. 

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan, Değerli ArkadaĢlar. ġimdi iki konuyu aydınlatmak 

istiyorum. Değerli Gaziemir Meclis Üyesi ArkadaĢımız mezarlıklarla ilgili kendi yazdıkları okudu, 

tabii karĢıdan verilen cevapları hâliyle okumadı. ġimdi iki tane önemli bir konu var burada 

mezarlıkların sorumluluğu BüyükĢehir Belediyesi‟ndedir.  

MECLĠS BAġKANI: Doğru. 

ERHAN ÇALIġKAN: Talep Yazısını da BüyükĢehir Belediyesi yazar, Ġlçe Belediyelerinin talep 

etme yetkisi yoktur. Mezarlığı… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Sizin talebinizin bir anlamı olmaz arkadaĢlar. Yani adres yanlıĢ demektir.       

ĠZEL ZENGĠNOBUZ DERĠNSU: Yazılar BüyükĢehir‟in yazıları.  

MECLĠS BAġKANI: Erhan Bey devam edelim.  

ERHAN ÇALIġKAN: Tamam.  

ĠZEL ZENGĠNOBUZ DERĠNSU: YanlıĢ anlamayı düzeltiyorum BaĢkan‟ım. 

MECLĠS BAġKANI: Anladım, tamam. 

ERHAN ÇALIġKAN: BüyükĢehir‟in yazıları, o zaman düzeltiyorum. BüyükĢehrin yazıları ise, 

evet. Ama cevabında da Ģöyle diyor. “Talep edilen yer, Gaziemir‟de ağaçlandırılmıĢ, 

ağaçlandırılacak bölge değil.” Fidan dikilmiĢ, 2016 yılında da koruma altına alınmıĢ, bunu herkesin 

bilmesini rica ediyorum. Ġkincisi; bütçeyle ilgili baktığımız zaman Değerli Murat Bey dedi ki; 

“İzmir yatırımlardan hakkını almıyor. Bütçede de kamu kaynaklarında da 72. sırada.” ġimdi Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ve Ġlçe Belediyelerinin bütçesi zaten bizim vergilerimizden aldığımız bir 

bütçedir.  

MECLĠS BAġKANI: Doğru. 

ERHAN ÇALIġKAN: Devlet vergiyi dağıtırken, bir kanun doğrultusunda nasıl dağıtıyor? 

BüyükĢehirlere normal Ģehirlerden 3 katı, yani BüyükĢehir‟de yaĢayan bir kiĢi normal ilde 

yaĢayanın 3 katı gelir alıyor Devlet‟ten, asıl adaletsiz olan bu. Ama Ġzmir‟de yaĢadığımız için bu 

bizim lehimize iĢliyor, söylediğiniz gibi değil. Ġkincisi; Devlet yatırımlarda Hakkari‟nin ürettiği 

kadar Hakkari‟ye verseydi, Diyarbakır‟ın ürettiği kadar Diyarbakır‟a verseydi, eĢit ülkede geliĢim 

olur muydu? Biz bu konuyu daha öncede tartıĢtık. Aliağa en yüksek vergi ödeyen ilçemiz.                          

Ġl yatırımlarından en yüksek payı alan ilçemiz mi? Değil. Bir eĢitlik, bir adalet sağlamak anlamında 

verdiğiniz kadar değil, eĢit anlamda olabilir. Oradaki eleĢtiriniz ancak Ģu olabilir; “Ġstanbul‟a daha 

çok yatırım yapıyor ama Ġzmir‟e yatırım daha az yapıyor.” eleĢtiriniz ancak bu olabilir. Ama orada 
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da Ģunu söylerim size; Ġstanbul dünya Ģehridir, Ġzmir daha dünya Ģehri maalesef değildir. Ġzmir‟de 

dünya Ģehri… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Ankara‟nın aldığı yatırım… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler.)  

MECLĠS BAġKANI: Dinleyelim.  

ERHAN ÇALIġKAN: ArkadaĢlar tabloya baktığınızda…  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar Hatibi dinleyelim, buyurun. 

ERHAN ÇALIġKAN: Dinlemeyi sevmiyorsunuz. 

MECLĠS BAġKANI: Yok dinliyoruz. 

ERHAN ÇALIġKAN: Rahatsız ettiğinde dinlemeyi sevmiyorsunuz.  

MECLĠS BAġKANI: Erhan Bey buyurun, Erhan Bey buyurun. 

ERHAN ÇALIġKAN: Gelirle ilgili konuda böyle. Ben çok uzatmayacağım. Çünkü Meclis‟e 

geçemeyeceğiz yakında. (3 dakika 25 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Yok geçeriz merak etmeyin, teĢekkür ederiz. Özgür Bey buyurun. Geçeriz, 

yani gayet suhuletle gidiyor, güzel gidiyor, sürelere de uyuyor arkadaĢlarımız sağ olsunlar.  

ÖZGÜR HIZAL: Evet Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis. Meclis baĢında usul yönünden bir 

konuĢma yapmıĢtım Ģimdi de Gündem DıĢı KonuĢmasını yapıyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Biliyorum Özgür Bey, söylemiĢtin… 

ÖZGÜR HIZAL: ġimdi bugün tabii Gündem DıĢı konuĢma hakkımı kullanmayacaktım, ısrarla 

Sayın BaĢkanı bekleyecektim. Çünkü Sayın BaĢkan‟ın da dâhil olduğu, bazı meseleleri Sayın Tunç 

SOYER‟in Meclis BaĢkanı sıfatıyla burada bulunduğu esnada yapmak istiyordum. Umarım yarınki 

Meclis‟e kendileri katılır, yarınki Meclis‟te o konulara değinirim. Ama bazı CHP Meclis Üyesi 

ArkadaĢlarımızın birtakım eleĢtirileri üzerine bugün söz almıĢ bunmaktayım. ġimdi Kıymetli 

ArkadaĢlar, Sayın BaĢkan‟ım konuĢmamın baĢında Ģunu söylemek istiyorum, Sayın Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Tunç SOYER‟in ifadesiyle bunu söylemek istiyorum;                     

“Yalana yalan denir.” Bu Tunç SOYER‟in ifadesi. “Yalana yalan denir.” ġimdi elbette ki siyaset 

yapıyoruz, elbette ki mensubu olduğumuz siyasi partinin ve anlayıĢın haklarını ve hukuklarını 

koruyacağız, elbette ki bu noktada belli söylemler ortaya koyacağız. Ama siyaseti bir; samimi 

yapmak lazım. Ġki; ilkeli yapmak lazım. Üç; bilgiye dayalı ve doğru bilgiler üzerinden yapmak 

lazım. ġimdi, Ģimdi Ġzmir‟de çok uzun yıllardır, ki Ġzmir‟de iktidar sizsiniz son 20 yıldır, 25 yıldır. 

Çok uzun yıllardır Ġzmir‟i yönetenlerin ve Cumhuriyet Halk Partili Ġzmirli siyasetçilerin bir 

rahatsızlığı vardı. Neydi? “Ġzmir cezalandırılıyor, Ġzmir cezalandırılıyor, Ġzmir‟de biz bir Ģeyler 

yapmak istiyoruz ama Hükümet bizi cezalandırıyor.” Bir süre bu rahatsızlık rafa kaldırıldı. Biz de 

umutlandık açıkçası. Dedik ki, “Acaba buradaki bu söylemsel sorun ortadan kalktı mı? Ortak akıl 

denilen meseleyi gerçekten hayata geçirecekler mi?” Ama geldiğimiz süreçte 1000 güne yakın gelen 

süreçte… Çünkü Ģunu gördünüz; artık sürecin sonuna yaklaĢıyorsunuz, artık merdivenler aĢağıya 

doğru inmeye baĢladı, zaman sizin aleyhinize iĢlemeye baĢladı. Ve baktınız biz onlarca, yüzlerce 

vaatte bulunduk ama hiçbirini maalesef ki yerine getiremedik. Bugün Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

personel maaĢlarını ödeme noktasında dahi problem yaĢayan bir Belediye hâline gelmiĢ. O zaman 

ne yaptınız? O raftaki, o raftaki eski rahatsızlığı ve hastalığı tekrar gündeme taĢınız. Yani hastalık 

nüksetti. “Ġzmir cezalandırılıyor.” Bunu söylerken de doğru olmayan yalan ve yanlıĢ bilgiler 

üzerinden Ġzmirlilere yanlıĢ bilgiler veriyorsunuz ve Ġzmirlileri yanıltıyorsunuz. Sayın BaĢkan 

çıkıyor her seferinde Ģunu dile getiriyor, diyor ki; “Merkezi Hükümet‟in İzmir‟de yapılmış, 1 metre 

metro tüneli yok.” Ben de o zaman Ģunu soruyorum; “İzmir Büyükşehir Belediyesi‟nin İzmir‟de 

yapmış olduğu 1 metre karayolu tüneli var mı?” Bana bir tane örneğini gösterin. Var mı? Merkezi 

Hükümet, UlaĢtırma Bakanlığı… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) UlaĢtırma Bakanlığı sizin bütün itirazlarınıza rağmen, bakın sizin bütün 

itirazlarınıza rağmen, sizin bütün engellemelerinize rağmen Konak Tünelleri‟ni yaptı ve size devir 

etti yani Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟ne devir etti ve siz orada daha henüz akıllı trafik sistemini 

bile hayata geçiremediniz. Geçirebildiniz mi? 2 yıl oldu. Bu kadar basit bir konu, tabela bile 

koyamadınız... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Koydular mı? Evet. Büyük, büyük bir geliĢme. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL, Sayın HIZAL… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan toparlıyorum.  
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MECLĠS BAġKANI: Lütfen, lütfen. 

ÖZGÜR HIZAL: Toparlıyorum. ġimdi o zaman, o zaman biz Ģunu söylemeyi hak görürüz 

arkadaĢlar “Yalana yalan deriz.” Eğer siz doğru olmayanı, yanlıĢ bilgileri sırf algı yapmak adına, 

sırf kendi piarınızı oluĢturmak adına bu Ģehri yönetmeye kalkarsanız ve bu Ģehre ve bu Ģehirlilere 

haksızlık yaparsanız, o zaman ben derim ki, siz yalan söylüyorsunuz. Bu da bizim en doğal 

hakkımızdır Kıymetli ArkadaĢlar. Size tavsiyem… Sayın BaĢkan elbette ki burada olsaydı kendisine 

de söyleyecektim. Bilgiye dayalı konuĢulması, birtakım magazinsel, birtakım magazinsel söylemler 

ve bilgiler üzerinden siyaset yapmak doğru değildir. ġimdi bir taraftan çıkıp, sosyal devlet 

anlayıĢından ve sosyal demokrasiden bahsedeceksiniz, Sosyal Belediyecilikten bahsedeceksiniz, öte 

yandan çıkıp, Ġzmir‟den alınan vergiler Ġzmir… Ġzmir‟den alınan vergiler Ġzmir‟e geliyor arkadaĢlar 

hiç endiĢe etmeyin. Bugün, bugün yine sizin çok eleĢtirdiğiniz ama kullanırken keyif aldığınız ve 

içinizden “Ġyi ki yapıldı” dediğiniz Ġzmir-Ġstanbul Otoyolu Ġzmir‟in bir projesi arkadaĢlar, Ġzmir‟in 

bir projesi. 20 yıldır yönetilen, sizin tarafınızdan yönetilen Ġzmir‟e Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: 20 yıldır sizin tarafınızdan yönetilen Ġzmir‟e yılda 1 milyon turist geliyor. Bunun 

sorumlusu kim? Bunun sorumlusu sizsiniz. Bu turist sayısını arttırmak için yapılan yatırımlar. 

ġimdi, Ģimdi Kıymetli ArkadaĢlar son olarak bir Ģey daha söyleyeceğim. Cumhur Ġttifakı Meclis 

Üyesi ArkadaĢ… Pardon düzeltiyorum, Cumhur Ġttifakı Belediye BaĢkanı ArkadaĢlarımızın Meclise 

katılımıyla ilgili bir eleĢtiri geldi. EleĢtiriyi yapan arkadaĢa Ģu tavsiyede bulunuyorum; kendisi 

bugün Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟ni yöneten Sayın SOYER‟in 10 yıllık Seferihisar Belediye 

BaĢkanlığı performansında BüyükĢehir Devam Çizelgesine bir bakmasını rica ediyorum, 

saygılarımı sunuyorum. (7 dakika 52 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederiz Sayın HIZAL. Söz vereceğim, son olarak Sayın 

KÖKKILINÇ‟a söz vereceğim, Gündem DıĢını bitiriyorum arkadaĢlar. Fakat geçmiĢ dönemdeki 

meseleyi yani Meclis devamlılığıyla ilgili meseleyi, o bitmiĢ oradaki olan bir hikâye ama. Sayın 

BOZTEPE benim KarĢıyaka Meclisi‟nde ki o doğru değil, rakamları getireceğim ona o doğru değil, 

herhalde kendilerine yanlıĢ bilgi veriliyor. Ben Meclis‟e mümkün olduğunca katılmaya çalıĢıyorum, 

her Meclis‟e değil ama katılmaya çalıĢıyorum. Dolayısıyla Sayın BOZTEPE‟nin oradan bana 

yönelik bir atıfta bulunması üzerine arkadaĢlarımız yanıt verdiler. Hani Ģunu söylemeye 

çalıĢacağım, Ģunu söylemeye çalıĢacağım, bu tür sözler için söylenen… Benim usulle ilgili 

söylemek istediklerimi oraya çekmiĢ olmanız mümkündür. Ama Özan Bey‟in de söylediği 

düĢünülürse yani “Eğer eviniz camdansa, komşunuza taş atmayacaksınız.” Buyurun Sayın 

KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım ben öncelikle Aliağa Meclis Üyemize yanıt vermek 

istiyorum. ġimdi 768 milyon liranın ne Ģekilde oluĢtuğu noktasında bir sorusu oldu. Ben kendisine 

açıklayayım; dediği gibi ihale bedeli KDV dâhil 456 milyon 658 bin 637 Euro KDV dâhil tünel 

yapımı, hatların yapımı, ray döĢenmesi bunların bedeli. Bunun dıĢında tabii ki bununla kalınmıyor. 

Trenlerin de bir alım bedeli var. 120 araçların tahmini bedeli adedi 2,6 milyon Euro‟dan olmak 

üzere 312 milyon Euro da trenlerin bedeli olarak belirlenmiĢ, Bürokrasimiz tarafından. Dolayısıyla 

toplamda 768 milyon 658 bin 637 milyon Euro bugün Buca Metrosu‟nun maliyeti. En önemli Ģeyi 

söyleyeyim esasında, biz 4 yıl boyunca hiçbir Ģey ödemeyeceğiz. Buradaki en önemli baĢarımız 

uluslararası finansmanın sağlanmasıdır. 4 yılın sonunda da esasında ilk ihaleye konu olan inĢaatın, 

yapımın tamamlanmasını umut ediyoruz. Dolayısıyla Ġzmir tarihinin en büyük yatırımıdır. Bugün 

dövize gelen farkları dikkate aldığımızda, inĢaat malzemelerine gelen farkları aldığımızda, demir-

çeliğe gelen fark bedellerini göz önünde bulundurduğumuzda, en önemlisi elektriğe gelen farkları 

göz önünde bulundurduğumuzda, bugünün ekonomik koĢullarında Türkiye için örnek bir yatırımdır. 

„„KeĢke Türkiye, Ġzmir gibi olsa‟‟ diyelim. Sanırım bu konudaki yanıtımız yeterlidir ama yine 

bürokrasimiz de bu konuyla ilgili belki gelecek Meclis‟te bir sunum yapabilirler. ġimdi Meclis‟in 

salt çoğunluğu isterse, bir Belediye Meclis Üyesinin devamsızlık sebebiyle karar verebilir yani 

Meclis Üyeliğinin düĢmesine karar verebilir. Biz 3. yılımızı neredeyse tamamlıyoruz. Ben Kiraz 

Belediye BaĢkanımızı sadece ilk sene bütçe görüĢmelerinde Meclis‟te gördüm, onun dıĢında hiç 

görmedim. Dediğiniz gibi söylemlerinizle, eylemlerinizin bir olması lazım. Cumhuriyet Halk Partili 

Belediye BaĢkanlarımız, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız ve Belediye Meclis Üyelerimiz de 

Kiraz Belediye BaĢkanımız gibi devamsızlığı olan hiçbir üyemiz yoktur. Resmi kayıtlarda, 
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Tutanaklarda bu sabittir istenirse bu da gösterilir kendilerine. Evet, Ġzmir gerçekten bu sene, 2021 

yılı için 133 milyar vergi kazandırdı Devlet‟e ama geriye ne yazık ki %2,60‟ını alabiliyor, 3,5 

milyar. Bu da resmi kayıtlardan hem CumhurbaĢkanlığı kayıtlarından, hem de Maliye ve Hazine 

Bakanlığı‟nın kayıtlarından elde ettiğimiz verilerle söylediğimiz konular. Belki Ġstanbul‟dan örnek 

gösterildi. Evet, Türkiye‟ye kazandırdığımız vergiler ülkemizin bütünlüğü noktasında ihtiyacı olan 

baĢka bölgelerde de kullanılacaktır buna bir itirazımız yok ama Trabzon‟a %83 civarında verilirse, 

AK Partili bir il‟e. Yine aynı Ģekilde Konya‟ya %40‟lar civarında verilirse, insaf demek lazım. 

%2,60 geriye gelen yatırım, maalesef Ġzmir‟in cezalandırıldığına en güzel örnektir, en büyük 

delildir. Merkezi Ġdareden alınan paylar da arkadaĢlarım söylediler, zaten kanunen verilmesi 

gereken paylardır. Burada Merkezi Hükümet‟in en küçük bir zaten takdir hakkı, takdir yetkisi 

yoktur. Ama yatırımlarda takdir hakkı vardır, takdir yetkisi vardır ve bunu Ġzmir aleyhinde 

kullanmaktadır. Ben Meclis Üyemizi, BaĢkanımızı yalancılıkla itham etmesinden çok büyük bir… 

Grubumuz adına rahatsızlık duyduğumuzu ifade etmek isterim. BaĢka türlü ifade edilebilir. Yalancı 

demek hakaret etmektir, kiĢilik haklarını ihlal etmek demektir. Bakın Merkezi Hükümet nasıl 

engelliyor Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin eylemlerini, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanımız 

bunu söylemiĢtir. Ġzmir Merkezi Hükümet tarafından engellenmektedir. “Yalan söylüyor.” diyor 

arkadaĢlarımız, yalan söylemiyor. Bakın nasıl engelleniyor? Elektrik fabrikasını satın almamız 

engelleniyor, depremzedelerin mağduriyetini giderecek kredi onayı aylardır bekliyor, Ġzmirlinin 

ekonomik koĢullarda günübirlik tatil yapmasına engel olunuyor, kentsel dönüĢüm mağduriyetini 

giderecek teklife yanıt verilmiyor, iskele için izin baĢvurusuna 5 yıldır yanıt verilmiyor, 3 yıldır 

Ģantiye alanı tahsis edilmiyor, Belediyeye bile tahsis yapılmıyor. Konak‟ta ahĢap iskele için 2 yıldır 

izin verilmiyor, vapurlarımız için yanaĢma yeri verilmiyor.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ toparlar mısınız?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bitiriyorum. Mezarlık yeri için arkadaĢlarımız tartıĢtılar, 5 yıldır tahsis 

bekleniyor. Çevre ilçelerin ulaĢım sorununu çözecek projelere vize verilmiyor, enkaz atıklarını 

ekonomiye kazandıracak onay gelmiyor, çevre tesisine 2 yıldır onay verilmiyor, 100. Yıl Anıtına 

izin verilmiyor, UKOME‟nin iĢleyiĢine yasal olarak müdahale edip, UKOME‟nin karar verme 

yetkisi ele geçiriliyor, Merkezi Hükümet tarafından alınıyor. Ambulanslara Trafikte Öncelik Projesi 

ne yazık ki sağlanmıyor, engelleniyor, 7 yıldır iskeleler Belediyeye devredilmiyor. AK Partili 

Meclis Üyelerimiz eğer isterlerse bunların tüm yazıĢmalarını kendilerine verelim, bizzat kendileri 

de araĢtırsınlar, teĢekkür ediyorum. (6 dakika 3 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim. Değerli Meclis Üyelerimiz, Ģimdi Meclisimizin 

Gündemine devam ediyoruz.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Söz isteyen var, Sayın BaĢkan‟ım söz isteyen var. 

MECLĠS BAġKANI: Hayır, ben söz vermeyeceğimi söyledim Değerli ArkadaĢlar. Söz 

vermiyorum Değerli ArkadaĢlar, söz vermiyorum, söyledim arkadaĢlar yapmayın. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ne söyledin yahu? Adam kalktı, siz görmediniz. 

MECLĠS BAġKANI: Hayır arkadaĢlar ben söyledim son olarak… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar söz vermiyorum lütfen, devam 

ediyoruz. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Yarın, 

yarınki, yarınki Meclis‟te konuĢursunuz, söz vermeyeceğim arkadaĢlar bakın yapmayın, yapmayın, 

lütfen germeyin. Yarınki Meclis‟te vereceğim sözünüzü, yarınki Meclis‟te söz önce size vereceğim, 

söz. Değerli KardeĢim yarınki Meclis‟te söz, önce size vereceğim Erol Bey tamam. Yani… Tamam, 

sıkıntı yok yarın notumu da aldım eğer Meclis‟i ben yönetirsem ya da BaĢkan… Önce ben 

vereceğim tamam mı? AnlaĢtık mı? Eyvallah. ArkadaĢlar devam edelim Meclisimize. ġimdi, 

Değerli ArkadaĢlar, Değerli Meclis Üyelerimiz Gündemimize devam ediyoruz. Bir rakam 

vereceğim, ne kadar tuttu ağabey? Değerli ArkadaĢlar, Gündem DıĢı KonuĢma Taleplerimiz                   

45 dakika tutmuĢtur. Hiçbir kısıtlama da olmadı insanlar konuĢtu. Sonuçta 45 dakikada tamamladık. 

Demek ki olabiliyormuĢ teĢekkür ederim Meclis‟teki tüm arkadaĢlarıma. Buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım Meclis‟e bilgi verilecek, evet. 
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III. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELLERE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

MECLĠS BAġKANI: Bir bilgilendirme var Değerli ArkadaĢlar onu okumak durumundayız, 

buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22. maddesinin 1. fıkrasında 

"BüyükĢehir belediyesi personeli büyükĢehir belediye baĢkanı tarafından atanır. Personelden 

müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk toplantıda büyükĢehir belediye meclisinin bilgisine sunulur." 

denilmektedir. Buna göre, naklen tayin olan Eser ATAK Genel Müdür Yardımcısı kadrosuna, 

naklen tayin olan Ertan DĠKMEN Kalite ve Kurumsal GeliĢim Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Daire 

BaĢkanı kadrosunda görev yapan Güler SAĞIT Bilgi ĠĢlem Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Bilgi 

ĠĢlem Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Belma ÖZEġ Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanı 

kadrosuna, Destek Hizmetleri Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Semih KÖK Yapı 

Tesisleri Dairesi BaĢkanı kadrosuna, UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan 

Mustafa Ceyhun MĠNARECĠ Otobüs ĠĢletme Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Otobüs ĠĢletme Dairesi 

BaĢkanı kadrosunda görev yapan Hakan UZUN UlaĢım Planlama Dairesi BaĢkanı kadrosuna, 

UlaĢım Teknolojileri Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Çağrı ÇELĠK Strateji GeliĢtirme 

Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Strateji GeliĢtirme Dairesi BaĢkanı kadrosunda görev yapan Cemal 

METE Mali Hizmetler Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Burhan 

ERGÜL UlaĢım Yatırımları Dairesi BaĢkanı kadrosuna, Eğitim ve Ġdari ĠĢler ġube Müdürü 

kadrosunda görev yapan Adnan Yavuz ÖZĠZMĠRLĠLER ĠĢ Güvenliği ve Sağlık ġube Müdürü 

kadrosuna, ĠĢ Güvenliği ve Sağlık ġube Müdürü kadrosunda görev yapan Ömer ÇĠÇEKDAĞ Ġç 

Kontrol ġube Müdürü kadrosuna, ġube Müdürü kadrosunda görev yapan EĢref SOYSAL 

Reklam Yönetimi ġube Müdürü kadrosuna, Güney Atölyeler ġube Müdürü kadrosunda görev 

yapan Sinem ÇALIġKANER ZENGĠNOBUZ Doğrudan Temin ġube Müdürü kadrosuna, Ġdari 

ĠĢler ġube Müdürü kadrosunda görev yapan Zeki BEREK Garaj Hizmetleri ġube Müdürü 

kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Aysun KIRBAġ Eğitim ve Ġdari ĠĢler ġube Müdürü 

kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Uğur CANBULAT Periyodik Bakım ġube Müdürü 

kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Hüseyin TAġTAN Kuzey Otobüs ĠĢletme ġube Müdürü 

kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Ercan DENĠZLĠOĞLU Mali ve Ġdari ĠĢler ġube 

Müdürü kadrosuna, Tekniker kadrosunda görev yapan Hande AKYÜZ Bilgi ĠĢlem Ġdari ĠĢler 

ġube Müdürü kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Sevil DURMAZ Gelirler ve Finansman 

ġube Müdürü kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Selçuk VAROL Bütçe ġube Müdürü 

kadrosuna, Uzman kadrosunda görev yapan Erdinç KIRGÖZOĞLU Muhasebe ġube Müdürü 

kadrosuna, ġef kadrosunda görev yapan Fatma ATALAY Ġhale ĠĢleri ġube Müdürü kadrosuna, 

ġef kadrosunda görev yapan Selim DURMAZ Ġdari ĠĢler ġube Müdürü kadrosuna, Mühendis 

kadrosunda görev yapan Fadime Tunca UYAN Ġdari ve Mali ĠĢler ġube Müdürü kadrosuna, 

Mühendis kadrosunda görev yapan Bilgen AKIL Kalite Yönetimi ġube Müdürü kadrosuna, 

Mühendis kadrosunda görev yapan Nurtaç KAÇAMAK ÇĠMEN Proje GeliĢtirme ve Ġnovasyon 

ġube Müdürü kadrosuna, Mühendis kadrosunda görev yapan Okan ULAY Enerji ve Çevre 

Yönetimi ġube Müdürü kadrosuna, Tekniker kadrosunda görev yapan Nadir DEMĠRSOY Akıllı 

UlaĢım Sistemleri ġube Müdürü kadrosuna, Teknisyen kadrosunda görev yapan Özcan KAYA 

Merkez Otobüs ĠĢletme ġube Müdürü kadrosuna atanmıĢtır. Meclisimizin bilgilenmelerini arz 

ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve 

Eğt.Dai.BĢk.E.58555/E.612872) 

MECLĠS BAġKANI: Devam edelim. Bir bilgilendirmemiz daha var.  

DĠVÂN KÂTĠBĠ: 5216 sayılı BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22. maddesinin 1. fıkrasında 

“BüyükĢehir belediyesi personeli büyükĢehir belediye baĢkanı tarafından atanır. Personelden 

müdür ve üstü unvanlı olanlar ilk toplantıda büyükĢehir belediye meclisinin bilgisine sunulur.” 

denilmektedir.  Buna göre, Ġdaremize naklen tayin olan Yıldız DEVRAN Daire BaĢkanı 

kadrosuna atanmıĢtır. Meclisimizin bilgilenmelerini arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir 

BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (ESHOT-Ġnsan Kay. ve Eğt.Dai.BĢk.E.62394/E.614012) 

 

IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 



 37 

MECLĠS BAġKANI: Peki Değerli Meclis Üyeleri bilgilendirmeleri yaptık. ġimdi BaĢkanlık 

Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin GörüĢülmesi bölümüne giriyoruz. Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım Gündem Meclis Üyelerimize dağıtıldığı için madde 

baĢlıklarıyla okunarak görüĢülsün ve oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Gündem daha 

önceden dağıtıldığı için madde baĢlık… Buyurun Sayın BOZTEPE. 

HÜSNÜ BOZTEPE: ġimdi Sayın BaĢkan uzun süreden beri tabii ki karĢılıklı anlaĢmalarımız 

olduğu için konuĢmalarımızda ve her seferinde de Gündem dağıtıldığı için… Oysa Gündem‟de 

sadece baĢlıklarla ilgili konu var. Yani Gündem dağıtıldığı için değil, bu Meclis Karar alıyor. 

Gündem dağıtıldığı için Gündem‟de konu baĢlıkları var, Önergenin tamamı yok. Aslında Meclis‟te 

Önergenin tamamı okunması gerekiyor ve Yasa bunu emrediyor. Fakat Meclis olarak oybirliğiyle 

karar alındığı zaman bunda sıkıntı çıkmıyor, o yüzden bundan sonra konuĢulurken Gündem 

dağıtıldığı için değil. Bunu oylayabilirsiniz ve biz de kabul ederiz. Yani sanki Gündem dağıtıldığı 

için… 

MECLĠS BAġKANI: Ne söyleyelim onu söyleyin. 

HÜSNÜ BOZTEPE: ġunu söylemeyeceksiniz yani; Gündem dağıtıldığı için değil. BaĢlıklar 

halinde oylanmasını oylamaya sunarsınız, oybirliğiyle kabul ederiz geçer. (50 saniye) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım nasıl söyleyeceğimizi… Özür diliyorum söz almak 

istiyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun, buyurun Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bu konuyla ilgili nasıl ifade edeceğimizi biz kendimiz karar veririz. Biz bir 

öneride bulunuyoruz, Meclis‟e oylatıyorsunuz ve burada bir karar veriliyor. 

MECLĠS BAġKANI: Ama o amacın hasıl olması için bir ortak cümle. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Esasına bakarsanız, Ģu anda bakın Gündem bütün Meclis Üyelerinin elinde 

mi? Bu ne demek? Dağıtılması demek değil mi? Demek ki Gündem dağıtılmıĢ, özet hallerinde de 

yayınlanmıĢ değil mi? Bütün Meclis Üyelerine maille de gittiğine göre dolayısıyla Gündem 

dağıtılmıĢ, yayımlanmıĢ Gündemle ilgili bütün Meclis Üyelerimiz bilgi sahibidir. Biz ne diyoruz? 

“Madde baĢlıklarıyla görüĢülsün, değerlendirilsin, oylansın.” diyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Evet. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bunda yanlıĢ bir Ģey yok. Meclis ÇalıĢmaları Yönetmeliği‟nde de; 

“Gündem maddeleri okunarak görüşülür, oylanır.” diyor. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Doğru söylüyor. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ama bu özet halinde mi olur? Yoksa tamamı mı okunuyor? Bu bir yorum 

meselesidir. Madde baĢlıklarıyla da okursunuz, özet de okursunuz veya tamamını okursunuz. 

Burada Meclis, buradaki boĢluğu oylamayla gideriyor, madde baĢlıklarıyla görüĢülecek ve 

oylanacak bu kadar. 

MECLĠS BAġKANI: Tamam bunu… Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bundan sonra da ben bu Ģekildeki ifademi değiĢtirmeyeceğim. (1 dakika 

11 saniye) 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan... 

MECLĠS BAġKANI: Bunu tartıĢmamıza gerek yok herhalde. Buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan tartıĢmamız gerekiyor. 

MECLĠS BAġKANI: Hayır, Ģimdi… Söz vereceğim bir dakika. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan böyle bakın, böyle, böyle bir tabir olmaz. 

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar, bir müsaade... 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bakın, Gündemde yazıldığı Ģekilde. Gündemde ne yazılmıĢ? 

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Özeti yazılmıĢ. Ben burada gerisinin ne olduğunu, bu maddede ne 

olduğunu… Bana sen bu Önergeyi vermiĢ misin? Bütün Meclis Üyelerinde bu Önerge var mı?                         

1 saat önce Grup, Gruba dağıtılıyor benim onları inceleyebilmem mümkün değil. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE ne öneriyorsunuz?  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sadece ben Ģunu söylüyorum, diyorum ki Sayın BaĢkan; yine baĢlıklar 

halinde oylayalım ama dağıtıldığı için… Yani biz de bunu son zaten 1 yıldır, 6-7 aydır bunu 

söylemeye baĢladık, daha önceleri böyle söylemiyorduk. Girin geçmiĢteki, 1,5 sene önceki 
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konuĢmalarınızı, söylemleriniz böyle değildi.  

MECLĠS BAġKANI: Gündemdeki… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Konu baĢlıkları halinde, konu baĢlıkları halinde oylanmasını deyin sıkıntı 

yok. (42 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Gündemdeki maddelerin, Gündemdeki maddelerin konu baĢlıkları halinde 

görüĢülüp oylanmasını Meclisin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Amaç hasıl oldu mu arkadaĢlar?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yani. Evet… 

MECLĠS BAġKANI: Peki, tamam. TeĢekkür ederim, buyurun. 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. ve 2. maddenin doğrudan oylanmasını istiyoruz. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli Meclis 

Üyeleri 1 ve 2 no’lu Önergelerin doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3. madde Hukuk Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 3 no’lu Önergenin 

Meclisimizin Hukuk Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4, 5 ve 6 Hukuk – Kent Konseyi, 7 ve 8‟le birlikte. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 4, 5, 6, 7 ve 8 doğru 

mu? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet efendim.  

MECLĠS BAġKANI: 4, 5, 6, 7 ve 8 no’lu Önergelerimizin Hukuk – Kent Konseyi 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 9, Hukuk – UlaĢım. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 9 no’lu Önergenin 

Hukuk – UlaĢım Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 10, 11, 12 Hukuk Komisyonu. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 10, 11 ve 12 no’lu 

Önergelerin Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Sosyal Hizmetler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 13 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Sosyal Hizmetler Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Kooperatif – Tarım. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 14 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Kooperatifler… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tarım. 

MECLĠS BAġKANI: Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 15?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Kooperatif – Tarım. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 15 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Kooperatifler – Tarım, Orman ve Hayvancılık Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 16 ve 17, Bütçe – Hukuk – Kooperatif – Denizcilik. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 16 ve 17 no’lu 

Önergelerin Plan ve Bütçe – Hukuk – Kooperatifler – Deniz ve Kıyı Alanları Komisyonlarına 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

18? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk, acil. 

MECLĠS BAġKANI: 18 no’lu Önergenin Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 
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Acil kaydıyla Hukuk… Pardon, evet Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla. 

MECLĠS BAġKANI:  Söyledim acil diye, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 19, Bütçe – Eğitim, Kültür. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 19 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Sosyal Hizmetler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 20 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Sosyal Hizmetler Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Sosyal Hizmetler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 21 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Sosyal Hizmetler Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Tüketici. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 22 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 23 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 24? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Tüketici. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 24 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 25, 26, 27, 28 Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 25, 26, 27 ve 28 

no’lu Önergelerin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 29? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Hukuk. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 29 no’lu Önergenin 

Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 30? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 30, 31, 32, 33, 34, 35 Ġmar. 

MECLĠS BAġKANI: 30, 31, 32, 33, 34 ve 35 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havale edilmesini, Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 

Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 36? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 36, 37 Ġmar, acil. 

MECLĠS BAġKANI: 36 ve 37 no’lu Önergelerin acil kaydıyla Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonumuza havale edilmesini, Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 

Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 38? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 38, Hukuk. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk ve Ġmar, özür diliyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 38 no’lu Önergemizin Ġmar ve 

Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 39? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 39, 40 Ġmar. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 39 ve 40 no’lu 

Önergelerimizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 41? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: 41, Ġmar – Kentsel DönüĢüm – Afet Deprem. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 41 no’lu Önergenin 

Ġmar ve Bayındırlık –  Kentsel DönüĢüm – Deprem ve Afet Komisyonlarına gönderilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 42? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 42 no’lu Önergenin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 43? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Ġmar. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 43 no’lu Önergenin 

acil kaydıyla Ġmar ve Bayındırlık Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 44? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 44 no’lu Önergenin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 45? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre – UlaĢım. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 45 no’lu Önergenin 

Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – UlaĢım Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 46? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 46 no’lu Önergenin 

doğrudan kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 47? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 47 ve 48 acil kaydıyla Bütçe – Hukuk – ġirketler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 47 ve 48 no’lu 

Önergelerin acil kaydıyla Plan ve Bütçe – Hukuk – ġirketler Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 49? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla, Bütçe – Hukuk – Kültür – DıĢ ĠliĢkiler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 49 no’lu Önergenin 

acil kaydıyla Plan ve Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Avrupa Birliği ve DıĢ 

ĠliĢkiler Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 50? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe. 

BURÇĠN KEVSER TOURCHIAN: Pardon. 

MECLĠS BAġKANI: Pardon, özür dilerim. Sayın TOURCHIAN, Sayın TOURCHIAN buyurun, 

buyurun. 

BURÇĠN KEVSER TOURCHIAN: Tamam, tamam. ġimdi görüĢtüm 50. maddenin… 

MECLĠS BAġKANI: 50. maddenin acil kaydıyla Bütçe Komisyonuna Sayın TOURCHIAN? 

BURÇĠN KEVSER TOURCHIAN: Aile Komisyonuna da. 

MECLĠS BAġKANI: Aile ve Çocuk Komisyonuna?  

BURÇĠN KEVSER TOURCHIAN: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Peki. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Uygundur, uygundur. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın ġAHĠN? Sayın KÖKKILINÇ? Sayın SEVĠNÇ? 50 no’lu Önergenin 

acil kaydıyla Plan ve Bütçe – Aile ve Çocuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 51? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Engelsiz Ġzmir – Eğitim. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 51 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Engelsiz Ġzmir – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

52? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 52 no’lu Önergenin 
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Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 53? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Çevre – Tüketici. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 53 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Çevre ve Sağlık – Tüketiciyi Koruma Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 54?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 54, 55, 56 Ġmar. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 54, 55 ve 56 no’lu 

Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 57? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Eğitim.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 57 no’lu 

Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 58?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Eğitim, 59‟la birlikte. 

MECLĠS BAġKANI: 58 ve 59 no’lu Önergeler… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Ġmar ve Bayındırlık 

– Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza havale edilmesini Meclisimizin oylarına 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 60?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Aile ve Çocuk. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 60 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Aile ve Çocuk Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

61? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 61 no’lu Önergenin 

Hukuk Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 62? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Hukuk – Kültür – Kent Konseyi. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 62 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe – Hukuk – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor ve Toplumsal… Kent Konseyi özür 

dilerim… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kent Konseyi. 

MECLĠS BAġKANI: Kent Konseyi Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 63? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 63 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 64? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe acil kaydıyla. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 64 no’lu Önergenin 

Plan ve Bütçe Komisyonumuza acil kaydıyla havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. ġimdi devam ediyoruz Gündemimize arkadaĢlar. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Okunarak alınacak sanırım iki Önerge var.  

MECLĠS BAġKANI: Efendim? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 2 okunarak alınacak Önergemiz varmıĢ, buyurun. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Gitti, gitti evet. Siz devam edin, okuyun. 

 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Gençliği her seviyede güçlendirip kendi toplumlarını Ģekillendirme ve 

geliĢtirmede gençlerin daha aktif katılımcılar olmaya teĢvik edilmesi, gençlerin ve gençlik 

örgütlerinin toplumda oynadığı önemli ve aktif rolü iĢaret etmek üzere tasarlanmıĢ etkinlik ve 

projelerin yürütülmesi amacıyla her yıl farklı Avrupa kentlerine verilen bir unvan olan “Avrupa 

Gençlik BaĢkenti (AGB)” unvanını kentimize kazandırmaya yönelik baĢvuru çalıĢmaları 
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yapılmaktadır. Avrupa genelindeki 104 Ulusal Gençlik Konseyi ve Uluslararası Sivil Toplum 

KuruluĢlarının içinde bulunduğu bir platform olan Avrupa Gençlik Forumu tarafından verilen 

bu unvana Avrupa Birliği ya da Avrupa Konseyi üyesi ülkelerin her bir belediyesi ya da 

Belediyeler Birliği baĢvuruda bulunabilmektedir. Hazırlık süreci, Gençlik Örgütleri Forumu 

Derneği ile kentimizdeki gençlik örgütleri ile beraber yürütülmekte olup, son baĢvuru tarihi olan 

21 ġubat 2022 tarihinde baĢvuru gerçekleĢtirilecektir. Söz konusu süreçte Meclis Heyetimizin 

desteklerinin sağlanabilmesi ve olumlu görüĢ yazısının verilebilmesi hususunu Sayın Meclis 

Heyetinin Onaylarına arz ederim. Mustafa ÖZUSLU. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.617326)  

MECLĠS BAġKANI: Evet, Değerli ArkadaĢlar ilgili Önergeyle ilgili… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe – Hukuk. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 65 no’lu Önergenin 

acil kaydıyla Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, diğerini okuyalım. 

 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığı Kadın ÇalıĢmaları ġube Müdürlüğünün 

ÇalıĢma Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik taslağının 5393 Sayılı Belediye Kanununun 

18/m maddesi uyarınca görüĢülmesi hususunu Sayın Meclisin tensiplerine arz ederim. Mustafa 

Tunç SOYER. (Sosyal Prj.Dai.BĢk.E.616385) 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe – Hukuk 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 66 no’lu Önergenin 

acil kaydıyla Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Buyurun Sayın KÖKKILINÇ 5. maddeye 

geçiyoruz. 

 

V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Komisyonlardan gelen Raporlar. 1. madde oyçokluğuyla geçmiĢ, 

Komisyondan geldiği Ģekliyle diyelim. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? 

BURÇĠN KEVSER TOURCHIAN: Fikret Bey konuĢsun. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? 

ÖZGÜR HIZAL: Fikret Bey söz alacak… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Fikret Bey buyurun, buyurun. 

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Değerli Hazırun hepinize iyi akĢamlar diliyorum. Sayın 

BaĢkan‟ım bu bizim Bornova Belediyesi‟yle BüyükĢehir Belediyesi‟nin ortaklaĢa… Tabii orada                

3 tane de dernek var ve onlarla birlikte yapacağımız Bornova Kültür Projesi adı altında, Bornova 

Kültür Adası Projesi adı altında, Bornova‟daki bu kültürün ve sanatın iĢte dünya miraslarına girmesi 

veya tanıtılması amacıyla… Burada bizim dikkatimizi çeken en çok Ģey oldu. Tabii Belediyemize 

düĢen görevler ve derneklerin yapacakları ve derneklerin bu manadaki iĢlevleri nelerdir? Birincisi; 

Hizmet Sektörü Olarak ÇalıĢanlar Derneği. Bu dernek, bu Protokol bize biliyorsunuz Ocak ayında 

geldi, dernek ġubat‟ın 7‟sinde kuruldu. Yani bize öncesinde Protokol‟e konu olan dernek o an için 

kurulmamıĢ ve yeni kurulmuĢ bir dernek. Herhalde ısmarlama ihtiyaca binaen bir dernek olmuĢ. 

Ġzmir Levantenler Derneği. Bu dernekte yanılmıyorsam 13-15 tane üyesi vardır herhalde.  Bir de 

Dünya Kenti Ġzmirliler Derneği. Biraz sonra bu dernekle ilgili de bizim tereddüdümüzde oluĢan 

konuyu da dile getireceğim. ġimdi BüyükĢehir Belediyesi ne yapacak? BüyükĢehir Belediyesi yetki 

alanlarındaki rotalarda kentsel tasarım, sokak sağlıklaĢtırılma, mobilya ve benzerlerini yapacak 

Bornova‟da, müze ve galeri kalıcı ve geçici sergiler açacak. Bornova Belediyesi bu derneğe bir tane 

tahsis yapıyor, ki tahsisi henüz kendi Bornova Belediyesi Meclisi‟nde görüĢmemiĢ. Biz BüyükĢehir 

Belediyesi olarak bu tahsisi burada oyluyoruz. Yani kendi Meclis‟inde almadığı bir kararı, biz 

burada ivedilikle Ocak Ayında hatta bunu yapıyoruz. Hâlihazırda da bunu bizim Hukuk Komisyonu 

nasıl fark etmiyor böyle bir konuyu, bizim Gündemimize ne kadar ihtiyatı olarak getirdiği tartıĢılır. 

Demek ki biz bundan sonra Hukuk‟tan gelen konulara özellikle çok dikkat etmemiz lazım. Sonra 

proje kapsamında Belediye‟nin arĢivini açıyoruz, bu derneklere. Yani bunu biz Sivil Toplum 
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Örgütlerine çok yapar hale geldik. Bu, bizim arĢivimiz, bu kadar kıymetliyse ki bu mutlaka 

kıymetli, bütün kesimlerin yararlanacağı bir hale getirelim o zaman bir kültür platformu olarak 

herkes girsin, görsün. Yoksa TARKEM‟e sunduğumuz bu sanata dair olan yerlere TARKEM 

ulaĢıyor, Ģimdi bu Levantenler Derneği ulaĢacak. Bu da ne kadar bizim Belediyemizin bu bilgileri 

aktarması doğru, tartıĢılır. Bütün bunların üzerinden baktığında evet, buranın da teĢrifatını biz 

yapacağız BüyükĢehir Belediyesi olarak. Bu kadar önemli bir görev yeri almıĢız. Peki, bu dernekler 

ne yapacak? Derneklerin yapacağı sadece fikir altyapısı ve sekretaryasını yapacaklar. Yani bizim                

30 bine yaklaĢan çalıĢanımızın içinde hiç mi yok bunu yapabilecek? Bu da ayrı bir tartıĢma konusu. 

„„GiriĢimcilik kapasitesi ve ekonomisi konularında ulusal ve uluslararası kaynak ve hibeye 

baĢvuracak‟‟ diyor, burada da enteresan bir durum çıkıyor. Çünkü bu üç derneğin bir kamu 

niteliğinde dernek olmadığı için hibe programlarına baĢvuramaz. ġimdi Hukuk Komisyonu bu 

bizim Protokol‟ün içerisinde bu alınacak olan hibenin nasıl paylaĢılacağını bilmiyoruz, yok. Belki 

dernekler kendi arasında, ki 3 dernek kavga çıkar herhalde bu hibeyi paylaĢırken. Diyelim ki 

almadılar? Peki, biz bunlara bir tahsis yaptık. Ne olacak bu Gayrimenkul? Yani bunun bu kısmından 

baktığında yani baĢlı baĢına çok böyle bizim Belediyemizin asli görevini yapabilecekken iĢin içine 

3 tane alakasız bir dernek vasıtasıyla bu iĢi yapmaya gayret ediyoruz. ġimdi Hizmet Sektörü 

ÇalıĢma Derneği‟ne bakıyorum tabii ġubat‟ta kuruldu. Yani Protokolümüzün… Daha iĢte yeni 

oylayacağız ve Meclis‟e geldiğinden 1 ay sonra kurulmuĢ. Amaçlar içerisinde mutfak, bar, servis 

çalıĢanları, müzisyenleri ve iĢletmenin temsilcileriyle masaya oturup çözüm bulacakmıĢ. Bu 

Bornova‟nın tanıtımıyla ne kadar ilgili olduğunu çok anlamadım. Herhalde ısmarlama bir dernek 

olduğu için hâlihazırda hızlı bir görev tanımı olmuĢ. Hani buraları da ne kadar kıymetli tartıĢılır. 

ġimdi geldik Dünya Kenti Ġzmirliler Derneği‟ne. Bu Derneğe de baktığımız da, bu Dernek 

muhtemelen yeni kurulmuĢ hiçbir faaliyeti yok ve bununla ilgili olarak da Ġzmir‟i temsil etmek 

için… BaĢkan‟ım dinliyor musunuz? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan size, size hitap ediyor, BaĢkan‟a hitap ediyor. 

FĠKRET MISIRLI: Buradan konuĢuyorum BaĢkan‟ım.  

ÖZGÜR HIZAL: BaĢkana hitap edeceksin. 

FĠKRET MISIRLI: Ben BaĢkan‟a hitap ediyorum da… 

MECLĠS BAġKANI: Özür dilerim. 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan dinlemediği için ben o yüzden…  

MECLĠS BAġKANI: Fikret Beyciğim özür dilerim, baĢka bir not vardı. Buyurun özür dilerim, çok 

özür dilerim. 

FĠKRET MISIRLI: Tamam. ġimdi Ġzmirlilerin kurduğu, diyelim ki bir derneğimiz var ve bu 

Derneğin de baktığında amacı Ġzmir ve Avrupa arasında siyasi ve kültürel iliĢkileri sağlamak. Yani 

siyasi dediğin zaman neyin, hangi siyaseti nasıl bir misyon edinecek? O çok ucu açık bir konu. 

Enteresandır bu dernek Almanya‟nın 4 Ģehrinde bir Ģube açıyor ve bizim Sayın BaĢkan‟ımız da bu 

Ģubelerin açılıĢlarına katılıyor. Ancak bu derneğe baktığınızda hangi yetkiyle Ġzmir adına 

BüyükĢehir Belediyesi‟nin kurumsal kimliğini kullandığını anlamak mümkün değil. Muhtemelen 

bizim BüyükĢehir Belediyemizin bununla ilgili herhangi bir Protokol‟ü de yoktur aramızda. Yani 

Belediyemizin asli görevini bir dernek üstlenmiĢ bizi temsilen. Avrupa‟da faaliyetler de bulanacak, 

siyasi ve kültürel faaliyetlerde. Yani böyle baktığında bu Protokol‟ün Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi‟nin kendi kaynaklarıyla zaten yapacağı, hiç kimseye ihtiyacı olmayan, ki bu Levantenler 

Derneği dediğinde ki, biraz daha iĢin içine gittiğimizde o bölgedeki onların yaĢadıkları… 

YaĢamıyor hiçbirisi orada değil. 15 taneye yakın bir gayrimenkul var ve bu gayrimenkullerin hepsi 

de tabii ekonomik olarak da çok değerli gayrimenkuller. Ama Levantenler Derneği bunların 

içerisinde beĢ kuruĢ bir para koymuyor ve bu, Ģu an için bunların milyon değerlerin üzerindeki bu 

yerler hâlihazırda birçoğu bar, cafe ya da güzellik salonu olarak kiracı konumunda birçok kiĢi. Bu 

kadar varlıklı bir dernek buraya kalkıp bir katkı sunmuyor ve BüyükĢehir Belediyemizden bir 

destek istiyor. Yani ben BüyükĢehir Belediyemizin bu manada baktığından gerçekten bir görünen, 

bir de görünmeyen yüzünü görüyorum. Görünen yüzü; evet kamusal hizmetler yapıyorum diyor, 

ĢirketleĢme ve iĢtirakler. Ama akabinde bakıyorsun; 25 tane Ģirket 2 milyar 758 milyon lira zarar 

ediyor. Bir taraftan bakıyorsun derneklerle iĢ birliği yapıyor diyorsun, uyuyan bir dernek çıkmıĢ, 20 

yıl yok ortada, ona bilmem neyin de yetkisini veriyoruz. Hiç olmayan bir dernekle Protokol 
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yapıyoruz ve olduğunu varsaydığımız bu dernek kurulduğunda da hiç bizim konularla da alakası 

olamayan bir iĢ yapıyor. Yani galiba biz BüyükĢehir Belediyesi olarak kamusal hizmetlerimizi bu 

Ģirketler ve dernekler üzerine pas ederek ki, TARKEM‟ i de burada çok tartıĢtık. Maalesef 

kamuoyuna hem ekonomik, hem de yararlı bir proje sunamıyoruz, teĢekkür ederim BaĢkan‟ım. (6 

dakika 21 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Ben teĢekkür ederim. 

SALONDAN: Oylayalım. 

MECLĠS BAġKANI: Efendim? 

SALONDAN: Oylayalım. 

MECLĠS BAġKANI: Oylayacağız efendim yani. Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım. Tamamen Hukuk‟a uygun bir çalıĢma. Biz Sivil Toplum 

Örgütleri‟yle katılımcı demokrasiyi çok önemsediğimiz için mümkün olduğu mertebede iĢ birliği 

yapmaya gayret ediyoruz. Bu da kent estetiğiyle ilgili bir konuda BüyükĢehir Belediyesiyle ortak 

bir çalıĢma yapacaktı dernek. Dolayısıyla Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın diyoruz, 

sanırım oyçokluğu olacak, teĢekkür ederim. (23 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan söz istiyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın AK Parti Grup BaĢkan Vekili söz istiyor, buyurun Sayın HIZAL. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Kim oylayalım diyor ya? BaĢkan‟ın yerine mi konuĢuyor? 

ÖZGÜR HIZAL: Yani ben BaĢkan‟a hitap edeceğim tabii.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun buyurun, dinliyoruz. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Kıymetli Meclis. Oylanıp oylanmama kararını elbette ki BaĢkan 

bir Yeterlilik Önergesi verilirse oylar ona karar verilir ama Gündem Maddeleri hakkında söz 

söyleme hakkımız var. Çünkü biz hukuk kuralları çerçevesinde Meclis Üyeleri olarak Meclisin 

yönetilmesini istiyoruz. ġimdi tabii Nilay Hanım bir 17 maddelik bir Ģey verdi de. Bunların ben 

yarın elbette ki cevabını vereceğim ama sadece bir madde ilgimi çekti. Anıt yapılmasına izin 

verilmemiĢ, körfezde görülen bir anıt olacakmıĢ. Bence tavsiyem körfezin koku problemini ve 

kirlilik problemini çözün, ondan sonra anıt meseleleri çözülür. ġimdi bu Gündem Maddesiyle 

alakalı tabii Fikret Bey oldukça güzel bir konuĢma yaptı. ĠĢin hukuki boyutu noktasında ve teknik 

boyutu noktasında. Ama ben baĢka bir Ģeye değinmek istiyorum. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

özellikle son dönemlerde neye, kime ve nasıl hizmet ettiğini bilmediğimiz birtakım dernekler ve 

birtakım kuruluĢlarla ve neye hizmet ettiğini anlayamadığımız birtakım Protokoller yapıyor ve bu 

Protokoller neticesinde tek tek bakıldığında belki küçükmüĢ gibi görülen ama toplamda 

bakıldığında ciddi bütçelerin aktarıldığını hepimiz görüyoruz. Bugün Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, 

az önce de bahsettiğim gibi ciddi bir ekonomik darboğazın içerisine girmiĢken, asli görevlerini 

yerine getiremez iken, yol yapamaz iken, köprü yapamaz iken, kendilerine tahsis edilmiĢ mezarlık 

alanlarının düzenlemesini dahi yapamaz iken, sürekli ama sürekli birtakım derneklerle ve 

kuruluĢlarla neye hizmet ettiğini gerçekten Ġzmirlilerin ve bizlerin de anlayamadığı Protokoller 

yaparak, hatta bazı Protokoller çok hızlı bir Ģekilde geçirilerek ve de bilgi de Meclis Üyelerinden, 

özellikle AK Parti Grubundaki Meclis Üyelerinden saklanarak, ciddi kaynaklar aktarılıyor.                        

Ve sonuçta 3 yılda, 1000 günde bu Kurumun borcunu, bu Kurumun borcunu yatırımları eksik 

yaparak, yatırımları yapmayarak, sürekli borçlanarak, 4, 5, 6 kat arttırdınız arkadaĢlar. ġu anda size 

basit gibi görünebilir, küçük gibi görünebilir, küçümseyebilirsiniz. Ne olacak? Kendi cebimizden 

bile karĢılayabiliriz diyebildiğiniz rakamlar, toplama vurulduğunda, bu Protokolde olduğu gibi, 

toplama vurulduğunda, Ġzmirlilerin parasının havaya atıldığını ve Ġzmirlilerin parasının anlamsız, 

gereksiz birçok Protokol‟le hiç edildiğini söyleyebiliriz. Bizim bu noktadaki temel itirazımız aslında 

bu. Olmayan dernekler, uzunca süre faaliyet göstermeyen dernekler sizin siyasi, sizin siyasi 

geleceğiniz ya da siyasi emelleriniz için kurulmuĢ dernekler ile yapılmıĢ Protokoller var burada 

arkadaĢlar, bizim bütün itirazlarımıza rağmen. Ve netice itibarıyla Ġzmirlilerin paraları maalesef ki 

böyle heba ediliyor. Bizim temel itirazımız bu, saygılar sunuyorum. (4 dakika 7 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar... 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylayalım efendim, görüĢüldü kanaatimce. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın KÖKKILINÇ Cumhuriyet Halk Partisi Grup BaĢkan Vekili oylayalım 

temennisinde bulundu. Ben… Söz almak isteyen baĢka arkadaĢım olmadığına göre? 1 no’lu 
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Komisyon Raporunun Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oyçokluğu… Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Komisyonlarından geldiği Ģekilde. Devam edelim arkadaĢlar buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım 2. maddede yine Komisyondan oyçokluğuyla uygun 

görülmemiĢ… 

MECLĠS BAġKANI: Özür dilerim pardon, buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Ġki farklı görüĢ var. 

MECLĠS BAġKANI: ġeyden geldiği Ģekilde. 

BURÇĠN KEVSER TOURCHIAN:  Komisyonuna göre mi oyluyoruz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oyçokluğuyla demek daha doğru olacak. 

Çünkü Plan Bütçe Komisyonu oyçokluğuyla karar vermiĢ.  

MECLĠS BAġKANI: Tamam. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Diğer Komisyonlar oybirliği. 

MECLĠS BAġKANI: Tamam. Komisyonlardan... ġöyle düzelt, Komisyonlardan geldiği Ģekliyle 

oyçokluğu ile Önerge geçmiĢtir. …  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oyçokluğuyla evet, evet. 

MECLĠS BAġKANI: Doğru. Peki, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. madde de oyçokluğuyla uygun görülmemiĢ Komisyonlarından, 

Komisyonlarından geldiği Ģekliyle oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? 

BURÇĠN KEVSER TOURCHIAN: Fikret Bey‟in Önergesiydi. Komisyon Üyesi olarak da, hem 

Önerge sahibi olarak da kendisi söz alacak. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Fikret Bey. 

FĠKRET MISIRLI: BaĢkan‟ım, Ģimdi bunu ben 23‟ünde miydi ya da 15 Temmuz‟da mı 

hatırlamıyorum, geçen sene verdim, aradan 7 ay geçti. Hukuk Komisyonunda bu, bu hale geldi. 

Yani 7 aydır görüĢüyorlar. Hatta Plan Bütçe, onların bir, bu konuyla ilgili ne dediklerine bakalım 

diyorduk. Bu konuyu kısaca Ģöyle hatırlatmak lazım; Ġzmir‟de biliyorsunuz LGS Sınavlarına giren 

52 bin 500 tane öğrencimiz vardı ve bunun iĢte binde ikisi olan kısımda en baĢarılı 100 kiĢiye, 

Ġzmir‟de bugün ESBAġ‟ta kurulmuĢ. Dünyada da bir tane Amerika‟da olan buradaki bir Uzay 

Kampımızda bir haftalık, 5 günlük bir eğitim alsınlar diye çok iyi niyetle verilmiĢ ve Ġzmir‟deki 

çocukların yarın öbür gün buraya gittiklerinde bir uzay veya astronot Ģeyi olmayacaklar. Ama en 

azından buradaki değiĢikliği görmeleri ve bunları kendi içinde arkadaĢ olarak, yarın öbür gün 

hayatlarının bir yerinde tesadüf etmeleri bu anlamda bakıldığında çok kıymetliydi, ki burada ben 

biliyorum Bulgaristan‟dan bile yıllardır bu programlara gelen birçok yurt dıĢından yerler var. Hatta 

bir tanesinde de bu serzeniĢimi size de dile getirmiĢtim, size de çok güvenmiĢtim BaĢkan‟ım.                       

En çok güvendiğim konuda bu. DemiĢtiniz ki; “Ben Grupta bunu bir Ģekilde konuĢurum.” Ki ben 

geçeceğini ümit ediyordum ama gelinen nokta burada Hukuk Komisyonu hiçbir görüĢ belirtmeden, 

7 aydır tuttuğu Raporun üzerine, ki hukuki bir Ģey olmama ihtimali yok. Bizim Komisyonumuza, 

Plan Bütçemize gelmedi dahi. Yani ben biraz önce söyledim. Evet, BüyükĢehir Belediyesi‟nin                 

2 tane farklı görüntülü bir yüzü var derken, ben iyi niyetli olarak verdiğim sırf bu değil, bununla 

birlikte daha benzeri verdiğimiz örnekler de çoktur, Önerge anlamında, bu SMA‟lı çocuklar için de 

çok yakın tarihte de oldu bu. Ama maalesef bunlar Komisyona gidiyor. AK Partili biri veya Fikret 

MISIRLI‟nın verdiği Önerge diye hiçbir hukuki bir açıklama yapılmadan, 7 ay Komisyonlarda 

bekletiliyor. KarĢımıza BüyükĢehir Belediyesi bunu zaten yapacak diyor ve bana bu noktada kusura 

bakmayın çünkü ben 7 ay bekledim, 7 ay sonrasında da bununla ilgili, perdenin öbür tarafını 

anlatmak zorundayım. Hukuk Komisyonu BaĢkanımız dedi ki; “Bizim BüyükĢehir Belediyesi dedi, 

buraya dedi, 500 tane öğrenci gönderiyormuĢ.” Bir Bürokrat beni de aradı, evet gönderiyormuĢ ama 

biraz ikilemli konuĢtular. Sonra ben Uzay Kampına bir mail attım, ki kendisini de CC‟ye ekledik. 

Buraya 2 saatlik sadece Buca Belediyesi 2015 veya 2016 yıllarında 68 tane öğrenciyi göndermiĢ. 

Yani biz Komisyonlarda ya bu yalan bilgi ile haklısınız diyecektik ya da bize bu Komisyonlarda 

gerçek olmayan farklı bilgilerle bizim bu, bu kadar önemsediğimiz bir konuyu 

itibarsızlaĢtıracaklardı, çok teĢekkür ediyorum BaĢkan‟ım. (2 dakika 47 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Çok teĢekkür ederim Sayın Fikret Bey, evet. 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Suat Hocamız söz alacak bu konuda, Suat ÇAĞLAYAN. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun Suat Hocam. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: ġimdi Sayın BaĢkan, Fikret Bey‟in bu Önergesini ilk Ģey de ben 

de heyecanlanarak olumlu karĢılamıĢtım ama sonra düĢününce yani… Kim karĢı çıktı? Daha sonra 

karĢı çıkanlardan biri de ben oldum Fikret Bey. ġu nedenle benim karĢı çıkıĢım; Partiyle falan 

alakası yok bunun, ben tamamen iĢin teknik yönünü düĢünerek karĢı çıkmıĢtım. Sebebi Ģu; Ģimdi 

çocukları sınava göre bir sıralıyoruz, iĢte binde ikisi en iyisi kaymak tabakasını Ģey yap… Bizim 

kaymağa ihtiyacımız değil, aĢağılara ihtiyacımız… O kaymak tabakası da çocukların gerçek 

yeteneğini gösteren bir Ģey değil, bir sınavın sonucu değildir, bunlar klasik yapılan bir sınavın 

sonucudur. Onun için bunlara eğer… Tabii olay güzel, yapılması lazım. Birilerinin gitmesi çok… 

Çocuklarımızın oraya gitmesi çok doğru olur ama bu çocuklarımız daha çok, hani bu böyle bir 

kategorizasyon dıĢında kalan çocuklarımız olsun, hepsi karıĢsın, kura çekilsin. Bilmem hangi 

okullarda… Yani çocuklarımızı bir alınan puanı, bir zekânın ölçütü olarak görülmesin istiyoruz. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Onun için bu, bu 

Ģey değil. Bu çok… Bu konuyu isterseniz daha geniĢ…  

MECLĠS BAġKANI: Hocam sözünü bitirsin arkadaĢlar bir müsaade buyurun. Buyurun Hocam. 

BURHAN SUAT ÇAĞLAYAN: Bu çok geniĢletilebilir, farklı boyutlar da eklenebilir buna. Yani 

onun için isterseniz geliĢtirilsin... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.)  Onu ben, onu bilmiyorum ama ben, ben bu iĢe karĢı çıktım. Çünkü 

çocuklarımızın gerçek Ģeyini yansıtmıyor. Yahut da bir haksızlık olacak ve çocuklarımızın gerçek 

bir değerlendirmesi olmayacak diye baĢka… Bu çocuklar, ki bunlar daha çok da çok baĢarılı 

oldukları için bir sanal âleme girip orada yaĢayacakları bir olayı, sanal âlemde çok kolay 

yaĢayabilen, daha da farklı bir kategoriyle, farklı bir kurguyla çocuklarımız bu olanaktan 

yararlansın derim. TeĢekkür ederim Sayın BaĢkan‟ım. (2 dakika 12 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim. Buyurun Sayın Hukuk Komisyon BaĢkan‟ımız söz 

istiyor, buyurun. 

UFUK YÖRÜK: Sayın BaĢkan, bu maddede söz alacağım için önceki madde eleĢtirilerine de bu 

madde Gündeminde cevap vermek istiyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Ġsterseniz yani… 

UFUK YÖRÜK: Özgür Bey, hayır hayır tartıĢma değil. Özgür Bey dedi ki; “Bilgi gizleniyor.” 

Ġnanın Hukuk Komisyonu‟nda görülen tüm konularla ilgili, ilgili Bürokrat ArkadaĢlarımız 

Komisyona davet ediliyor, uzun uzun kendileriyle görüĢülüyor, her konu didik didik ediliyor. Bu 

konuda hiç kimsenin Ģüphesi olmasın. Fikret Bey, bugün Hukuk Komisyonu üzerinden bir Ģeyleri 

anlatmaya çalıĢıyor. Öncelikle Ģunu önemle belirteyim, Hukuk Komisyonu gerçekten muhalefetiyle 

bütün Komisyon Üyeleriyle hatta diğer Komisyonlardan yardım almak kaydıyla konuları enine 

boyuna tartıĢıyor. ġimdi Gündem Maddesine bakalım. Gündem Maddesinde ne diyor? Fikret Bey‟in 

Önergesinde. Belirlenecek yarıĢmayla veya baĢarı oranıyla belirlenecek 100 çocuğun, Gençlik 

Kampında eğitim görmesi. ġimdi düĢünelim, bu konu Meclis‟in konusu değil. Bu konu Meclisçe 

karara varılması gereken de bir konu da değil. Bu normal BüyükĢehir‟in kendi icraatları içerisinde 

yaptığı, yapacağı bir olay, zaten yapıyor. Biz ilgili Daire BaĢkanlığı‟yla konuyu görüĢtük. Bize 

verilen bilgi, ki kesinlikle bir aksini düĢünmüyorum. Bugüne kadar 500 çocuk buradan bir Ģekilde 

faydalandırılmıĢ. Nasıl faydalandırılmıĢ? Ama ilçe Belediyeleri vasıtasıyla ama BüyükĢehir 

vasıtasıyla bir organizasyon sonucu BüyükĢehir‟in 500 çocuğu orada eğitmesi, orada tanıĢtırması 

söz konusu. Bizim verdiğimiz karar bu Önergenin reddi anlamını kesinlikle taĢımıyor. Biz bizzat 

Komisyon olarak Gençlik… Serbest Bölge‟de yerinde de ziyaret ettik. Uzay Kampı çok faydalı, 

kendimizde çok bilgilendik, buradan çocukların da faydalanması gerekiyor. Bugüne kadar 

BüyükĢehir bu hizmeti vermiĢ. Önergeyle farkı ne? Çocukları bir yarıĢa sokacağız, ilk 100‟den 

öğrenci belirleyeceğiz, ilk 100‟ü oraya götüreceğiz. Böyle bir fark yaratmak istemedik. Hocamın da 

bu konuda değerli görüĢlerini almıĢtık. Suat Hocam da; “Böyle bir yarıĢa gerek yok.” dedi. YarıĢı 

ortadan kaldırırsak zaten BüyükĢehir‟in yaptığı bir hizmet. Bunun ayrıca Meclis Kararına 

bağlanmasına gerek var mı? Bu hizmet zaten ilgili Daire BaĢkanlığınca yürütülüyor, yürütülmeye 

de devam edecek. Bunda hiç kimsenin Ģüphesi olmasın. Burada reddedilen bir Önerge söz konusu 

değil, aksine ilgi duyulan, pekiĢtirilen ve uygulaması devam edecek bir Önerge söz konusu, 

bilgilendirmek istedim. (2 dakika 52 saniye) 
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MECLĠS BAġKANI: Peki, Değerli Meclis Üyeleri 2 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan 

geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Komisyondan geldiği 

Ģekilde oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Söylemek istediğim Ģey Ģu; Fikret Bey çok katılıyorum, 

gerçekten önemli bir konu bu, önemli bir Önerge çok. O zaman da söyledim, her zaman da 

söylüyorum. Bunu çok destekliyorum çünkü oradaki, oradaki o kamp‟ın çok daha primitif bir hali… 

Biliyorsunuz bu Ģey olarak, Nasreddin Hoca Ģeyi vardır. Orası… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Evet. Ama orası ne oldu biliyor musunuz? 

Bütün Meclis‟teki arkadaĢlarımın gitmesini isterim. Orada tabii ki ESBAġ‟taki gibi bir Ģey olması 

değil ama. Çok önemli bir çocuk uzaycılık eğitim simülasyonlarının yapıldığı bir alan haline 

getirilmiĢ içerisi, 6 katlı bir apartman büyüklüğünde onun içi. ġaĢırdım kaldım, açılıĢına gitmiĢtim 

ve hakikaten sizler de bir gidin, özellikle siz gidin Fikret Bey yani… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Ama o ESBAġ kadar mükemmel değil tabii ki, 

primitif. Ama var o yine, yine uzay sevgisini aĢılayacak, uzayla ilgili çocukların iltisakını kuracak, 

orada ciddi bir eğitim veriliyor, bu da kıymetli bir Ģeydir. Ben Ģunu rica edeceğim; BüyükĢehir… 

Bunu bir Ģey olarak düĢünelim. Bu 500 çocuk ne zaman, hangi tarihte, nasıl, ne Ģekilde 

gönderilmiĢ? Ġsimleri, Ģeyleri nedir, hangi daireler göndermiĢ? Bunları alalım. BüyükĢehir‟in 

yaptığı hizmetler önemli, bunları duyurmakta belki eksik kalmıĢ olabiliriz. Bu da sizin vasıtanızla 

Sayın Hukuk Komisyonu Üyemizin, BaĢkanımızın vasıtasıyla BüyükĢehirimizin yaptığı bu hizmeti 

kendisi de telaffuz etti. Mademki 500 çocuk gitmiĢ çok iyi yapılmıĢ, bravo. Bundan sonra da bunu 

yapmaya devam edelim. Bunu bilgi halinde sunarsak zaten amaç hâsıl olmuĢ olacak, Ģey ortadan 

kalkacak, teĢekkür ederim. 

FĠKRET MISIRLI:  Zaten ESBAġ diyor; 68 kiĢiyle… (Ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)     
MECLĠS BAġKANI: Tamam bakarız ona, ona bakarız, ona bakarız. Peki, evet devam edelim 

Sayın KÖKKILINÇ. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3. madde de Komisyondan oyçokluğu ile uygun görülmüĢ, geldiği Ģekliyle 

oylansın. 

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE söz alıyor, AK Parti Grubu adına, buyurun. (Ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

adına pardon, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Üyesi olarak. Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu adına 

değil, üye olarak. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi tekrar sevgiyle selamlıyorum. 

Ben 3. maddeyle ilgili söz almıĢ bulunmaktayım. Ġlk önce muhalefet Ģerhimizi okuyarak ve Divan‟a 

vereceğim. “İzmir Büyükşehir Belediyesi bütünü 1/25000 ölçekli Çevre Düzeni Planının plan 

notlarında yer alan, mevzi imar planlarında fonksiyon değişikliği yapılamayacağına ilişkin hükme 

aykırı olarak otel kullanımı getirilmesinin bu planın ilkeleri ile uygulama hükümlerine açık şekilde 

aykırı olması nedeniyle ve tarım alanı olarak onaylı mevzi imar planının tarımsal amaçlı kullanım 

dışında otel kullanımına dönüştürülebilmesi için Tarım İl Müdürlüğünden alınması gereken kurum 

görüşünün bulunmaması ile alanın zaten planlıymış gibi 5403 sayılı Kanun kapsamı dışında 

tutulmasının kanuna aykırı olması sebepleriyle muhalefet şerhimizdir.”  Bunu ilk önce Sayın 

Divan‟a sunayım ben. Evet Sayın BaĢkan, orada BaĢkan‟ım imzalarımız var. Değerli ArkadaĢlar, bu 

alan Torbalı‟da Ağustos ayındaki Meclis‟te Komisyonlara gelerek ve Ağustos ayında geçen bir 

konu. Yani 5,5-6 ay içinde Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi‟nin son yıllarda en hızlı 1/5000‟lik ve 

1/1000‟lik onaylayarak geçirdiği bir plandır. Değerli ArkadaĢlar, burada 825 parsel Ģarap üretim 

merkezi, 827 parsel ise tarım alanı. Önerilen plan ise daha önce 1/5000‟lik burada oyçokluğuyla 

geçti. Fonksiyon olarak 825 parselin bir bölümü tarım alanı, 827 parselin de bir bölümü otel alanı 

olarak gelmektedir. Sayın ArkadaĢlar… Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, Ģu an biz biliyoruz 

ki, bu Meclis‟te verdiğimiz birçok kararların 5-6 ay, 7 ay 8 ay içinde… Çünkü Ģikâyetler geliyor 

insanlar söylüyor, askıya dâhi çıkmadığını görüyoruz ve biliyoruz. BaĢkan‟ın önünde imzadadır ya 

da baĢka bir Ģekilde bir Ģekilde askıya dahi bile çıkmıyor. Türkiye Mimarlar Odası ve Mühendisler 

Odası Birliği‟nin, Mimarlar ġubesi ve ġehirciler Planı Odası, Planlama Odası‟nın burayla ilgili de 

ne bir itirazı oldu, ne de bir davası oldu. Oysa bakıyoruz ki, vatandaĢın emsalden ya da bir baĢka bir 

Ģekilden ya da dönüĢümde faydalanabilmesi için biraz sonra Grup BaĢkan Vekilim o konulara 

girecek. Bunlarla ilgili çok hızlı, çok seri bir Ģekilde davalar açılmıĢtır. Daha önce yine biz, burada 
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defalarca söyledik yanlıĢ olduğunu söyledik. Dedik ki; KarĢıyaka‟da bir spor alanının eğitim alanını 

değiĢtirilmesi ve sanırım dün ya da evvelsi gün ya da Cuma günü mahkemeyle Meclis Kararı 

reddedildi. Bu Oda‟ların bugüne kadar Ġzmir‟de hangi planlara dava açtığını, hangilerine 

açmadığını, nedenlerini de biz Cumhur Ġttifakı Grubu olarak ve Ġmar Komisyonu Üyeleri olarak ve 

aynı Ģekilde yine Grubumuzdaki Hukuk Komisyonu‟nu temsilen arkadaĢlarımızla araĢtıracağız tabii 

ki. Çünkü bunun hakkaniyet olmadığını görüyoruz. Değerli ArkadaĢlar, biz burada 1 sene oldu, bu 

emsal artıĢıyla ilgili… Emsal artıĢı biraz daha soruldu ama “K” bölgeleriyle ilgili 1 seneyi yakın bir 

zaman önce geçirdik. Ben demin hem Konak Belediye BaĢkanımıza sordum hata yapmayayım diye, 

hem Bayraklı Belediye BaĢkanımıza sordum. Konak Belediye BaĢkanımız bir ruhsat vermiĢ, 

Bayraklı Belediyesi iki ruhsat vermiĢ ve bunlarda emsal artıĢı olan yerlerden değil; “K” 

bölgelerinde. Burada defalarca söyledim, arkadaĢlar dedim; “Bu uygulanmaz, bu alanda 

uygulanmaz, bu sahada uygulanmaz.” Biz bunları defalarca dile getirdik. Ama bir bakıyoruz ki bir 

plan 1/100.000‟lik ölçekli Planda yok. Ġzmir - Manisa 1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planında 

7/14 maddesine numaralı plan notuna göre “Çevre Düzeni Planı onay tarihinden önce Mevzi İmar 

Planı onaylanmış alanlarda faaliyetine devam edebileceği ancak Çevre Düzeni Planı Kararlarına 

aykırı olarak yoğunluk artışı ve arazi kullanım türünde değişiklik yapılmayacağı belirtilmektedir.” 

Açık ve net. “Yapılan plan değişikliğiyle alandaki arazi kullanım türünde değişiklik yapılmış ve otel 

kullanımına önerilmiştir.” Değerli ArkadaĢlar, yani burada 827 parsel tamamen tarım alanı ve biz 

uzun yıllar önce yılını hatırlayamayacağım ama belki Genel Sekreterimiz yılını Ģey yapar, ben 

hatırlamıyorum, Mevzi Ġmar Planı uygulamadan kaldırıldı. Biz burada Mevzi Ġmar Planı yapıyoruz. 

Mevzi Ġmar Planının da nerelerde yapılacağı belli; Belediye Hizmet Alanı ve akaryakıt gibi 1-2… 

Belki eğitim alanında… Tam hatırlamıyorum ama yok sanırım eğitim alanı. Bu Belediye Hizmet 

Alanı altında eğitim yapılabiliyor, bunlarla ancak yapılabiliyor. Biz dilerdik ki… Yarın gelecek 

Cumhuriyet Mahallesi‟nin planları, bir kısmı o da, o da bir kısmı gelecek, onları da yarın 

konuĢacağız. Gültepe‟de yapılan olayları… Bu Oda‟larımızın, bu kadar hassas davranması ve 

oradaki vatandaĢların, muhtarların çıkıp açıklamalar yapmaları da… Burada da, bu tarım alanında 

da bu kadar hassas davranmasını beklerdim. Fakat görüyoruz ki, herhangi bir hassaslık Oda‟larda 

neticelenmediğini görmekteyiz. Yani kiĢiye özel Odaların davalar açtığını görmekteyiz, bu da bizi 

incitmiĢtir. Ve de Ġzmir‟imizi, Ġzmir halkını da incitmiĢtir, incitmeye devam edecektir. Görüyoruz ki 

arkadaĢlar Ģu an, bugün, burada biraz sonra oyçokluğuyla geçecek olan planın tamamen Yasalara 

aykırı olduğu bir plandır. Bununla ilgili biz bekledik, Odalar belki dava açar diye. Fakat 1/1000‟lik 

buradan geçtikten sonra umut ediyorum ki, Grubumuzla da konuĢarak, Grup BaĢkan Vekilimizle, Ġl 

BaĢkanımızla, partimizin ve Milliyetçi Hareket Partisi‟nin ilgili Kurumlarıyla da, bu konuyla ilgili 

de sanırım bir dava açma gereği duyacağız. Biz bu ilde, tarım alanlarını korumaya niyetli bir 

Grubuz. Evet arkadaĢlar, tekrar edeceğim burayı, lütfen siz de inceleyin, hepiniz Ġzmir‟de 

yaĢıyorsunuz, bu kadar hızlı bir plan ilk kez, ilk kez Ġzmir‟de ve bu BüyükĢehir‟de geçti. Bunu da 

bilginize sunmak istiyorum. Göreceğiz, önümüzdeki günlerde bu kentimizde emsal artıĢıyla ilgili 

biz daha önce de söylemiĢtik, hazırlıklar yapıyor Grubumuz, ilgili arkadaĢlarımız… Bir Önerge 

daha sunacağız. Niçin sunacağız? Bu kent için sunacağız. Niçin sunacağız? Bu kentin daha rahat 

nefes alması için sunacağız. Niçin sunacağız? Bu kentin daracık sokaklarının olmaması için, 

çocuklarımızın cıvıl cıvıl koĢturacağı alanlar için sunacağız. Burada devasa alanlarda… Burası 

arkadaĢlar böyle küçük alanlar değil. 500-600 bin metrekare olan alanlar bu, bugün burada 

geçireceğimiz plan, bunu da bilginize sunuyorum. Ġzmir BüyükĢehir Belediye Meclisi kiĢiye özel 

davranmamalı, daha geniĢ bakmalı, ezilen, yoksulun yanında olmalı. Onların planlarını yapalım, 

onların dönüĢümlerini yapalım. Bununla ilgili Grup BaĢkanımız herhalde konuĢacak. Hepinizi 

saygıyla selamlıyorum ama Değerli ArkadaĢlar vicdanınızı dinleyin 5-10 dakika,  3 dakika 5 dakika 

neyse, gidin yeri görün, alanı görün. Biz Ģu an hukuka aykırı bir iĢ yapıyoruz, Mevzi Plan yapıyoruz 

arkadaĢlar ve siz de buna “evet” diyeceksiniz. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum.  (9 dakika 21 

saniye) 
MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederiz Sayın BOZTEPE. Sayın HIZAL buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Kürsüyü… Tabii uzun süredir kürsüye çıkmamıĢtım, özlemiĢiz.  

MECLĠS BAġKANI: Nisan‟da bol bol çıkacağız.  

ÖZGÜR HIZAL: Evet, Nisan‟da uzun uzun kürsüden konuĢma yapacağız. Tabii Gündemle alakalı 

kürsüye hasret olan Meclis Üyesi ArkadaĢlarımız var çıkmak istiyor ama sürekli yerinden laf 
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atıyorlar. Kendilerine tavsiyemiz ellerini kaldırsınlar Meclis BaĢkan Vekilimiz o anlamda demokrat 

bir BaĢkanımız sağ olsun.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Sizlere de söz verirler gelin buradan konuĢmanızı yapın, buradan konuĢma 

yapmak gerçekten keyifli oluyor. Ġzmir adına konuĢma yapmak güzel. Evet, size de tavsiye ederim 

arkadaĢlar. ġimdi Hüsnü Bey, Komisyon Üyesi olarak bu Gündem Maddesiyle alakalı teknik ve 

hukuki meseleler noktasında birtakım açıklamalar yaptı. Ben meseleye biraz daha geniĢ 

yaklaĢılması gerektiğini düĢünüyorum. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, az önce de bahsettiğim gibi 

uzun yılların hastalığı olan Mazeret Belediyeciliğinin en güzel örneğini gösteriyor arkadaĢlar. 

“Engelleniyoruz,  engelleniyoruz,  bizi engelliyorlar.” söylemini en güzel ortaya koyan ve Mazeret 

Belediyeciliği örneğini en güzel ortaya koyan Belediye ödülü verilse herhalde Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesine verilecek. ġimdi siyaset belli ilkeler üzerinden yapılması gerekir. Siyaseti ilkeler 

doğrultusunda yapmazsanız, o zaman verdiğiniz kararlar objektif olmaz, subjektif kararlar, subjektif 

unsurlar tarafından verilir. Burada bir imar değiĢikliği yapılıyor, buradaki alan, bir tarım arazisi 

arkadaĢlar. “BaĢka Bir Tarım Mümkün” diyerek her önünüze geldiğinde Hükümet‟in tarım 

politikalarını eleĢtiren Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi BaĢkanı Sayın SOYER, herhalde bu alanın nasıl 

bir alan olduğunu biliyordur ya da görmüĢtür diye düĢünüyorum. Ama o kadar hızlı bir Ģekilde, o 

kadar seri bir Ģekilde bu alanın değiĢikliğini yapıyorsunuz ki, kafamızda gerçekten çok ama çok 

ciddi soru iĢaretleri doğuyor. Bu alan “X”  bir firmaya ait. Firmanın ismini vermeyeceğim ama 

bilenler biliyor. Emsal artıĢını, Ġzmir‟de çok elzem olan emsal artıĢını “mıĢ gibi yapan” Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi, “mıĢ gibi yapan” sadece Bayraklı‟yla sınırlandıran, Bornova‟yı, 

KarĢıyaka‟yı görmezden gelen elinin tersiyle iten Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, çıkıp bu alanı 

devasa alanı, tarım arazisini, turizm alanı, otel olarak tescil ediyor. ġimdi bunun neresinden 

tutacağız? Nerede bir samimiyet? Nerede ilke? Yok. Hem tarımdan bahsedeceksiniz, hem eĢitlikten 

bahsedeceksiniz, hem arka sıradakilerden bahsedeceksiniz. Ama hayata ve realiteye geldiğinde 

bunların hiçbirini hayata geçirmeyeceksiniz. Ama “X” bir firmanın, “X” bir firmanın, “X” bir 

sermayenin talebini, talebini çok hızlı bir Ģekilde bu Meclis‟ten geçireceksiniz. 1/5000‟liğini, 

1/1000‟liğini hızlıca geçireceksiniz. Ama, ama Çevre ġehircilik Bakanlığı‟nın Kiraz‟da yapmıĢ 

olduğu hastane alanıyla ilgili dava açacaksınız. Çevre ġehircilik Bakanlığı‟nın, Karabağlar‟da 

üniversite ve kentsel dönüĢüm alanlarıyla ilgili yapmıĢ olduğu planlara dava açacaksınız ya da dava 

açılmasına neden olacaksınız. Sonra da çıkacaksınız; “Biz engelleniyoruz.” Çıkıp Bergama‟daki, 

Bergama‟daki “Millet Bahçesi Projesi”ne itiraz edip bu alanı geçirmek, siyaseten ilkesizliktir 

arkadaĢlar. BaĢka hiçbir Ģey değil. Siyaseten ilkesizliktir. Burası, tarım arazisi, burası, devasa bir 

tarım arazisi. Sarı Çizmeli Mehmet Ağa‟nın, Mehmet Amca‟nın yeri olsaydı burası, AyĢe Teyze‟nin 

yeri olsaydı, bu Belediyeye yıllarca gelip gitseydi, 50 metrekarelik alanını, hakkı olan, hakkı olan 

alanın ve hakkı olan imar düzenlemesini talep etseydi, herhalde yıllarca bu Belediyenin kapılarında 

süründürürdünüz. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ettiler de.  

ÖZGÜR HIZAL: Süründürdünüz de...  

HÜSNÜ BOZTEPE: Ettiler de...  

ÖZGÜR HIZAL: Evet. Ama “X” bir firma geliyor ve siz burada hızlıca, adeta yangından mal 

kaçırırcasına planları geçiriyorsunuz. Bu doğru bir yaklaĢım değil, bu samimi bir yaklaĢım değil, bu 

ilkesel bir yaklaĢım asla değil. Ben buradan bütün Ġzmirlilere Ģikâyet ediyorum, Ġzmir‟in çok daha 

önemli sorunları var, Ġzmir‟in çok daha önemli sorunları var. Ġzmir‟de anıt yapmaktan, Deprem 

Anıtı yapmaktan çok daha önemli meseleler var; kentsel dönüĢüm. Yarın muhtemelen bunları 

konuĢacağız bu Meclis‟te. Kentsel dönüĢümünü nasıl yaptığınızı, hangi yöntemlerle yaptığınızı 

elbette ki konuĢacağız. Ama Ġzmir‟in temel sorunlarını görmezden gelen, Ġzmir‟in temel sorunlarını 

çözemeyen ve çözmeyen bir Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi, plansız Ġzmir‟i plansız bırakarak kiĢiye, 

Kuruma özel ve hatta hatta kendi CHP Belediyeleri arasında da ayrım yaparak Belediyelere özel 

planlar yapar hâle geldi arkadaĢlar. Bizim itirazımız bu. Bu itirazımız doğrultusunda bu konunun 

yeniden değerlendirilmesini talep ediyoruz, saygılar sunuyorum. (6 dakika 45 saniye)  

MECLĠS BAġKANI: Peki, teĢekkür ederim Sayın HIZAL. Değerli ArkadaĢlar, Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu BaĢkanımız… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, Ġmar Komisyonu… 
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MECLĠS BAġKANI: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu BaĢkanımız, buyurun Ġrfan Bey… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Kürsüden mi 

buradan mı? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Peki, 

buyurun, buyurun Ġrfan Bey, buyurun.   

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis esasen buraya çıkıp da zamanınızı fazla aldığım 

için ben özür diliyorum ama birçok noktada manipülatif alakasız yerlere çektiğiniz için cevap 

vermek durumunda kaldım AK Parti Grubuna. ġu yönüyle Özgür Bey, sondan geleyim. Biz 

ayrımcılık yapmadık hiçbir ilçe arasında. Deprem sonrasında Bayraklı‟da, Ġzmir genelinde 1300 

küsur orta hasarlı ve ağır hasarlı yapının yaklaĢık 1100-1200 arasında bina zaten Ģey Bayraklı 

sınırlarındaydı. Bunlarla ilgili BaĢkan‟ım, 117 vatandaĢımızı kaybettiğimiz deprem maalesef en acı 

Ģekilde Bayraklı‟yı vurdu. Bayraklı‟yla ilgili acil olabilecek bir çözüm önerisi geldi. Burada                   

AK Parti iyi niyetimizle, AK Parti‟yi de dâhil ederek tüm Grupların yaklaĢık yine 4 aylık süreç 

içerisinde bir “K” sınırı oluĢtu. Bu korunacak alan “K” diye belirlediğimiz sınırların 

belirlenmesinde bu esas ve usullerin oluĢumunda bütün buradaki siyasi partiler vardı, Çevre ve 

ġehircilik Bakanlığı vardı. Bütün bunlarla beraber Sayın BaĢkan‟ım ve özeline de girmek 

istemiyorum, etik de bulmuyorum. Biz 4 ay neyi bekledik? 4 ay birçok noktada arkadaĢlarımızı 

bekledik. Çıkıp da bir gün bunları buradan da söylemedik. Bizim beklediğimiz Ģu sürecin sonunda 

oybirliğiyle buradan bir karar geçti. Evet, karar geçtikten sonra oradaki vatandaĢlarımıza yer yer 

%50‟ye varan bir emsal artıĢı da zaten öngörüyordu. “K”yla beraber o gün insanlar gidip, bir daire 

için müteahhitten fiyat aldığında 300-350 bin dolaylarındaki inĢaat maliyetleri, 1 yılın sonunda  

600-700‟leri, 800 bin liraları buldu. Bu demirin arttırılmasında bizim bir katkımız yok. Bu 

ekonomik krizin, Dolar‟ın 2 kat olmasında bizim bir payımız yok. Evet arkadaĢlar, inĢaat 

maliyetleri artarken yeni bir ihtiyaca cevap olabilme noktasında bu yapılar oluĢabilsin diye bir 

nebze de olsa yine oturup düĢünüp emsal artıĢıyla… Çok inandığım bir iĢ değildi. Revizyonlarla biz 

bunu daha sağlıklı yapabilecekken, evet bir nebze de olsun maliyetleri düĢürme noktasında emsali 

arttırdık. Emsali arttırdığımız halde bana göre utanmanız gereken buradan örnek vererek iki ruhsat. 

Ġki ruhsatın sebebi, “K”nın yanlıĢ olması değil. Emsalin bugün yürürlülükte olmaması da değil. 

ĠnĢaat maliyetlerinin 3 katına çıkması arkadaĢlar. 2022‟yle ilgili Ģu an öngörülen %61 inĢaat artıĢı 

daha var. Bunu da biliyor musunuz? Ve bu yönetilemeyen ekonomik krizimizin Ģu an sonuçları 

arkadaĢlar. Oradan atıp tutmak kolay. ġimdi mevcut duruma geleyim Sayın BaĢkan‟ım. Mevcut 

durumda da daha önce 1/5000‟liği yapılmıĢ, Ģu Meclis‟ten oyçokluğuyla geçmiĢ yani yaklaĢık 7 ay 

önce. 7 ay önce de Komisyonumuzda 3 ay beklemiĢ bir konudan bahsediyoruz. 7 ay önce 

geçirdiğimiz buradan oyçokluğuyla geçen 1/5000‟liğe AK Parti Grubunun bir itirazı olmamıĢ. Daha 

sonrasında davası da olmamıĢ ve en nihayetinde askı süreci yasal mevzuatları süresince itiraz 

görmemiĢ Ģu an onaylı bir plan var. Bu onaylı plan en nihayetinde belediyesi ve vatandaĢı 

tarafından 1/1000‟lik Öneri Planıyla Gündemimize geldi. ġimdi 1/1000‟lik, 1/5000‟liğe uygun mu? 

Evet uygun. Neye itiraz ediyorsunuz? Biz 1/5000‟liğe karĢıyız. ArkadaĢlar, üste itiraz ettiğiniz bir 

mevzuata uygun bir yasal düzenleme geldiğinde tanımayacak mısınız? Biz böyle gittiğimizde bu 

ülke yönetilmez arkadaĢlar. Onlarca katılmadığımız üstteki kararın en nihayetinde somut yürütme 

durumlarında Sayın BaĢkan‟ım, kurumsal olarak tanımak durumundayız ve bunlara uymak 

zorundayız. Kalkıp da “Ben oynamıyorum.”  demek evet sizin gibi popülizm yapanlar için 

mümkün. Ama biz gibi bu memleketi yöneten,  bu Ģehri yöneten yarın da ülkeyi yönetmeye talip 

olanlar için mümkün değil arkadaĢlar. KiĢiye uygulama… KiĢi kendinden bilir iĢi. KiĢilere göre 

davrandığınız için herkesi de kendiniz gibi görüyorsunuz. Biz kiĢiye göre muamele yapmıyoruz. 

Bahsettiğiniz mevzi imar bizim dönemimizden gelmiyor. ÖZAL döneminden gelen bir hak 

BaĢkan‟ım. Mevzi, mevzi imarla ilgili… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  Oralara kadar da gitmek istemiyoruz ancak yan 

yana bitiĢik iki parsel… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Yan yana bitiĢik iki parseldeki bir alan değiĢimi söz konusu arkadaĢlar. (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ĠRFAN ÖNAL: Ġki tarım alanında kalan… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 
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ĠRFAN ÖNAL: Mevzi… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar…  

ĠRFAN ÖNAL: Evet. 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun buyurun.  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, yan yana olan… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

ĠRFAN ÖNAL: Ġki parselde inĢaat alanlarının yer değiĢtirmesinden bahsediyoruz. VatandaĢın 

imarlı, yaklaĢık 10 bin metrekare inĢaat alanı konut ve otel alanı var iken kendi yerine Hüsnü 

Bey‟in de AK Parti Grubunun da içinde olduğu bir yapıyla gittik yerinde incelemelerde bulunduk. 

Burada vatandaĢ Ģunu yapmak istemiyor. Mevcut üzüm bağlarını yıkıp, bozup, oralarda konaklama 

yapmamak için çorak yere kendi turizm alanını taĢımak istiyor. Yan yana bitiĢik iki parsel ve ikisi 

de mevzi imarda yer değiĢikliğinde biz… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Değil Ġrfan Bey. 

ĠRFAN ÖNAL: 1/5000‟likte müsaade ettik. ġimdi 1/5000‟likte katılmazsınız tamam, evet kiĢiye 

göre muamele ettiğiniz için bu kiĢi de muhtemelen bir noktada size temas etmediğinden itiraz 

ettiniz. ġuna geliyorum arkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Hüsnü Bey lütfen. (5 dakika 22 saniye) 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Hayır bir dakika. Hayır Hatibin sözünü lütfen, Allah aĢkına ne olur, lütfen. 

Değerli ArkadaĢlar, bir dakika… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Sana mı soracağım… Otur yerine… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: Ne demek sana mı? Otur yerine… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Sana mı soracağım?  

MECLĠS BAġKANI: Özan Bey… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Sana mı soracağım? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Bu nasıl bir Ģeydir? Sana mı soracağım? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ÖZGÜR HIZAL: Saygısız Ģey, otur yerine. Ben BaĢkan‟la konuĢuyorum… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Özgür Bey… 

ÖZGÜR HIZAL: Sana mı soracağım?  

MECLĠS BAġKANI: Özgür Bey… 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Tamam anlıyorum.  

ÖZGÜR HIZAL: Bir ifadenin, bir ifadenin tutanaklardan çıkartılmasını talep ediyorum.  

MECLĠS BAġKANI: ġimdi, Ģimdi… 

ÖZGÜR HIZAL: Bir ifadenin tutanaklardan çıkartılmasını talep ediyorum. 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi konuĢtu.  

ÖZGÜR HIZAL: Kendisine birileri temas ediyor galiba, kendisine… 

MECLĠS BAġKANI: ġimdi bakın…  

ÖZGÜR HIZAL: Ġmar Komisyonu BaĢkanı olarak birileri temas ediyor herhalde, temasa geçiyor 

herhalde o ifadeden ya özür dilesin ya da tutanaklardan çıkartılsın.  

ĠRFAN ÖNAL: Özgür Bey… 

ÖZGÜR HIZAL Kendisi… Çıkartılsın Sayın BaĢkan. (42 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Böyle bir usul yok arkadaĢlar bir dakika... (Salondan ses kayıtlarında 
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anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar bir dakika. 

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS BAġKANI: Bir dakika, bir dakika Sayın… Sayın ÖNAL. 

ĠRFAN ÖNAL: Öyle dediniz.  

MECLĠS BAġKANI: Ġrfan Bey, Ġrfan Bey bir dakika. Sayın BOZTEPE, Ġrfan Bey. (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Özan Bey lütfen, lütfen müdahale 

etmeyin Özan Bey, lütfen müdahale etmeyin, Meclis‟i bitirmeye çalıĢıyoruz burada. Meclisi 

toplamaya çalıĢıyoruz lütfen, lütfen. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Hayır, tamam onu ben öneririm, onu ben öneririm, o benim iĢim. Lütfen Allah 

aĢkına, o benim iĢim. Müsaade buyurun, ben iĢimi yapayım, müsaade buyurun, iĢimi yapayım. 

Özgür Bey lütfen.  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın… Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS BAġKANI: Buyurun.  

ĠRFAN ÖNAL: Az önce kiĢiye özel muamele diyen kendileri. KiĢiye özel muamele… Bize temas 

eden kimse yok ve yaptığımız hiçbir iĢte vicdanımıza veremediğimiz hiçbir hesap olmamıĢtır. 

Beraber gittik BaĢkan‟ım, arkadaĢlarımız da geldi yerinde… Özgür Bey hariç diğer arkadaĢlarımız 

geldi yerinde gördü. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Yerinde gördüler.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE… 

ĠRFAN ÖNAL: Bu yerle ilgili… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Siz konuĢtunuz kimse müdahale etmedi, lütfen.  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, öyle bir tarım alanı talanı yok. KiĢiye özgü bir iĢ de yok ve 

bununla ilgili ithamda bulunuyorsanız kendinizden bilirsiniz, bunu söylemeye çalıĢıyorum. Az önce 

sözünüzü tekrarladım sizlere... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Ġrfan Bey, buyurun devam edin.  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, benim anlatmaya çalıĢtığım 1/5000‟lik ayrı… 

MECLĠS BAġKANI: Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu BaĢkanımız… 

ĠRFAN ÖNAL: 1/1000‟lik ayrı.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ĠRFAN ÖNAL: ġu an, Ģu an… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu BaĢkanımız konuĢuyor 

buyurun.  

ĠRFAN ÖNAL: ġu an mevzuat gereği 1/5000‟liği olan, 1/5000‟liğe uygun bir 1/1000‟lik 

önümüzde. Bu 1/1000‟lik ile ilgili de Sayın BaĢkan‟ım, arkadaĢlar teknik olarak itiraz ettiği bir yer 

var mı? Ġtiraz edecekleri hiçbir yer olmamasına rağmen 1/5000‟likten dem vurarak ilerliyorlar. 

1/5000‟likle ilgili de arkadaĢlar 1/5000‟lik askıdayken itiraz etseydiniz. Askıdan indi mahkemeye 

gidip dava açsaydınız. Onunla, ondan alıp KarĢıyaka‟daki yere gidiliyor. Oradan alınıyor, 

Bayraklı‟ya getiriliyor, Bayraklı‟daki Depremzedeler üzerinden burada siyaset yapılıyor. Sapla 

samanı karıĢtırmanın manası yok. ġu an Gündemimizde olan Sayın BaĢkan‟ım, 1/5000‟liğe uygun 

bir 1/1000‟lik, bu 1/1000‟liği de biz doğru buluyoruz. En nihayetinde 1/5000‟liğe de uygun. 

Ötesinde de depremzede ve Bayraklı üzerinden de siyaset yapmayı da etik bulmuyorum, ahlaki de 

bulmuyorum, teĢekkür ediyorum, saygılar sunuyorum.   (1 dakika 28 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki çok teĢekkür ederiz. Buyurun, buyurun Sayın HIZAL.  

ÖZGÜR HIZAL:  ġimdi Tutanaklarda mutlaka görülecektir çıkartılma imkânı var mıdır? Mümkün 

müdür?  

MECLĠS BAġKANI: Ne, hangi sözün çıkartılmasını istiyorsunuz?  

ÖZGÜR HIZAL: ġunu, Ģunu söyleyelim. ġimdi “KiĢiye özel plan yapılıyor.” iddiasında 

bulunmamız ya da “KiĢiye özel plan yapılıyor.” söylememiz asla ama asla birilerini zan altında 

bırakmak adına yapılmıĢ bir Ģey değildir. Ġlkeler… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ben BaĢkanla konuĢuyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Allah aĢkına Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
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ÖZGÜR HIZAL: BaĢkanla konuĢuyorum. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

ÖZGÜR HIZAL: BaĢkanla konuĢuyorum. 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… Sayın HIZAL buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: Ben… Ben…  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. 

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, ben, ben burada ilkeler üzerinden Belediyenin yönetilmeyeceğini, 

yönetilmediğini iddia ediyorum. Sayın Hatip, az önce bir ifade kullandı; “Birileri sizle temasa 

geçmedi mi?” Bizle birileri temasa geçmiyor ama kendisiyle herhalde birileri sürekli temasa 

geçiyor. Temasa geçtiği için mi acaba bu plan yapıldı? Bir, bu soruyu sormak istiyorum. Aksi 

takdirde, bu soruyu her gün ve her zaman soracağım. Ya çıkıp o kürsüden AK Parti ve Milliyetçi 

Hareket Partisi Grubu‟ndan yani Cumhur Ġttifakı Grubu‟ndan özür dileyecek ya da o Tutanaklardan 

bu ifade çıkartılacak. Aksi takdirde, aksi takdirde her Meclis‟te Ġmar Komisyonu Üyesi olarak,               

AK Parti Grup BaĢkan Vekili olarak her Meclis‟te çıkacağım, her konuĢmam da; “Kimler sizle 

temasa geçti?” diye bu soruyu yönelteceğim. Saygılar sunuyorum.  (1 dakika 32 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki. Değerli ArkadaĢlar, tabii ki sataĢma oldu. ġu konuya bir açıklık 

getirelim Değerli ArkadaĢlar bakın, Ģimdi Sayın Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu BaĢkanımızın 

söylediği; “Birileri, birileri bizle temasa geçmedi.” Ģeklindeydi. Bu Ģunu doğrulamaz ki, yani 

bunun…  

ÖZGÜR HIZAL: Devamı… Devamına bakın Sayın BaĢkan…  

MECLĠS BAġKANI: Tamam bakalım. Eğer bakalım… 

ÖZGÜR HIZAL: Devamı…  

MECLĠS BAġKANI: Bakalım, bakalım. Sayın, Sayın Ġrfan ÖNAL‟a bir daha söz verelim, Ne 

demek istediğini bir daha anlatsın.  

ÖZGÜR HIZAL: Çıkartılmasını talep ediyorum.  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, çarpıtmaya gerek yok. “KiĢiye özel iĢ yapıyorsunuz.” dendi.   

MECLĠS BAġKANI: Dendi doğru.  

ĠRFAN ÖNAL: Bizim kiĢilerle iĢimiz yok, eğer kiĢileri iddia ediyorsunuz demek ki birileri size 

ulaĢıyor ki gelip burada bu kadar bağırıp çağırıyorsunuz. Biz Ģu an bir 1/1000‟lik yapıyoruz, 

1/1000‟liğin kimden geldiğine bakmaksızın. Üst ölçeği uygun mu, değil mi? Eğer ki üst ölçeğe 

uygun olduğu halde itiraz ediyorsan, o zaman üstüyle bir derdin var. Mevzuatla değil, Yasayla değil, 

o zaman kiĢisel ihtirasınla itiraz ediyorsun. Ben bunu iddia ediyorum bunun da arkasındayım. 

1/5000‟liğin neresine karĢısınız? ġu an uygun bir 1/5000‟lik itiraz edilmemiĢ. Dava açılmamıĢ. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL bir dakika… 

ÖZGÜR HIZAL: Oyçokluğu yaptık.  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, takdir edersiniz ki, Meclis‟te, Ankara‟da Yasa Koyucu birçok 

kararı oyçokluğuyla Meclis‟ten geçirir.  

MECLĠS BAġKANI: Doğru. 

ĠRFAN ÖNAL: Meclis‟ten geçtikten sonra Türkiye Cumhuriyeti Kanunlarına göre bizim 

kanunumuz değil mi? Bizim Kanunlarımız. Uyuyor muyuz?  Uyuyoruz. Geçiren kim? Kendi 

Grupları çoğunlukla geçiyor.  

MECLĠS BAġKANI: Hayır zaten…  

ĠRFAN ÖNAL: Biz, biz Ankara‟da geçen bir Yasaya uyuyoruz değil mi? Bir alt Meclis olarak.  Biz 

Ģu an BüyükĢehir Meclisi olarak geçirdiğimiz kesinleĢmiĢ olan bir 1/5000‟liğe uygun 1/1000‟lik 

yaparken neye bakacağız? AK Parti eĢlik etmediği için oyçokluğunda ısrar mı edecek? O zaman Ģu 

an Ankara‟dan gelen bir Genelge‟de bizim geçirmediğimiz ya da tarafı olmadığımız ya da 

oyçokluğuyla geçen Önergeleri, Yönetmelikleri tanımayacak mıyız?  

MECLĠS BAġKANI: Sayın ÖNAL bunda anlaĢılmayan bir Ģey yok. Yani her kararda muhalefetle 

mutabık olmak gibi bir zorunluluk yok. Zaten muhalefet bu anlamda itiraz edecektir, doğrudur. Yani 

bazı Önergelerimizde daha birçok Önergemiz var. Bazı Önergelerimizde oyçokluğu var yani 

muhalefet, AK Parti ve MHP‟li ArkadaĢlar buna Muhalefet ġerhi koymuĢlar, Ģerh de burada. Bu 

Ģerhi okuyarak zaten oylayacağım, bu Ģerhi okuyarak zaten oylayacağım çünkü yazılı olarak 
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muhalefet Ģerhini verdi bu arkadaĢlarımız. Her karara iĢtirak etmek mecburiyetinde değiller zaten 

bunu söylüyorlar bu keyfiyetini. Dolayısıyla bence bu tartıĢmalara belli bir… Teknik olarak da 

amacına ulaĢtı, siz de gayet iyi ifade ettiniz. Yani üst plandaki gelen 1/5000‟liğe göre biz 1/1000‟lik 

Planı yaptık, bunda bir beis görmüyoruz, bunda bir kiĢiye özel uygulama olmadığını da dile 

getirdiniz, ifade ettiniz. Sayın HIZAL‟ın itirazını ben anlamadım, gerçekten anlamadım. Yani 

kendisi sürekli itiraz ediyor ama bir kere daha alayım. Eğer kayıtlarda, kayıtlar çıktığında sizi 

gerçekten rahatsız edecek bir Ģey varsa bunu tekrar değerlendirelim ama… 

ĠRFAN ÖNAL: Yok BaĢkan‟ım.  

MECLĠS BAġKANI: Biliyorum olmadığını, biliyorum olmadığını ama… 

ĠRFAN ÖNAL: Ġthamını iade ettim. “KiĢiye özel” dedi, ben de dedim; “KiĢiye özel siz 

yapıyorsunuz.” 

MECLĠS BAġKANI: Ġrfan Bey biliyorum. Sayın HIZAL buyurun.  

ÖZGÜR HIZAL: “KiĢiye özel, Kuruma özel yapılmıĢ planları yapmayın.” diyoruz. Ben 

konuĢmamda Ģunu söyledim; “KiĢiye, Kuruma ve Belediyeye ayrıcalık yaparak, Belediyelere 

ayrıcalık yaparak birtakım planlar ve düzenlemeler yapıyorsunuz.” dedim. Bu siyasi bir eleĢtiridir.  

MECLĠS BAġKANI: Bunun kiĢisel olmadığını söyledi zaten.  

ÖZGÜR HIZAL: Bu siyasi bir eleĢtiridir. Ben tutanakları rica ediyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Tabii.  

ÖZGÜR HIZAL: Ben bunu, bunu söylerken Sayın Hatip, Sayın Meclis Üyesi, Bayraklı Meclis 

Üyesi ne anladı? Ne düĢündü? Kafasının arkasında ne vardı bilemiyorum. Birilerinin, birileriyle 

temas kurabileceği konusunda birtakım söylemler geliĢtirdi. Orada yazıyor Sayın BaĢkan.  

MECLĠS BAġKANI: Tamam, o Tutanaklara yarın bakalım mı isterseniz? 

ÖZGÜR HIZAL: Bakacağız, Ģimdi Sayın BaĢkan… 

MECLĠS BAġKANI: Çünkü okuyamıyoruz.  

ÖZGÜR HIZAL: Ben, ben, ben böyle bir iddiada bulunmadım, böyle bir iddiada bulunmadım. 

Sayın… 

MECLĠS BAġKANI: KiĢiye özel plan yapıldığı iddiasında bulundunuz.  

ÖZGÜR HIZAL: Sayın BaĢkan, ben ilkeler üzerinden bir konuĢma yapıyorum, ilkeler üzerinden 

bir konuĢma yapıyorum. “Ġlkesel davranın.” diyorum. “Subjektif kriterlerle yapmayın, objektif 

kriterlerle yapın.” diyorum. Bu tarım arazisini “ „X‟ yerde tarım arazisi, „Y‟ yerde tarım arazisi ise 

burası da tarım arazisi” diyorum. Kaldı ki, kaldı ki imar düzenlemelerinde 1/5000‟liğe itiraz ettik, 

burada oyçokluğuyla geçirdik. Dava açmamıĢ olmamız 1/1000‟liğe ve planın bütününe, 

sonrasındaki süreçte dava açmayacağımız anlamına gelmiyor.  

MECLĠS BAġKANI: Tabii ki açabilirsiniz, tabii ki açabilirsiniz.  

ÖZGÜR HIZAL: Davamızı açacağız.  

MECLĠS BAġKANI: Tabii ki açabilirsiniz.  

ÖZGÜR HIZAL: Bütün süreç boyunca o dava açma hakkımız zaten var. Kendisi Ġmar Komisyonu 

BaĢkanı ama ben de aynı zamanda bir hukukçuyum Sayın BaĢkan.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL açıyorsunuz zaten. 

ÖZGÜR HIZAL: Ben, ben rica ediyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Açıyorsunuz.  

ÖZGÜR HIZAL: Tekrar Grup BaĢkan Vekili olarak Ģunu söylüyorum; Tutanağın tarafımıza 

verilmesi… 

MECLĠS BAġKANI: Vereceğiz tamam. 

ÖZGÜR HIZAL: Tutanağın yeniden sizler tarafından incelenmesini… 

MECLĠS BAġKANI: Tamam. 

ÖZGÜR HIZAL: O bölümün, o bölümün çıkartılmasını. Aksi takdirde kendisine iade ediyorum bu 

konuĢmayı.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın HIZAL…  

ÖZGÜR HIZAL: Kendisi kimle, kimlerle nasıl ve ne zaman irtibata geçiyor? Hangi konuda 

irtibata geçiyor? Onu bilmem, onu bilmem. Ama asla ama asla hiçbir AK Partili ve hiçbir MHP‟li 

Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızı, öyle kürsüden çıkıp zan altında bırakmasına da müsaade etmem.                

(2 dakika 26 saniye) 
MECLĠS BAġKANI: Peki.   
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan, oylayalım. 

MECLĠS BAġKANI: Evet Değerli ArkadaĢlar…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kifayeti müzakere diyoruz çünkü kiĢilik hakları ihlaline gidiyor bazı 

kayıtlar.   

MECLĠS BAġKANI: Evet, Cumhuriyet Halk Partisi Grup Sözcüsü… Buyurun buyurun… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, oylansın diyoruz Komisyondan geldiği Ģekilde. 

MECLĠS BAġKANI:   Buyurun buyurun… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, Ģimdi karĢılıklı olarak birtakım konuĢmalara giriliyor ve 

karĢılıklı olarak da hani kiĢilik hakkı ihlalleri doğabilir.  

MECLĠS BAġKANI: Anladım, anladım.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hiç kimsenin hakkı yoktur bu Meclis‟i bu Ģekilde ithamla… 

MECLĠS BAġKANI:  Anladım. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġtham altında bulundurmaya. Dolayısıyla kifayeti müzakere diyoruz ve 

oylansın diyoruz.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Yargı‟ya gitme hakları tabii ki vardır. O halde Yargıda bu hak kullanılsın. 

Tutanakla ilgili bir itiraz varsa değerlendirilir, bakılır. Bir haklılık payı var mıdır yok mudur? Ama 

biz Ģu ana kadar Tutanaklara yanlıĢ yansımıĢ yahut herhangi bir itham altında bırakacak bir kayıt 

fark etmedik açıkçası.  

MECLĠS BAġKANI: Ona bakabiliriz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oylansın diyoruz, evet. (46 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Peki peki.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın, Sayın BaĢkan‟ım.  

MECLĠS BAġKANI: Buyurun. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan‟ım iki cümle... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: ArkadaĢlar… 

HÜSNÜ BOZTEPE: ArkadaĢlar, arkadaĢlar bakın, bakın ben size bir Ģey söyleyeyim. Değerli 

ArkadaĢlar, Ġrfan‟ın dediği bir Ģeye tamamen katılıyorum, Komisyonda da söyledi.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE yani evet… 

HÜSNÜ BOZTEPE: ġunu söyledi dedi ki; “ArkadaĢlar” dedi, “Bu 1/1000‟lik, 1/5000‟liğe göre 

yap…” doğrudur.  

MECLĠS BAġKANI: AnlaĢıldı.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Ama bizim itirazımız 1/5000‟liğe var.  

MECLĠS BAġKANI: Tamam.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli ArkadaĢlar, bir dakika. BaĢka bir Ģey söyledi.  

MECLĠS BAġKANI: AnlaĢıldı ama. Değerli ArkadaĢlar bakın.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Kalktı dedi ki; “Bu iki…” 

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE… 

HÜSNÜ BOZTEPE: “Bu iki yerde Mevzi Ġmar Planı var.” dedi.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ben soruyorum Ģu an tribünde oturan Değerli Genel Sekreterimize, Genel 

Sekreter Yardımcılarımıza, Daire BaĢkanlarımıza… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın BOZTEPE… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Hepsine soruyorum.  

MECLĠS BAġKANI: AnlaĢıldı, konuĢuldu.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Burada iki yerde de Mevzi Ġmar Plan var mı?  

MECLĠS BAġKANI: Tamam.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Yoksa… 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Değerli ArkadaĢlar… 

MECLĠS BAġKANI: TeĢekkür ederim.  
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HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan da söyledi ki; “Tutanakları bir getirin bakalım neyse burada…” 

MECLĠS BAġKANI: Ona bakacağız.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Ama böyle bunlar, çok çirkin sözler.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, 3 no‟lu… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Bugüne kadar burada böyle bir Ģeyler konuĢulmadı. 

MECLĠS BAġKANI: 3 no‟lu… 

HÜSNÜ BOZTEPE:  Bunlar çok çirkin ben duymadım.  

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Sayın BOZTEPE. (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Sayın BOZTEPE. Bakacağız bakacağız Sayın 

BOZTEPE. ArkadaĢlar… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ayıplı Ģeyler bunlar. (1 dakika 4 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: AK Partili ArkadaĢlarımızın 3 no’lu Komisyon Raporunun Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Üyeleri Sayın Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE ve AyĢegül DURAN 

TÜRKER‟in BaĢkanlık Makamına sunduğu Muhalefet ġerhiyle oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Komisyondan geldiği Ģekilde oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Muhalefet ġerhi ile 

birlikte, Ģerh de yazılı olarak burada vardır. Sayın KÖKKILINÇ buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 4. maddede farklı Komisyonlar çalıĢmıĢ, Sokak 

Hayvanlarını Koruma Komisyonu da Önergenin Gündemde olmasını istemiĢ. Komisyona iadesini 

istiyoruz. Sokak Hayvanları Koruma Komisyonuna iadesini… 

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 4 no’lu Komisyon 

Raporunun Sokak Hayvanlarını Koruma Komisyonuna iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5. maddede de aynı durum söz konusu. Deniz ve Kıyı Alanları Komisyonu 

Gündemde kalmasını istemiĢ. Komisyona iadesini istiyoruz.  

MECLĠS BAġKANI: Sayın TOURCHIAN? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 5 no‟lu Komisyon 

Raporu da Komisyonda… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan‟ım, konu ile ilgili söz istiyorum.  

MECLĠS BAġKANI: Hangisiyle?  

HÜSNÜ BOZTEPE: Bu iade edilecek konuyla ilgili.  

MECLĠS BAġKANI: 5 no‟lu Komisyon Raporu ile ilgili.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Evet, 5. maddeyle.  

MECLĠS BAġKANI: 5 no‟lu Komisyon Raporu ile ilgili Sayın BOZTEPE söz istedi buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Evet, biz bu konuyla ilgili Ġmar Komisyonu‟nda bir karar verdik. ġu an ne 

oluyor? Geri yollanıyor tekrar bakılması için. Çünkü niye? Hatalar görüldü orada. Demek ki 

olabiliyormuĢ. Biz burada bugüne kadar 1/5000‟lik geçmiĢtir oybirliğiyle. Daha sonra 1/1000‟lik 

gelmiĢtir oybirliği ile reddetmiĢizdir, değiĢiklikler yapmıĢızdır. Bunlar bu Meclis‟te defalarca oldu, 

bunlar bu Meclislerde oluyor. ĠĢte demin iki tane konuyu geri yolluyoruz. Değerli ArkadaĢlar, biz 

1/5000‟likte… 1/5000‟liğe göre 1/1000‟lik yapılmıĢ evet demek zorunda mıyız? ĠĢte yaĢıyoruz Ģu 

an, iki tane konu geri gidiyor. Bu konuyla ilgili de bakacağız, bu konuyla ilgili bakacağız. Sayın 

BaĢkan‟ın söylediği konu tam da iĢte bu. Urla‟daki konu ve orada kayyum var, ona rağmen biz 

çıkacağız yarın öbür gün konuĢacağız. (42 saniye) 

MECLĠS BAġKANI: Evet, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar, 5 no’lu Komisyon Raporunun 

Komisyona… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Deniz ve Kıyı Alanları Komisyonuna iadesine.  

MECLĠS BAġKANI: Deniz ve Kıyı Alanları Komisyonuna iadesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) 

MECLĠS BAġKANI: Nasıl? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler.) Komisyonlarına iade edilmesini… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hepsine iade edelim peki.  

MECLĠS BAġKANI: Komisyonlarına iade edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam peki.  

MECLĠS BAġKANI: Komisyonlarına iade ettik arkadaĢlar.  
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam Komisyon tekrar değerlendirir artık, evet. 

MECLĠS BAġKANI: Komisyonlarına iade ediyoruz.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tamam.   

MECLĠS BAġKANI: Evet, Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan‟ım, 6. maddeden 20. maddeye kadar… 

MECLĠS BAġKANI: Kaç?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 19 dâhil, 19 dâhil. 6-19. 

MECLĠS BAġKANI: 6 no’lu Komisyon Raporundan 19 no’lu Komisyon Raporu dâhil 
Komisyonlarından geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 20. maddede de Komisyonlar oybirliği ile uygun görmüĢ Önergeyi ancak 

Engelsiz Ġzmir bir kayıt koymuĢ. Dolayısıyla Engelsiz Ġzmir Komisyonundan geldiği Ģekliyle 

oylansın.  

MECLĠS BAġKANI: 20 no’lu Komisyon Raporunun Engelsiz Ġzmir Komisyonundan geldiği 

Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 21. madde de Komisyonlarından geldiği Ģekliyle diyelim. 21, 22, 23, 

24‟ten devam ediyor sonuna kadar Komisyonlardan oybirliğiyle gelmiĢ.  

MECLĠS BAġKANI: Son maddeyi söyleyin, son maddeyi söyleyin.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hemen bakıyorum, 103. 103 evet.  

MECLĠS BAġKANI: 21 no’lu Komisyon Raporundan baĢlayarak 103 dâhil tüm Komisyon 

Raporlarını Komisyonlarından geldiği Ģekilde kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

 

VI. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS BAġKANI: Değerli ArkadaĢlar, Toplantıya Katılmayan Meclis Üyelerimizin 

Mazeretlerinin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. 

  

VII. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

MECLĠS BAġKANI: III. BirleĢimimiz yarın yani 16 ġubat 2022 ÇarĢamba Günü saat:18.00‟da 

yine bu salonda olacaktır.   
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